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PROČ a JAK? 
aneb 

INFORMACE O TOM, CO SE DĚJE, 

„KTERÁ BIJE“… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                                                                       

 Srpen 2023                                                                  připravila táňa malipa tučková  
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Tato e-knížka má ambice najít ty nej-pravdě-podobnější příčiny 

a souvislosti toho, 

PROČ jsme se všichni, lidé na celém světě, ocitli 

v současné „šílené době“- globalistické, covidové, 

postcovidové, válečné, zkrátka všestranně a hluboce 

krizové? 

A zároveň se snaží najít odpovědi na otázku: 

JAK z dnešního srabu ven, aby se vše nakonec 

v dobré obrátilo? 

 

Rozhodně však není záměrem této e-knihy, aby čtenáři podsouvala, co 

konkrétně si má myslet o „době koronavirové“, nebo o válečném konfliktu či 

čemkoli jiném. Není ani návodem k tomu, co přesně by měl dělat v nejbližších 

týdnech či měsících. Na to si musí každý přijít a rozhodnout se sám. 

Následující texty mají za cíl rozšiřovat obzory a přinášet informace, fakta, 

podněty a inspiraci k vlastnímu úsudku a vlastnímu rozhodnutí, jak dál. 

Tato práce je tedy prvoplánově o shromáždění a seřazení důležitých, méně či 

málo známých informací „k věci“. Chce přispět k tomu, abychom se v této dnešní 

složité, transformační době lépe orientovali. Což můžeme udělat jen tehdy, když 

budeme mít dostatek relevantních informací. A to jsou především ty, které jsme se 

z masmédií až dosud nedozvěděli vůbec, nebo jen velmi částečně a skrytě, nebo 

dokonce „opačně“ - že tyto informace mainstream označil za lži a dezinformace!  

RÁ BIJE 
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PŘEDMLUVA 

Hned zkraje a na férovku:  

… je jasné, že není v mých možnostech ani silách objevit zdaleka 

všechny příčiny, proč jsme se ocitli v současné situaci. A také nemůžu a ani 

nechci zde uvádět úplně všechny informace a argumenty na toto téma ze zdrojů, 

které jsem našla. Především proto, že by pak tato práce byla natolik obsáhlá, že 

bychom se v záplavě informací ztráceli, což by zákonitě bylo ve finále pro pochopení 

kontraproduktivní.  

Samozřejmě taky není v mých možnostech a silách zaručit absolutní 

pravdivost a přesnost všech událostí, faktů a informací, které k tématu zde 

uvedené zdroje přinášejí.  

Takže bylo dle mého názoru jedině možné vybrat jen ty události, fakta a 

informace, jež jsou z mého pohledu „k věci“ hlavní a relevantní. A ty pak seřadit 

a uvést do souvislostí tak, abychom si z nich mohli složit co nejpravděpodobnější 

obraz příčin a východisek „naší situace“. 

Z předchozího už vám je tedy jistě naprosto jasné, že zdroje, které zmiňuji 

jako prameny uvedených informací, převážně nejsou oficiální masmédia. 

Nejsou to ale ani výlučně zdroje oficiálně nazývané jako dezinformační.  

Zdroje, z nichž v knize čerpám, jsou všechny veřejné: některé sice méně 

známé, ale běžně dostupné na internetu (pokud je tedy cenzoři už nestihli 

smazat). Ostatně, uvidíte sami. Zdroje totiž poctivě uvádím vždy pod konkrétní 

informační pasáží, nebo v její přímé souvislosti.  

A nyní ještě vlastně to nejdůležitější:  

Ať už následující informace „navnímáte“ tak nebo onak, bude to vždy 

dobře! V každém případě vám totiž pomůžou rozšířit obzory, a tím pádem 

přinesou i lepší orientaci v současné unikátní, nelehké a vpravdě transformační 

době. Budete-li „o problému“ více vědět, může vám to i pomoct zbavit se obav či 

strachu a také se můžete lépe rozhodovat, jak „v situaci“ dál… 

Takže, jdeme na to! 

 

 

Ještě upozornění:  

I když tato práce je psána především pro ty tzv. ještě vůbec či málo „probuzené“, 

nejspíš nebude pro toho, kdo je spokojený s „vlastní současností“ a až dosud – 

výlučně, bez pochyb a „na pohodu“ čerpal informace z masmédií. Pro toho 

následující čtení asi bude příliš „silná káva“… 
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        Jednoduše neexistuje zdvořilý způsob,  
   jak říci lidem, že zasvětili své životy klamu. 
          

                  Daniel Clement Dennett, americký filozof a kognitivní vědec 
 

VÁLKA MEZI DOBREM A ZLEM NA 

PLANETĚ ZEMI PRÁVĚ VRCHOLÍ 
 

Ještě zhruba před dvěma lety platilo o obyvatelstvu „hotelu Země“ následující: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

…a tak nějak podobně to na naší matce Zemi probíhalo předlouhá staletí. 

Nedávná pandemie Covid 19 a s ní související globální události (lockdowny, 

roušky, zákazy, příkazy, očkování, atd.), přeci jen masivní spící většinou 

zatřásly natolik, že se její procento znatelně snížilo a od té doby díkybohu sice 

pomalu, ale jistě dál klesá. Každým dnem a s každou další poznanou pravdou… 

1 % ovládá svět, 

4 % jsou jejich loutky, 

90 % spí, 

5 % je vzhůru a snaží se těch 90 % probudit. 

1 % použije 4 % loutek, aby zabránily 5 % v probuzení 

zbývajících 90 %. 

Nechápeš, co říkám? A že tě to nezajímá? 

O. K., tak holt spi dál ... 
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PROČ? 

Při pátrání po pravdě se lze dobrat skutečností, které 

„zní“ doslova až neskutečně! 

Při sbírání informací, faktů a souvislostí se vynořuje mnoho dalších a 

dalších, zcela zásadních, utajovaných faktů a informací. A s nimi hodně dalších 

otázek… 

Proč jsme se ocitli v dnešní „šílené době“? Či přesněji: proč jsme do 

této doby dospěli, jak se to mohlo stát? 

Tahle otázka je natolik závažná a obtížná, že se na ní nedá ani stručně, ani 

jednoznačně či jednoduše odpovědět. Jediné, co bude jisté, je to, že těch příčin, proč 

jsme jako lidstvo na planetě Zemi dnes v současné situaci, je víc, a nejspíš velmi 

mnoho. Rozhodně ale mně nepřísluší příčiny, které hodlám uvést, řadit podle 

stupně závažnosti!  

Co je však nesporné, je to, že jedna z velkých příčin je na „našem hřišti“, 

tedy že my lidé jsme si „to“ způsobili sami. Čím? Svým každodenním myšlením 

a vůbec celkovým smýšlením - o sobě a světě kolem, svým chováním a životním 

stylem. Svou nevšímavostí, pohodlností, konzumerismem… 

Náš způsob života přispěl například, mimo jiných škod, k ekologické krizi! Že 

tohle znáte? Obligátní písničku o drancování a ničení planety Země…, kterou už 

nemůžete poslouchat, jak je „obehraná“?  

OK., souhlasím, půjdeme tedy na to z jiného úhlu pohledu!  

V historii naší planety byl již pětkrát prosperující život 

zničen nějakou obří katastrofou a nyní, už řadu posledních 

let, na Zemi spějeme k 6. hromadnému vyhynutí - pokud se 

tedy „fofrem neprobudíme“ a urychleně se neposuneme na 

„vyšší level“! 

 

 

JSME HODNĚ POZADU V EVOLUČNÍM VÝVOJI 

Víte, že vedle jiných všech krizí – ekonomických, ekologických, 

společenských, sociálních, politických, náboženských a dalších, které nyní 

prožíváme, je momentálně pro nás, lidi, aktuálně asi vůbec nejdůležitější „k 

řešení“ krize evoluční? 
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PROČ? 

Velmi zasvěceně o tom mluví, a přesvědčivě to tvrdí například Bruce Lipton, 

světově uznávaný vědec, jeden ze zakladatelů epigenetiky. Aktuální potřebu 

lidské evoluce probral velmi podrobně (právě v souvislosti s pandemií Covid 

19) například i v přednášce už na mezinárodním Flow!summitu 2021. Zde je 

z jeho věcných argumentů podstatné: 

„V roce 1970 počítal Světový fond na ochranu přírody, kolik je na planetě 

zvířat. A před dvěma lety je znovu přepočítal. A zjistil, že dvě třetiny zvířat od roku 

1970 už na planetě vyhynuly! Zároveň odborníci, kteří pracují s mořskými živočichy, 

došli k závěru, že v roce 2048 už nebudou v oceánu žádné ryby. Natolik 

znečišťujeme oceán a tolik lovíme a likvidujeme rybám jejich útočiště, že pomalu 

mizí. V Německu po dvaceti letech počítání hmyzu v národních parcích zjistili, že 

během dvou desetiletí vyhynulo 75 % hmyzu…. Takže vidíme, že zvířata, ryby i hmyz 

vymírají… Co s tím? 

NASA v USA na základě vědeckých zkoumání a propočtů tvrdí, že civilizace, 

jak ji známe, nevyhnutelně během několika následujících desetiletí skončí. Takže tím 

můžeme dospět k závěru, že na základě té krize, které čelíme, se musíme vyvíjet! 

Krize podněcuje vývoj…, my svým životním stylem ničíme planetu.  

V historii této planety byl již pětkrát prosperující život zničen nějakou 

katastrofou, jako například když do Země narazila kometa, nebo se pohnuly 

tektonické desky, což způsobilo, že 70 až 95 procent života této planety zmizelo…. A 

nyní se vědci shodují na tom, že spějeme k šestému hromadnému vyhynutí. A co je 

veledůležité na tomto příběhu, je to, že toto vyhynutí nemá přírodní příčinu, 

toto vyhynutí je způsobováno lidským chováním. Lidé ničí životní prostředí a 

neuvědomují si, že jsou jeho součástí. Když zničíme životní prostředí, tak zničíme 

sami sebe. A to nemluvíme o daleké budoucnosti, ale o pár desetiletích, o stu let, kdy 

může lidský život jako takový zde skončit…“  

Zdroj: O nás │ younity Česká republika & Slovensko (flowsummitcesko.com) 

… A jak s tím souvisí ta zmíněná evoluce? Tak, že bychom se my lidé měli 

fofrem změnit! Probudit se, probrat se z pohodlí konzumní letargie, makat na 

sobě a na nápravě společnosti. Ale hlavně začít si klást a hledat odpovědi na 

otázky: 

• Kdo jsem?  

• Proč jsem zde, na planetě Zemi?  

• Co se to právě – tady a teď – se mnou a s námi 

všemi lidmi, děje?  

• Oč se tu, sakra, ve skutečnosti hraje?  

Je v nejvlastnějším zájmu každého z nás hledat a najít 

odpověď na tyto otázky!  

https://www.flowsummitcesko.com/about-us/
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    PROČ? 

Proč jsou důležité? Jednak kvůli nám samotným – jistě už každý ví, že 

má duši a ta duše se pozemským životem v těle učí, rozvíjí a posouvá „výše“- 

ale hlavně proto, abychom mohli změnit společenské paradigma! Což je vlastně 

způsob myšlení a pohledu společnosti jako celku na život a svět. Vždyť naše 

dosavadní myšlení, celkový náhled a hlavně s tím související naše jednání – konání, 

jsou většinově asi hodně v nepořádku, když jsme se ocitli „v téhle situaci“!  

Chceme-li nyní jako „živí lidé“ přežít, musíme se urychleně posunout, 

vyvinout ve svém duchovním vývoji, dostat se na vyšší úroveň vědomí! 

Jak a na základě čeho je to možné udělat, si řekneme později.  

Nyní hledáme další „PROČ“ jsme se dostali do současných problémů! 

                                                 

 

 

 

 

 

GLOBALIZACE + EKONOMIKA = ZHOUBA LIDSTVA 

Už příliš dlouho žijeme v konzumní společnosti, v tržní ekonomice, v níž 

prvoplánově vládnou pravidla byznysu! A hlavní cíle tržní ekonomiky jsou jak 

známo: co největší výroba, co největší prodej a co největší spotřeba. A to zcela 

bez ohledu na skutečné potřeby a zájmy lidí a také bez ohledu na světovou 

přírodu a matku Zemi.  

Vše je nastaveno tak, aby všichni byli nuceni co nejčastěji nakupovat a 

prodávat, prodávat a nakupovat, bez ohledu na ekonomičnost výroby, 

životnost produktů, ekologii a vůbec na celkový vliv na životní prostředí.  

Důsledkem je neskutečné plýtvání zdroji, malá efektivnost výroby a zhoubný 

dopad na životní prostředí. Tržní ekonomický mechanismus se zkrátka chová 

naprosto bezohledně ke všemu: ke zdrojům, k přírodě i k lidem. A současná 

pokročilá globalizace tento trend jen urychlila a prohloubila.  

Například namísto logické, lokalizované výroby přivážíme to, co si můžeme 

vyrobit „doma“, z druhého konce světa.  

Kritizoval to ostatně už před mnoha lety Gándhí, který řekl: 

„Nepotřebujeme hierarchii, jako je komunismus, socialismus nebo kapitalismus. Je 

třeba vytvořit společenství, která lokalizují veškerou produkci, včetně jídla.  

K věci: Prastará moudrost, kterou by měli učit ve škole 

Starého moudrého muže se zeptali: "Jaký je smysl života“? 

Odpověděl: "Život sám o sobě nemá smysl, život je příležitost k 

vytvoření smyslu…“ 
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PROČ? 

Globalizace, jak se nám jeví dnes, kdy dovážíme jahody z Ekvádoru, byla 

nainstalována do fungujících regionů a záměrně zvyšuje závislost lidí na globální 

společnosti. Nyní utrácíme miliardy dolarů za palivo a znečišťujeme prostředí z 

důvodu přesunu jídla stále dokola, přestože ho sami můžeme snadno pěstovat v 

blízkém okolí. To je to, co globalizace provedla, stejně jako nehospodárné plýtvání 

surovinami, výrobky, lidskou kreativitou a pracovní silou." 

Zdroj: https://celostnivzdelavani.cz/peter-joseph-zeitgest 

(hnutí Zeigeist reprezentuje způsob jak zacházet se světovými zdroji a 

jak dosáhnout co nejvyšší úrovně veřejného zdraví, což se dá odklonem od 

monetárně založené ekonomiky ke zdrojové)  

 

 

 

UŽ PŘÍLIŠ DLOUHO NÁS NEUČÍ A ANI NEŘÍKAJÍ PRAVDU 

Žijeme ve zvláštních časech, kdy mladí i staří jsou vzděláváni ve lži a ten, který 

se odváží říkat pravdu, je nazýván šílencem či bláznem… 

Platón, řecký filozof, pedagog a matematik 

Taky vás tenhle prastarý citát dostal? Jako by to řekl někdo z našich 

současníků, že?! Bohužel však, stále je to platný výrok! Cílená manipulace lidstva 

totiž trvá už (nejméně) od roku 3 500 před Kristem… A výsledek?  

Úroveň zamlčování a manipulací se všemi 

informacemi je už tak obří, že na skutečnou realitu člověku 

ani prostá fantazie nestačí, jelikož je mnohem 

neuvěřitelnější, než si dovede představit! 

Důležité pravdy o světě kolem nás, o vesmíru i o nás 

samotných jsou před námi dlouhá staletí pečlivě skrývány.  

Utajování ve všech oborech lidské činnosti, deformované tržními principy, 

dosáhlo už vpravdě obludných rozměrů, takže „je nejvyšší čas zastavit tyto sračky" - 

jak řekl dnes již stoletý, skvělý myslitel Jacque Fresco.  

                                                                   

 

 

https://celostnivzdelavani.cz/peter-joseph-zeitgest
https://celostnivzdelavani.cz/peter-joseph-zeitgest
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PROČ? 

Utajování, manipulace i vyslovené lhaní, postihlo 

naprosto všechny obory - od historie, vědy, zdravotnictví, 

ekonomiky až po tajné kosmické programy. 

 

Zkrátka, máme-li naši současnou situaci a celkově tuto dobu „ustát“, musíme 

tuto skutečnost vzít prvoplánově v úvahu a sebrat odvahu se podívat skutečné 

pravdě do očí. Předpokládá to ovšem přestat brát za jedinou pravdu předkládané 

„školní, tzv. vědecké a masmediální verze“ a hledat tu opravdovou skutečnost: 

sledovat tzv. alternativní zdroje informací, porovnávat a zamýšlet se nad nimi, 

prověřovat tvrzení oficiálních odborníků a hlavně masmédií, která mají na 

současném „šíleném“ stavu lví podíl. Neboli, sami si přestat lhát do kapsy.  

K věci…  Andrea Svobodová - Křešová překládá výpovědi supervojáků 

tajných vesmírných programů 

Video níže je světa úvod do naprosto nepochopitelného Třetí, Čtvrté a 

Páté Říše, nacistických a amerických programů na ovládnutí světa a 

zavedení NWO, technologie, které se dosud objevovaly jen ve scifi filmech, 

a které ve skutečnosti na Zemi existují od 30.- 40. let minulého století, 

časové linie odlišné od naší reality a další nepochopitelné a neuchopitelné 

součásti tajných vojenských a vesmírných programů, živě vysíláno 25. 5. 

2023 

Zdroj: (418) Tajné vojenské a vesmírné programy - díl 6 (Penny Bradley - 

Aries Prima 2) - YouTube 

 

 

K věci… Měl jsem to zveřejnit dřív… 

Dne 13. 6. 2023 se jako hlavní, první zpráva na Seznamu objevil tento 

článek o tom, jak americké vlády lhaly svému lidu, jak vedly krvavé 

nesmyslné války kvůli moci a byznysu, které stály mnoho životů…Sice jde o 

události staré už půlstoletí, ale buďme optimisté a berme to (snad?!) jako 

jakýsi příslib, že média (možná?) začnou už konečně namísto lhaní a 

manipulace informovat objektivně, a časem možná i o naší současnosti. 

Zdroj: https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-mel-jsem-to-zverejnit-

driv-lituje-muz-ktery-odhalil-lzi-o-valce-ve-vietnamu-

232449#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box&so

urce=hp&seq_no=1&utm_campaign=abtest220_personal_layout_2_varAA&

utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz 

https://www.youtube.com/watch?v=Mcm5G5iUZ8I
https://www.youtube.com/watch?v=Mcm5G5iUZ8I
https://www.youtube.com/watch?v=Mcm5G5iUZ8I
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-mel-jsem-to-zverejnit-driv-lituje-muz-ktery-odhalil-lzi-o-valce-ve-vietnamu-232449
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-mel-jsem-to-zverejnit-driv-lituje-muz-ktery-odhalil-lzi-o-valce-ve-vietnamu-232449
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-mel-jsem-to-zverejnit-driv-lituje-muz-ktery-odhalil-lzi-o-valce-ve-vietnamu-232449
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-mel-jsem-to-zverejnit-driv-lituje-muz-ktery-odhalil-lzi-o-valce-ve-vietnamu-232449
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-mel-jsem-to-zverejnit-driv-lituje-muz-ktery-odhalil-lzi-o-valce-ve-vietnamu-232449
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PROČ? 

Je opravdu nejvyšší čas si naplno uvědomit, že svět 

kolem nás je velmi odlišný od toho, co je nám tvrzeno 

oficiálními zdroji - tedy masmédii, politiky, vědeckými, 

společenskými a duchovními tzv. autoritami. 

 

OFICIÁLNÍ DĚJINY? LŽOU - NEBRAT, PROVĚŘOVAT! 

Upřímně a natvrdo: u našich i světových dějin budeme muset 

zapomenout na to, že v nich platí - co je psáno, to je dáno! Je to s nejvyšší 

pravděpodobností naopak. A bohužel podle hesla: dějiny píší vítězové. Proto 

byly a jsou historické skutečnosti důsledně měněny tak, jak to vyhovuje jim, 

temným silám a kosmickým parazitům, kteří nám už věky vládnou.  

Falešná historie je lidstvu podsouvaná dodnes – a opět proto, aby žilo v 

nevědomosti, ztratilo svoje přirozené kořeny a bylo lépe manipulovatelné. 

Nepravdivé, pokřivené a uměle vytvořené historické děje nás uzavírají hluboko do 

matrixové reality. Nutí nás myslet a jednat podle této vytvořené fikce. Ta část lidí, 

které se podaří vymanit se z matrixové iluze, bude muset vytvořit zcela jiné učebnice 

biologie, fyziky,  

K věci…  Jiné dějiny Římského impéria 

Zvykli jsme si, že politici lžou, medicína neléčí, škola neučí. Zvykli jsme si 

nevěřit. Kde vlastně všechno to lhaní a klamání začalo? Kde hledat jejich 

původ a příčinu, a jaký sledují smysl? Proč nás dějiny nic neučí a jen nás 

trestají za neznalost a za nepochopení svých lekcí? Odpovědi na tyto otázky 

nabízí Alexandr Tamanskij ve své knize Jiné dějiny Římského impéria, která je 

určena čtenářům, kteří chtějí historii nejen znát, ale také ji chápat. 

Zdroj: www.zakazanevzdelani.cz 

K věci…  Lži století, které znají jen zasvěcení  

Video se střípky z knihy Heika Schranga, která stala velkým 

bestsellerem, odkrývají informace a kauzy, které měly zůstat skryté. 

Současně ukazují, jak "vůdci světa" za přispění médií ovládají běžného 

člověka pomocí strachu, pocitů viny či závislosti na majetku. Ukazují však také 

cesty, jak se z této pasti mocných vymanit a vykročit k pozitivnějšímu a 

svobodnějšímu přístupu k životu. 

Zdroj: https://www.youtube.com/watch?v=4X3jp1tlmBE 

http://www.zakazanevzdelani.cz/
https://www.youtube.com/watch?v=4X3jp1tlmBE
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zdravovědy a zejména dějepisu, protože současné výukové programy obsahují 

nebývalé množství lží, polopravd a záměrně omezujících dogmat.  

Kromě mnohých podvržených verzí různých světonázorů, ideologií a 

náboženství, kosmický parazit, tzv. třetí síla (ať už to byli Šedí, Drakoniáni, Archonti, 

Anunnakové či Umělá Inteligence) nám už dávno podstrčila svoji uměle 

vytvořenou verzi historie lidstva. Za hlavního "spolupachatele" je považován 

aškenázský teolog Joseph Scaliger (1540 – 1609).  

Texty a informace z jeho dílny hodně pozměnily mnohé události, některé 

byly dokonce zcela vymyšleny, jiné rozdrobeny a další přesunuty v čase do 

úplně jiné doby. Scaligeri dokonce vytvořil i neexistující osobnosti, události a 

státní útvary. Tyto zfalšované historické události (na pokyn "vyšších míst") pak 

překryly skutečné dějiny našich Předků, Hyperborejců, Véďanů, Rasénů, 

Slovanů, Slavjanů a Árijců a původního národa Velké Tartárie. Tak se vytratily 

tisícileté historické události staré Rassénie i Velké Tartárie, "Velké Državy." Velká 

Tartárie byla vůbec největší celek na Zemi – šlo o rozsáhlé území Asie, Číny, 

Indie, Evropy, Severní Ameriky, západní část jižní Ameriky a severní Afriku.  

J. Scaligerimu je připisováno i dílo "Chronologie lidstva". Toto učení 

bylo vytvořeno, aby byla zapomenuta skutečná historie našich předků a zůstalo 

skryto všechno, co nemáme znát, včetně do té doby známých a používaných, velmi 

vyspělých technologií. Zkrátka, historická falzifikace je tak rozsáhlá a obludná, 

že by se naše děti neměli učit z historie raději nic, protože přijetí tak veliké lži je 

může v budoucnu po plném odhalení i mentálně poškodit… 

Scaliger vymyslel koncepci His-Torie (tj. FILTR ZNALOSTÍ) se všemi 

souvislostmi, jako je vývoj Země a národů, a to až do 17. století. Takto se 

vyprojektovaly neexistující Římská, Řecká a Franská říše, zkreslila se Antika a 

konalo se neexistující "stěhování slovanských národů," byly vymyšleni 

"klasičtí" řečtí a římští autoři a středověké kroniky…atd.  

Cílem bylo skrýt tisíciletou Državu Slavjanú a Árijců a to Rassénii, 

Velkou Skýtii a Velkou Tartárii, a toto období překrýt historickým falzem tzv. 

západní civilizace. 

Temné síly se průběžně snažily co nejvíce rozdělovat původní obyvatelstvo, 

což činily vojensky, nábožensky, politicky, ale i úpravou a zmatením dříve 

jednotného jazyka. Mimochodem, historické záznamy ukazují, že evropské 

obyvatelstvo hovořilo ještě v 16. století většinou rusky. 

Je třeba rozbít uměle vytvořený mýtus o Cyrilovi a Metodějovi, kteří nám 

údajně přinesli písemný jazyk. Bylo to přesně naopak. Nevytvořili nám 

abecedu, ale bohužel degradovali náš dokonalejší abecední systém, který jsme 
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používali před jejich příchodem. Naše původní Staroslovienská bukvica měla 49 

znaků a popisovala nejen faktickou, lingvistickou podstatu výrazu, ale i jeho 

obrazovou složku. Jednotlivé znaky pak navíc rozeznívaly frekvenční vibrace a 

zvuky, kterými se aktivovaly zejména poslední dvě čakry z 9ti čakrového systému, 

které jsou důležité pro spojení s naším Duchem a rozvíjí naše vyšší vědomí.  

Zde jsou „na ukázku“ některé z dalších historických lží, manipulací a utajených faktů: 

O Svatá říše Římská byla uměle "zestárnuta", protože vznikala až v 

období 800 až 962 a byla ustanovena císařem Otou I Velikým. Nevznikla 

ukřižováním Ježíše Krista v roce 33, jak je nám historiky podsouváno. 

O Jeden z největších podvodů je utajování skutečnosti, že vrchol antiky 

nebyl 400 až 200 let před Kristem, jak je prezentováno, ale vysoce technologicky i 

eticky vyspělá antická globální civilizace reprezentovaná "Državou" a později 

"Velkou Tartárií," která se rozkládala na většině území Země (Sibiř, Euroasie, 

Čína, Indie, Evropa, severní Afrika, Severní Amerika, západní část Jižní Ameriky), 

skončila až před několika sty lety. (To vysvětluje, proč jsou antické památky, 

údajně staré více jak dva tisíce let, tak zachovalé. Je to proto, že jsou staré jen 

stovky let.) Tato společnost měla vyspělou antickou architekturu a kulturu, 

používala běžně volnou energii, portály pro cestování na vzdálené planety a 

další technologie. 

O Na konci 15. století se infiltroval kosmický parazit již do pozemských 

těl a tak na Zemi získal své fyzické zástupce a rozkladnou sílu, která se podílela 

na destruktivní činnosti celé védské "Državy" – Velké Tartárie. A tak se vedle 

této původní vyspělé civilizace začala intenzivně vytvářet tzv. "Svatá Říše římská", 

která byla postavena na židokřesťanském náboženství a svou další vlnou násilné, 

kruté a krvavé "christianizace" začala ještě více přetvářet vědomí národů, ve své 

dravčí snaze ovládnout a zotročit celý svět. 

O Armagedon v roce 1675 způsobil prakticky konec antické civilizace. V 

důsledku vesmírné války došlo ke globální katastrofě, k ničivé megatsunami. 

Nad Sibiří došlo ke krátkodobému otevření obalu Země a vesmírný chlad způsobil 

prudkou změnu klimatu v této oblasti. Staré encyklopedie uvádějí, že před touto 

událostí byla Sibiř největším dodavatelem ananasů do Evropy... Od Petrohradu 

po Paříž se území ocitlo pod 5ti metrovými nánosy naplavenin. Ze spodu trosek 

občas trčely antické stavby a rovinaté Polsko bylo "spláchnuto" a zůstalo de 

facto bez obyvatel. Celá rozsáhlá území se musela znovu zalidňovat a zalesňovat. 

Na jihu už katastrofická vlna ztratila svoji ničivou sílu a tak nejvíce antických památek 

se zachovalo v Řecku a Itálii. Aby "historici" vysvětlili ten obrovský úbytek 

lidstva, vymysleli si velké morové a cholerové epidemie, které údajně 

zlikvidovaly celá města a dokonce "Třicetiletou válku", která vůbec neproběhla, 

ale měla pokrýt bílé místo vzniklé v historii. Katastrofa vyhubila na některých místech  
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90 % lidstva. Nová HIS – TORIE měla za úkol pouklízet "nevhodné" informace. Tímto 

úklidem byli pověřeni Jezuiti… 

O Další útoky na Velkou Tartárii způsobily kolem 1790 porušení 

kosmické klenby a zasypání celé řady koryt řek, s následným zabahněním a 

zatopením velkých měst kolem nich, zasypání rozsáhlých území pískem (tam se 

dnes nachází pouště, včetně Sahary) a jaderné bombardování 1812 až 1815 s 

následnou jadernou zimou do roku 1819. Další velká katastrofa proběhla podle 

kalendáře v roce 1842, ale ve skutečnosti to bylo v roce 1824, po níž se jakoby 

zastavil čas na 18 let a vznikla mezera v planetární historii. Temná síla pak byla 

nucena manipulovat s kalendářem a posunula řadu událostí o 20 let. Tím se 

staly pro současné lidstvo ještě nepřehlednější…  

Zdroj a další info - https://celostnivzdelavani.cz/nova-chronologie-dejin 

 

 

 

 

Lidé si neuvědomují, jak těžké je 
říkat pravdu světu plnému lidí, kteří 
si neuvědomují, že žijí ve lži. 

Edward Snowden 

 

 

NEŽIJEME SVOBODNĚ, ALE V MATRIXU 

Fakta nepřestanou existovat jen proto, že je ignorujeme.        

L. Huxley 

Jeden ze základních principů vědecké metody výzkumu a bádání říká, že 

pokud existuje třeba jen jediný fakt, který je v rozporu s vypracovanou teorií, 

znamená to, že teorie je nesprávná nebo neúplná, že je třeba ji doplnit a 

přepracovat. Zatím stále bohužel platí, že když globálně zaplacení a 

zmanipulovaní historikové, "žurnalisté" a pracovníci médií narazí na 

skutečnost, která nevyhovuje oficiálně vypracované teorii, prostě ji násilně 

vymažou, ignorují ji nebo se jí jízlivě vysmějí a zkostnatěle budou, na příkaz 

mocných, "do roztrhání těla" hájit již vytvořené dogma.  

 

https://celostnivzdelavani.cz/nova-chronologie-dejin
https://celostnivzdelavani.cz/nova-chronologie-dejin
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Oficiální vzdělávání nás uvěznilo do matrixového 
způsobu vnímání jak současné "reality", tak i dávné 

historie lidstva a jsou kamenováni všichni, kteří na základě 
nově se vynořujících informací mají odvahu referovat o 

zcela jiném světě, než o tom, který je nám neustále 
ukazován, prezentován, vnucován… 

A vlastně nejen svět kolem nás, ale i my sami jsme 
většinou „někdo jiný než si sami myslíme“! 

I nám předkládaná historie nás lidí, včetně toho, jak jsme se vyvíjeli, je plná 

manipulací, dezinformací i vyslovených lží.  

Vždyť, jak můžeme duchovně dozrát, když ani nevíme, kdo jsme, a odkud 

jsme přišli, jakou máme skutečnou historii, rodokmen, původ a své místo v 

celé galaxii.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bude to šokující zjištění, až se lidské masy dozví, že 
téměř všechny instituce a organizace byly zřízené na 

podporu dravčího a satanského způsobu života skrytých 
predátorů a parazitů na naší civilizaci. Tedy těch, kteří nám 

ve skutečnosti vládnou. 

Zdroj a další podrobný výklad na toto téma: celostnivzdelavani.cz 

https://celostnivzdelavani.cz/
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Je skutečně nejvyšší čas se 

probudit a pochopit, že to, co 

se nám nyní děje, je 

dlouhodobý záměr, který má 

jasný cíl! 

Lidstvo je dlouhodobě záměrně 

udržováno v nevědomosti. Jsou mu 

brány evoluční výdobytky. Jsou 

zkreslovány výsledky vědy a výzkumu. 

Je podporován šlendrián, hloupost, 

zlodějna a slepé uličky vývoje. Jsou 

ničeny některé klíčové vědecké 

poznatky.  

Jsou podpláceni, zesměšňováni, 

někdy dokonce i zabíjeni nejpokrokovější 

vědci a jejich vědecká práce je zpochybňována. Není zájem, aby se lidstvo 

svobodně vyvíjelo a zavádělo do praxe evolučně důležité a převratné výsledky 

výzkumu a vědy. Příkladem jsou tito géniové: Raymond Rife, Wilhelm Reich, Paul 

Montagno, Nikola Tesla, Tullio Simoncini, Matthias Rath a mnozí další. 

Postupně vznikala odtržená civilizace "lidí", kteří si osvojili právo na 

vlastnictví nedůležitějších informací, které pak tajně rozvíjeli. Dnes již takřka 

století tato „elita“ používá pro nás převratné vynálezy, jako jsou antigravitační 

kosmická plavidla schopná létat mimo sluneční soustavu, přístroje a metody co umí  

K věci… Proč (skoro) všichni máme tolik problémů, a to i sami se sebou?! 

Není to „náhodou“ také proto, že většina z nás „živých lidí“ jaksi není 

kompatibilní sama se sebou? A proč nejsme v souladu sami se sebou? 

Především proto, že vlastně o sobě nic moc nevíme… Takže překročení 

matrixu a pochopení toho, kdo skutečně jsme a proč jsme tady, bude asi 

vůbec nejdůležitější aspekt současné transformace. 

Rozvést a zmapovat toto veledůležité téma pomůžou např. přednášky a 

rozhovory předních světových vědců, Bruce Liptona, Gregga Bradena, Eckharta 

Tolleho a dalších, které najdete na Youtube 
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omlazovat lidská těla, léčit nevyléčitelné nemoci, prodlužovat život, pohybovat se 

napříč časem a další… 

Manipulace lidstva trvá již cca 3.500 let… Už tehdy 

vznikl plán ovládnutí planety pomocí stínové vlády a 

tajných společností, banksterů, zkorumpovaných 

přisluhovačů a negativních entit, které se skrývají tisíce let 

před zraky většiny lidstva, beztrestně tahají za nitky 

loutkovlád po celém světě, byly skrytou příčinou válek, 

pogromů, vražd, inkvizice, týrání a zla na planetě. Stály za 

ničením všeho pozitivního, pokroku, umění, přírody, vědy, 

rodiny. Podporovaly nejrůznější manipulace, korupci, 

chaos, ješitné, egoistické, hamižné a poslušné jedince. 

Díky svým schopnostem kontrolovaly a dosazovaly k moci kruté a nemilosrdné 

vládce, prezidenty či vůdce politických stran. Tak se dostávali k moci šílenci a tyrani 

jako Nero, Stalin, Hitler, Pol Pot, Mao Ce-Tung a celá řada dalších krutovládců. 

Naopak byli odstraňováni za "nevysvětlitelných okolností" pokrokové osobnosti jako 

John a Robert Kenedyovi, Indíra Gándhí, Olaf Palme, John Lennon, Martin Luther 

King a mnozí další. 

Zdroj: Celostní vzdělávání (celostnivzdelavani.cz) 

K věci…. Ztracené století a jak ho získat zpět 

Ztracené století… je nový, naprosto převratný dokument (MSM opět 

samozřejmě dělají, že není), který měl premiéru v červenci 2023 a je o 

tom, že sto let ilegálního utajování UFO stálo lidstvo na Zemi století 

duchovního, kulturního a technologického rozvoje a uvrhlo ho do válek, bídy 

a utrpení, což vyústilo až v dnešní „situaci“. Odhaluje náklady s utajováním 

spojené a říká, že prostřednictvím kolektivní akce můžeme získat toto 

ztracené století zpět během příštích 20 let… Film ukazuje skutečné 

technologie volné energie / nulového bodu i další, které existují více než sto 

let i zcela nové, které tým tvůrce filmu Dr. Greera zkoumal a testoval. 

Ztracené století vypráví nejnaléhavější a nejvýbušnější příběh ze 

všech: jak sto let ilegálního utajování UFO a volné energie okradlo lidstvo o 

životně důležité technologie a duchovní znalosti, které mohly zachránit 

planetu a pozvednout lidstvo mezi vyspělé vesmírné civilizace... 

(33) Red Carpet Live Stream - Lost Century 7-8 2023 – YouTube 

 https://www.thelostcenturyfilm.com 

https://celostnivzdelavani.cz/
https://www.thelostcenturyfilm.com/
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PENÍZE: NEJVĚTŠÍ PODVOD V DĚJINÁCH LIDSTVA 

Bohužel, o peníze vždy šlo, jde stále a ještě asi nějakou dobu půjde „v 

první řadě“, protože finance, jak známo, vládnou světu. A proto na ně ve výčtu 

těch nejpodstatnějších PROČ (jsme v této „situaci“), nesmíme zapomenout. 

Většina lidí nemá ani ponětí o tom, jak vzniká měna, i když už asi ví, že to, čím 

platíme, jsou tzv. fiat peníze, tedy (vlastně bezcenné) natištěné papírky, které nejsou 

kryté zlatem ani jinou cennou komoditou. Nicméně skoro nikdo pořádně nechápe 

co, jak a proč se děje s našimi vydělanými penězi, ani proč jsme na tom tak, že 

finance chybějí nejen mnoha lidem a jejich domácnostem, ale i obecně prakticky 

všude, ve všech odvětvích, které lidé nejvíc potřebují. Bankéři z koloběhu peněz 

udělali takovou vědu, že mu běžný člověk snad ani nemůže 

porozumět…Přiložené video proto rozebírá a vysvětluje současný finanční systém – 

velmi podrobně, názorně a srozumitelně. Dozvíme se v něm mimo jiné, že daně 

musíme platit proto, abychom mohli mít tento monetární systém založený na 

dluhu, i to, že tento systém prospívá a nahrává těm, kdo ho tvoří a nikoli nám 

ostatním, kteří ho musíme používat. K největším podvodům například patří to, že 

FED, Federální rezervní systém není federální, ale má akcionáře a je tedy soukromá 

společnost… 

Zdroj Trochu lepší: (61) Největší podvod v dějinách lidstva - DIL #1 - YouTube 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Moderní bankovnictví vytváří peníze z ničeho. Jde asi o 

nejúžasnější kejkle, jaké kdy byly vynalezeny. 

Bankovnictví se zrodilo z hříchu a jako 

hřích bylo i koncipováno. Bankéřům patří svět. 

Můžeme jim ho vzít, ale nechte jim 

moc vytvářet peníze a ovládat úvěr a oni jedním tahem 

pera vytvoří dost peněz, aby si je mohli koupit zpět. 

Pokud chcete být nadále otroky bankéřů 

a platit za vlastní otroctví, nechte je nadále 

vytvářet peníze a ovládat úvěry. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=fvk8cQsKJ1E&t=1s
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TORONTSKÉ PROTOKOLY - CESTA DO NWO SE PLNÍ 

To, co se s námi, všemi lidmi na planetě Zemi nejen dnes, ale už drahný čas 

děje, a ještě má dít, naplánovalo 18 lidí (!) už v roce 1967 a mohli jsme se s tím 

seznámit také už dávno, v tzv. Torontských protokolech. Tento dokument, 

přestože byl přísně utajený, objevil a zveřejnil v roce 1995 francouzsko-kanadský 

investigativní novinář Serge Monast. 

Torontské protokoly vznikly v létě 1967, kdy tehdejší koordinátoři myšlenky 

vytvoření NWO (Nového světového řádu) se sešli v Kanadě, aby vypracovali 

svojí strategii na následujících 50 let. Údajně při tom vycházeli z prastarých tzv. 

Sionských protokolů. 

Na shromáždění se tehdy sešlo 18 lidí: 6 čelních představitelů nejmocnějších 

bank na světě, 6 čelních představitelů největších nadnárodních energetických 

společností a 6 čelních představitelů potravinářského konglomerátu. Tato skupina si 

vytýčila svůj cíl, dosáhnout světové dominanty v oblastech v hospodářství, politiky a 

společenského života. 

TORONTSKÉ PROTOKOLY jsou shrnuté do 15 bodů, zde je ukázka ze čtyř: 

Bod č. 3. Námi ovlivňovanou duševní chudobu musíme vyvážit falešnou 

virtuální technologickou masou, která se bude zdát jako vědecká. 

Nejvhodnějším prostorem pro to je školní systém…  

Bod č. 7. Vytvoříme globální hospodářství (Economie globální), nad kterým 

nebudou moci vykonávat žádnou kontrolu ani národní státy, ani odbory. 

Globální hospodářství dříve - či později vytvoří svou (také globální) politiku, 

důsledkem které se vytvoří nutnost znovu organizování politických systémů, a 

při jeho zrodu budeme my. 

Bod č. 10. Všemi prostředky je třeba zabránit národním státům, aby 

samostatně zmodernizovali své hospodářské oblasti. Z tohoto hlediska zvláštní 

pozornost si zasluhují odvětví energetiky, finančnictví, zemědělství a nové 

technologie… 

Bod č. 12. Jednotlivcům čím dál tím více zvyšovat jejich bezmocnost, a to v 

oblasti hospodářské, ideologické a citové. Je třeba zvyšovat hranici 

důchodového věku, zvyšovat v lidech nejistotu v jejich pracovních místech 

(musí být ztotožněni s tím, že kdykoliv mohou být propuštěni), postupně třeba 

snižovat nákupní síle jejich mzdy (například prostřednictvím uměle vyvolávané 

inflace), přitom je třeba zajistit možnost vymývání mozků jednotlivců (primitivní 

televizní programy, manipulované vzdělávání, řízený tisk, centra konzumní 

společnosti atd.)…  

Více na: https://inwo.webnode.cz/news/co-jsou-to-torontske-protokoly/ 

https://inwo.webnode.cz/news/co-jsou-to-torontske-protokoly/
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Je mnohem snazší lidi oklamat, než je přesvědčit, že byli oklamáni. 

Mark Twain 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROČ SE TO VŠECHNO STÁLE DĚJE? PROTOŽE… 

● Strach, bída, násilí, hlad, nevědomost, nevzdělanost, touha po moci se 

staly celosvětovými mocenskými nástroji, které byly použity proti lidstvu. 

● Lidem byla vzata jejich duchovní podstata, spojení se svou duší a 

Vesmírem.  

● To způsobilo, že lidstvo vyměnilo hodnoty skutečné a nadčasové za 

pomíjivé materiální pseudohodnoty. Lidé vyměnili krátkodobý prospěch a 

pomíjivé požitky za ztrátu svých vibrací a svého kosmického potenciálu. 

Lidově lze říci, že upsali svou duši peklu. 

● Celá planeta byla a je sevřena ekonomickou svěrací kazajkou úroků z 

uměle vytvořených dluhů.  

● Všichni jsou zadluženi vůči skryté soukromé mocenské elitě, která skrze 

vlády jednotlivých zemí řídí svět.  

● Zatímco v barbarském středověku poddaní platili církvi desátky, tedy 10 

%, dnes v „demokratické společnosti" platíme „někomu" celých 60 %!  
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● Tyto prostředky pak jsou z velké části používány stínovou vládou na tajné 

kosmické programy a budování podzemních základen na Měsíci, Marsu a 

dalších planetách. Tyto skutečnosti jsou předmětem toho nejpřísnějšího 

utajení. 

 

JAK BYLO MOŽNO „TO“ UTAJIT? ASI TAKTO: 

● Globální mocenský systém vytvořil dokonalý pyramidální systém 

utajování, zamlčování a zkreslování informací.  

● Rozebral nejrůznější celky vědění na jednotlivá puzzle a ty rozmetal do 

prostoru, aby ukryl celkový obraz.  

● Každý z nás se pak stal nositelem jen některých informací, takže složit  

pravdivý obraz bez obrovské invence a kreativity je pro většinu lidí nemožné.  

● Tento postup byl uplatněn ve všech oborech. Příkladem je třeba 

zdravotnictví, kde byl člověk rozebrán na jednotlivé části, které se léčí 

odděleně, často bez ohledu na celek. Celostní medicína je zdravotně 

globalizační propagandou pak odmítána a vysmívána. 

  Pokud se patřičně soustředíte a dáte si práci se sbíráním puzzle nějaké 

skutečnosti a pak je sestavíte do celku, objeví se vám najednou „slon v obýváku“! 

 

PROČ TO DĚLAJÍ? 

● Cílem aktuálního globálního mocenského systému je trvalé zotročení 

lidstva.  

● Chce co nejvíc lidstvo zaměstnat tak, aby nebylo schopno přijít na to, že se 

stalo pouhými nevědomými otroky.  

● Dalším záměrem globálního mocenského systému je kumulace majetku 

a posléze zrušení soukromého vlastnictví, ovládnutí veškerých pozemků a 

kontrola pěstování zemědělských plodin.  

● Pomocí zdravotnictví, potravinářského monopolu a geneticky 

modifikovaných potravin chtějí globalisté ovlivňovat množství lidí na 

planetě.  

● Zavedením výlučných bezhotovostních plateb chtějí vzít lidstvu 

ekonomickou nezávislost a docílit toho, že takto bude ovladatelné a pod 

totální kontrolou. 

● Konečným cílem vládnoucích „elit“ je vlastnit svět s lidmi, kteří nevlastní 

vůbec nic. 
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Příklad: vaše platební karta by po takovém zavedení mohla být kdykoli vypnuta v 

případě pokud byste "zlobili", nešli do války, nenechali se očkovat či neříkali to, co by 

se po vás chtělo. Za těchto okolností si pak nekoupíte ani chleba, bez ohledu na to, 

kolik budete mít na účtu uloženo.  

Jinými slovy, byl by zaveden digitální koncentrák, totální 

kontrola a diktatura! 

 

JAK BYLO MOŽNÉ TAK DLOUHO TAKTO VLÁDNOUT? 

• Byl vytvořen represivní pyramidální systém (budován a zdokonalován 

tisíce let!), kdy jedno patro utiskuje patro pod sebou, a to jak v oficiální 

společnosti, tak i v tajném plánu stínových a zednářských struktur.  

• Tento systém nedovolí všem lidem ve spodních patrech, aby měli přístup 

k důležitým informacím ve vyšších patrech.  

• Dělá se vše pro to, aby se ti na spodní úrovni nemohli dostat do vyšších 

pater. Tím je zabezpečena mnohovrstevnatá kontrola a represe. 

 

Podle: Celostní vzdělávání (celostnivzdelavani.cz) 

 

NWO: NEBUDETE NIC VLASTNIT A BUDETE ŠŤASTNI! 

Většina z nás už asi pochopila, nebo to aspoň tuší, že nedávná pandemie 

COVID 19 byla vlastně plandemie: naplánovaná akce, s hlavním konečným 

cílem podřídit lidstvo NWO - Novému světovému řádu a bezpodmínečné 

tyranské kontrole světové, superbohaté vládnoucí „elity“.  

Existují na toto tvrzení nezvratné důkazy. Covid vytvořil záminku pro nařízený 

lockdown světa, údajně zavedený kvůli záchraně lidstva. Ve skutečnosti se ale za 

lockdownem skrývala úplně jiná agenda!  

Ve svých vlastních knihách, videích, na webových stránkách a konferencích 

globalisti zcela jasně ukazují, co je pravým cílem jimi vyhlášenému lockdownu: 

• Zničit ekonomiku každého národa na světě!  

• Uvrhnout lidstvo do zoufalství a chudoby a potom nabídnout svoje 

řešení: VELKÝ RESET!  

• Jeho podstata spočívá v tom, že by se zrušily všechny dluhy každého 

člověka, což by většinu zachránilo před finanční devastací. Výměnou za tuto  

                                                                                 

https://celostnivzdelavani.cz/
https://celostnivzdelavani.cz/
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"finanční záchranu" by se každý musel vzdát veškerého soukromého 

majetku!  

• Od té chvíle by už nikdo nic nevlastnil a všichni bychom si všechno 

pronajímali: auta, domy, pozemky, atd.! 

Za tímto plánem mj. stojí Klaus Schwab ze Světového ekonomického fóra, které 

úzce spolupracuje se Světovou zdravotnickou organizací - WHO, Světovou bankou, 

EU, OSN, NATO a dalšími globalistickými subjekty. Schwab se stal klíčovým hráčem 

v tomto globalistickém hnutí a směřuje většinu států a průmyslových odvětví k tomuto 

plánu. Tento notoricky známý vůdce globalistické elity mj. zveřejnil video s prezentací 

svých plánů a doslova v něm říká: "Nebudete nic vlastnit a budete šťastní!"  

… pokud se tito globalisti dostanou k plné moci, tak v podstatě ukončí 

existenci lidské rasy tím, že většinu lidí nahradí Umělou Inteligencí. Klaus 

Schwab už oznámil, že v blízké budoucnosti bude 40 % všech pracovních míst 

vykonávat Umělá Inteligence. Takže jako první krok je na pořadu vymazat 40 % 

lidstva, aby se pro tento cíl vytvořil prostor. Prý nemá smysl, aby zde 40 % lidstva 

zacláněla a nic nedělala...  

Schwab ve své notoricky známé knize: "Čtvrtá průmyslová revoluce" 

vysvětluje, jak původní lidská rasa skončí a vytvoří prostor pro další krok v evoluci 

lidstva a vnucuje nám: "Všichni se staneme kyborgy a naše těla budou pomoci 

technologií výrazně změněná." Člověk a stroj se mají podle něj stát jedním celkem.  

Ne, toto není scénář k sci-fi filmu, toto je realita, o kterou usilují tito 

globalisté… A dosazené vlády na celém světě plebejsky přijímají jeho "úžasné 

myšlenky". Už nyní „poučení" učitelé ve školách vyprávějí dětem, jak budou s 

čipem v hlavě moudřejší… Mentální programování lidstva v tomto duchu se 

děje už delší dobu, a to i prostřednictvím filmů.  

Poselství, které nám je vnucováno, tvrdí, že výsledkem symbiózy mezi 

člověkem a strojem bude nadčlověk. Realita však už není tak přitažlivá... Znamenalo 

by to doslova, že se stanete definitivním otrokem a vaše tělo bude napojené na 

celosvětovou síť digitálního dohledu... 

Podle: celostnivzdelavani.cz/konecnym-cilem-je-vlastnit-svet-s-lidmi-kteri-

nevlastni-vubec-nic 

MEYRINKOVO PRAVIDLO INFLAČNÍHO TUNELU      

Meyrinkovo pravidlo osvětluje současné dění. Studenti 1. semestru 

finančnictví na Sorbonně dostávají v přednášce o politické ekonomii tuto otázku:  

Víte, jak lze legálně okrást obyvatelstvo o veškeré majetky, movité i nemovité, 

aniž by si všimlo, že je okrádáno?  Většina studentů na tuto otázku nedovede 

odpovědět, i když je v zásadě jednoduchá. Legálně lze obyvatelstvo okrást 

pomocí inflace, kterou rozpoutáte rozhazováním peněz pod nějakou záminkou,  

https://celostnivzdelavani.cz/konecnym-cilem-je-vlastnit-svet-s-lidmi-kteri-nevlastni-vubec-nic
https://celostnivzdelavani.cz/konecnym-cilem-je-vlastnit-svet-s-lidmi-kteri-nevlastni-vubec-nic
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v době nějaké krize. Potom stačí už inflaci nechat běžet. Neochota současných 

vlád zakročit proti inflaci v Evropě je součástí bouracího kladiva Komise 300, 

která vydala pokyn zbavit obyvatelstvo západních zemí majetků, ale tak, aby se 

lidé nechtěli bouřit. 

Meyrinkovo pravidlo inflačního tunelu obyvatele odrbe úplně o všechno. 

Nelze jim majetky sebrat dekretem, ani znárodnit, to by vypukly nepokoje. Ty majetky 

se prostě lidem odeberou legálně, tedy obrovskou inflací, kterou politici záměrně 

prohlubují, třeba sankcemi proti Rusku, o kterých ví dopředu moc dobře, že 

dopadnou právě na vlastní lidi a prohloubí dramaticky domácí inflaci. Lidé projdou 

inflačním tunelem, zbaveni o veškeré své majetky i úspory. Všechno zdraží, což 

vyčerpá zdroje domácností. Domácnosti sáhnou nakonec na své nemovitosti a 

začnou je masově prodávat, ale jejich cena bude klesat, protože nebude nikdo, kdo 

by si je mohl dovolit koupit. Pak přijde nabídka těch super bohatých elit, které 

úmyslně způsobily inflaci, že odkoupí náš majetek doslova za pusinku, a my 

budeme nakonec rádi, protože lepší vrabec v hrsti, než holub na střeše. To je 

jejich cíl… A kvůli nepoučitelnosti lidí se historie pořád dokola opakuje! 

Zdroj: Telegram, diskuse 

 

                                                  

 

 

 

 

MIMOZEMŠŤANÉ MEZI NÁMI 

Další, před lidstvem přísně utajovanou, až urputně 

zatloukanou skutečností, je existence mimozemšťanů a 

různých nelidských entit na Zemi a ve Vesmíru… 

 Mocenské vládnoucí elity, které ve skutečnosti obyvatelstvu na Zemi 

vládnou prostřednictvím „zvolených“ vlád v jednotlivých zemích, už dlouhá desetiletí 

(nejméně 70 i více let) komunikují a obchodují s bytostmi z jiných planet. A co 

víc – mají od nich super vyspělé technologie, které už tajně dlouho sami 

používají, včetně vesmírných plavidel a léčebných a omlazovacích přístrojů. 
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Naše planeta Země je totiž součástí Galaxie, „kde to hodně žije“ -  jsme 

obklopeni tisíci nejrůznějšími vesmírnými rasami, včetně humanoidních rodů, 

z nichž některé vypadají jako my. Prakticky všichni jsou ale mnohem vyspělejší. 

Mnozí mimozemšťané jsou nám přátelsky nakloněni a pomáhají nám, 

někteří však zcela naopak. Jde hlavně o vesmírné parazity, kteří v nás lidech 

vidí otroky - pracovní sílu a „zdroj potravy“ (živí se lidskou negativní energií, 

lidskou krví, ale i lidským masem), a proto nás chtějí zotročit a „chovat“ nás 

lidi obdobně, jako my chováme dobytek.  

Nejnebezpečnější z vesmírných parazitů pro nás, lidi 

jsou (a hlavně byli)  Anunnaci, kteří nám v dávnověku mj. 

genetickou manipulací změnili naši tzv. božskou, tj. 

původní a dokonalou DNA, a tím nám většinu našich 

někdejších schopností tzv. „uspali“… 

                                                                                                    

K věci… Říkali nám to v seriálech 

Pamatujete na slavná Akta X? Pusťte tuto ukázku (59) ‼️ CO SE TO SAKRA 

DĚJE V POZADÍ??? - YouTube a nejspíš si taky položíte otázku, zda to 

tenkrát bylo míněno jako příběhová fikce, či jako vzkaz ?  

 

                  

Matt Groening, tvůrce Simpsonových, dokáže psát epizody, které odpovídají 

budoucím dějům a světovým událostem. Zdá se to být předpovědí, ale není to 

tak. Je to plán! 

  

                                                                 

https://www.youtube.com/watch?v=rF6ao0ECssY
https://www.youtube.com/watch?v=rF6ao0ECssY
https://youtu.be/rF6ao0ECssY
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Tyto temné entity nás až donedávna udržovali v nízkých 3D frekvencích a 

v žádném případě nechtěly, abychom se posunuli do 5D a vyšších frekvenčních 

hustot, jelikož samy, jako nízkofrekvenční bytosti, by už v podmínkách 5D 

nepřežili a také proto, že naše „uspané“ vědomosti a schopnosti by se v nových 

energiích měly - mohly „probouzet“, takže už by na nás nemohly parazitovat. A 

tak se ve spolupráci se svými poskoky a nohsledy na Zemi snažily a snaží dělat vše 

pro to, aby frekvenční vzestup naší planety a lidstva co nejvíc oddálily. Mimochodem, 

s touto jejich snahou nejspíš souvisí i ovlivňování počasí a „přírodní katastrofy“, 

kterými lidstvo na Zemi decimují a oslabují. 

 

 

LIDÉ A NE-LIDÉ A OČKOVÁNÍ PROTI COVIDU 

Na planetě Zemi se nacházejí různé lidské a nelidské rasy. Za miliony let, 

co tady na Zemi probíhají genetické experimenty s lidmi, není jasné, kolik 

skutečných lidí je mezi námi a kolik je hybridů, případně i čistých „reptíků“…  

Jsou tady různé kombinace reptiloidních, drakoniánských a dalších ras s lidmi 

a všechny mohou klidně vypadat jako běžní lidé. Dokonce to může být tak, že pěkně 

šeredný chlap může být čistý člověk a nádherná blondýna z Vogue může být 

čistokrevná ještěrka. Prý jich je mezi námi ¾ celé populace! To znamená 6 miliard?  

K věci… Na Darwinovu teorii vzniku člověka z opice zapomeňme! 

„Věda říká, že jsme se my lidé, na Zemi objevili před 200 tisíci lety. Vědci se 

na tom shodují, o tom nejsou žádné spory, kontroverze spočívá v tom, 

odkud jsme se tady vzali. Zjevili jsme se totiž se všemi svými schopnostmi, 

a tak, jak vypadáme dnes. Podle DNA jsme se nezměnili, máme stejnou lebeční 

kapacitu, stejné proporce těla, stejně výjimečný potenciál, jaký jsme měli, když 

jsme se na planetě před 200 tisíci lety objevili. Před 200 tisíci lety však došlo k 

sérii záhadných genetických mutací, na kterých spočívá naše lidství…Vědci 

vylučují, že by za tento proces mohla být zodpovědná evoluce. Své 

schopnosti jsme získali poměrně rychle a všechny najednou, nevyvíjely se 

postupně po dlouhé období. Toto zjištění ale zavedlo vědce na takzvané 

zakázané území, protože nasvědčuje existenci záměru. Věda není dnes 

vybavena na to, aby přijala myšlenku záměru, co se lidského původu týče, 

protože záměr naznačuje nějaký účel…“  

Zdroj: geolog a multioborový vědec Gregg Braden v přednáškách pro Younity 

Nový lidský příběh | Síť směn (theshiftnetwork.com) ČR, 2022 a 2023 

 

https://theshiftnetwork.com/NewHumanStory


 26 

                                                                                      PROČ? 

Možná tedy rčení, že si někdo hřeje na prsou pěkného hada, nemusí být až tak 

nereálné…    

No a Deep State původně vyrobil „vakcíny“, které měly vyhladit lidstvo 

kompletně, podle hesla po nás potopa. Plejáďané, kteří trvale dohlížejí z Měsíce a z 

oběžné dráhy z tisíců kosmických lodí na přechod planety Země a jejích obyvatel do 

5D, včas zasáhli a změnili původně čistě smrtící látku tak, aby byla zničující pouze 

pro plazí nelidské rasy. Pakliže si to nechá vpálit ryzí člověk s původní lidskou DNA, 

tak by to měl přežít. To by vysvětlovalo i to, že to někoho sejme 3 minuty po vpichu a 

někdo má po 2 dávkách a vypadá, že mu to snad i prospělo… 

Zdroj: Jak přežít II – Křesadlo (kresadlo.com)) 

 

 

 

 

K věci… Okamžité moratorium proti „vakcínám“ mRNA! 

Vynálezce technologie očkování proti mRNA Dr. Robert Malone požaduje na 

tiskové konferenci International Covid Summit III dne 5. 5. 2023 spolu s Dr. 

Bryamem Bridlem okamžité pozastavení nebo zákaz smrtících "vakcín" mRNA.! 

NEJEDNÁ SE O VAKCÍNU, ALE O GENTHERAPIE‼ Americký virolog, imunolog, 

molekulární biolog a vynálezce technologie mRNA Robert W. Malone při 

veřejném slyšení o "vakcíně" mRNA Covid 19 nesouhlasí s tím, že americký Úřad 

pro kontrolu potravin a léčiv (FDA) veřejně zkresluje oficiálně deklarovanou 

vakcínu Covid 19. Podle jeho tvrzení slouží tato mRNA genová terapie k vyvolání 

imunitní reakce. 

        

Aktuálně o světové organizaci WHO – tisková konference  

Evropský poslanec Mislav Kolakusic na tiskové konferenci Mezinárodního 

summitu Covid III dne 5. 5. 2023 důrazně varuje před WHO, kterou označuje za 

teroristickou organizaci a ještě nebezpečnější, než WEF. 

Zdroj: Telegram, květen 2023 

https://kresadlo.com/jak-prezit-ii/
https://youtu.be/5W1s3GjRAFQ
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PRAVÝ ČLOVĚK NENÍ  

BIOROBOT, KLON ČI HYBRID,  A  ANI PSYCHOPAT                                                                                                      

           Bohužel už asi u nás na Zemi nevystačíme při označování bytostí 

humanoidního druhu se zavedenými termíny „člověk“ a „lidé,“ protože čím dál 

víc vyplouvá na povrch to, že mezi námi s nejvyšší pravděpodobností pobíhá 

velké množství jedinců, které sice jako lidé vystupují a vypadají, ale ve 

skutečnosti pravými lidmi zdaleka nejsou.    

           Ostatně s tím korespondují i mnohé vlastní zkušenosti nás pravých lidí s 

některými „lidmi“ které známe, a o nichž s povzdechem říkáme: to snad ani nejsou 

lidi!  Prý dokonce oněch klonů, kyborgů, biorobotů, hybridů, cizích entit v lidském těle 

a ev. i dalších, se nachází momentálně na Zemi dokonce víc, než živých pravých lidí.  

          Co je však ještě podstatnější, je to, že tito ne-lidé jsou většinou jednak bez 

lidské empatie a bez svědomí, ale také jsou od těch, kteří je řídí a kterým slouží, 

snáze programovatelní. Řada z nich se chová, mluví a jedná tak, jakoby byli 

zjevně naprogramovaní, aby plnili jejich agendu!   

I v kontextu těchto informací se zdá být čím dál jasnější smysl očkování a 

hlavně málo skrývaný záměr vládnoucích „elit“ nemít už ve velmi blízké budoucnosti 

na planetě Zemi pokud možno žádné živé pravé lidi, ale pouze bioroboty, kyborgy, 

atd., tedy „upravené“ bytosti, které budou poslušně a bez reptání vykonávat, co jim 

„panstvo“ nařídí… 

Jsou zmínění ne-lidé ve skutečnosti vlastně ti, které v 

našich životech běžně potkáváme a už dlouho je nazýváme 

psychopaty? Jsou to stejné bytosti? Nebo psychopaté 

„jen“ ještě navyšují množství těch jiných a „upravených“, 

aby pak všichni ve společnosti ostatním víc škodili, než 

prospívali? 

Na tuto otázku asi nebude lehké najít opravdu relevantní odpověď. Obávám se, že 

správnou odpověď neznají v tuto chvíli ani odborníci, tedy psychiatři a psychologové. 

Faktem ale je, že už mnoho let se mluví, a to dokonce i 

veřejně o tom, že psychopaté se nacházejí v až 

podezřele obrovské koncentraci právě všude v 

rozhodujících funkcích, na klíčových pozicích. A to nejen v 

korporátech, ale i ve vládách a vládních i nevládních 

organizacích. A podle toho i naše realita vypadá! 
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K věci… Psychopatie ve vládách a mimo ně  

Kdo chce chápat, co se to v tomhle světě děje, a proč to už na první pohled 

dává tak málo smyslu, musí se dobře obeznámit s fenoménem psychopatie. 

Psychopat je člověk, kterej funguje úplně jiným způsobem než normální člověk, a 

pro toho normálního člověka je těžko pochopitelnej. Stejně tak ten psychopat 

nechápe normálního člověka, ale jemu je to jedno. Nutnost chápat a vědět víc o 

tom, jak operujou psychopati, vyplývá z toho, že ve “vládnoucích vrstvách” je 

jich ohromný procento, a tudíž celej ten vládní aparát operuje na bázi vidění 

světa psychopatů, který je pro běžnýho člověka nejen neprůhledný, ale taky 

dost nebezpečný… 

Více na https://knihya.cz/psychopatie-ve-vladach-a-mimo-ne/ 

K věci… Proč se psychopati dostávají k moci 

Charakteristiku psychopatie a vysvětlení, proč se psychopati 

dostávají k moci, přináší článek s videi a rozhovorem tří vědců. Jsou jimi 

Kevin Dutton, vědecký psycholog Oxfordské univerzity, James Fallon vyučuje 

neurovědu na Kalifornské univerzitě v Irvine a Michael Stone je profesorem 

klinické psychiatrie na Columbia School of Medicine and Surgery. Tvrdí mj., že 

„psychopati jsou velmi okouzlující, velmi manipulativní a nestarají se o vaše 

pocity. Necítí emoce jako my, ale jsou mistry v ovládání těch emocionálních 

horkých tlačítek, které vyvolávají emoce v druhých.“ Radí nebojovat s těmito 

lidmi, protože jsou vnitrodruhovými dravci. Tedy lidmi, kteří loví jiné lidi…V 

politice se koncentrují hlavně proto, že je přitahují a umožňují jim to 

politické systémy. Změna tedy musí nastat změnou těchto systémů… 

Více na - https://www.badatel.net/charakteristika-psychopatie-a-preco-sa-

psychopati-dostavaju-k-moci/ 

 

K věci… Psychopatie ve vládách a mimo ně  

Kdo chce chápat, co se to v tomhle světě děje, a proč to už na první 

pohled dává tak málo smyslu, musí se dobře obeznámit s fenoménem 

psychopatie. Psychopat je člověk, kterej funguje úplně jiným způsobem než 

normální člověk, a pro toho normálního člověka je těžko pochopitelnej. Stejně tak 

ten psychopat nechápe normálního člověka, ale jemu je to jedno. Nutnost chápat 

a vědět víc o tom, jak operujou psychopati, vyplývá z toho, že ve “vládnoucích 

vrstvách” je jich ohromný procento, a tudíž celej ten vládní aparát operuje 

na bázi vidění světa psychopatů, který je pro běžnýho člověka nejen 

neprůhledný, ale taky dost nebezpečný… 

Více na https://knihya.cz/psychopatie-ve-vladach-a-mimo-ne/ 

 

https://knihya.cz/psychopatie-ve-vladach-a-mimo-ne/
https://www.badatel.net/charakteristika-psychopatie-a-preco-sa-psychopati-dostavaju-k-moci/
https://www.badatel.net/charakteristika-psychopatie-a-preco-sa-psychopati-dostavaju-k-moci/
https://knihya.cz/psychopatie-ve-vladach-a-mimo-ne/
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OTROCTVÍ STÁLE TRVÁ, MASKOVÁNO „DIGI“ KABÁTEM 
 

V souvislosti s naší současnou realitou je třeba připomenout další 

veledůležitý fakt, který nás pomohl dostat do dnešní „šílené situace“. Jde o 

něco zcela zásadního, co však paradoxně skoro nikdo z nás buď neví vůbec, nebo si 

to neuvědomuje. Zároveň ale je to něco tak obyčejného, jako je tzv. statut občana! 

Běžně jsme přesvědčeni o tom, že jsme občané státu 

jménem Česká republika. Ve skutečnosti ale, aniž by to 

většina z nás věděla, jsme „věci, majetek, otroci“ 

veřejnoprávní obchodní společnosti jménem Česká 

republika, s.r.o., 
na které se vztahuje – opět jaksi neoficiálně - námořní právo, římské právo, 

anglosaské právo… S tím nejspíš souvisí to, co všichni dobře známe: že soudy o 

nás nerozhodují jako o „andulce vopršálkové“, nýbrž rozhodují „ve věci …“ ?! 

 

Občanka jako důkaz korporátního otroka 

Totiž, my všichni držitelé občanských průkazů, nemáme ve skutečnosti 

postavení svobodných živých lidí, ale postavení občanů – otroků, pro které má 

ČR jiná pravidla, než pro živé, svobodné lidi. (viz Blackův právnický slovník)  

                                                   

Proč asi našinci, držitelé občanských průkazů, dostávají u nás mnohem 

menší sociální dávky, než migranti? Není to „náhodou“ proto, že mají občanku, a 

v ní své jméno vepsáno velkými písmeny?! A tím pádem to nejsou „živí lidé“ pod 

ochranou Listiny práv a svobod…, ale těmi jsou právě oni migranti, které musí tudíž 

ČR podpořit jinými (většími) dávkami než vlastní lidi!? Protože k těm se jako 

k „věcem“ a „svým otrokům“ firma ČR chovat nemůže… 

 

      

 

 

                                     

 

K věci… Blackův právnický slovník 

Blackův právnický slovník je, lidově řečeno, ve veřejnosti málo známá 

„bible právníků“ a najdete tam přesný výklad anglosaského práva…viz např. 

Moravská zemská knihovna, Digitální knihovna Kramerius Blackův právnický 

slovník | Národní digitální knihovna | Digitální knihovna Kramerius (ndk.cz) 

 

https://ndk.cz/periodical/uuid:9e54d860-caec-11e3-bb44-5ef3fc9bb22f
https://ndk.cz/periodical/uuid:9e54d860-caec-11e3-bb44-5ef3fc9bb22f
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JAK LODNÍ PRÁVO ZOTROČUJE LIDSTVO A PROČ JE 

DŮLEŽITÉ PŘEJÍT NA PRÁVO ZDROJOVÉ 

Hledání a poznávání pravdy není pro slabé povahy 

Po šesti letech svého života je každá osoba automaticky ze zákona 

označená za ztracenou na moři a její život přechází na otrocké lodní právo. 

Neznalost zákona neomlouvá…  

 

K věci… Nejsme živí lidé, ale věci, slamáci, otroci… 

 

OBČANSTVÍ je totiž vlastně ve skutečnosti novodobé OTROCTVÍ. 

Mimochodem, otrokářský systém byl na Zemi už před 10ti lety právně 

zrušen jak Vatikánem, tak v jurisdikci ucc skupinou oppt. Občan je přesto 

dnes de facto otrok dané politické komunity… Občané jsou členové politické 

společnosti, kteří se ve společenské smlouvě, jíž je podpis při převzetí OP - 

identifikační karty, podřídili (ovšem pozor, nevědomky, aniž by to tušili!!!) 

vedení ustavené vlády a veškerým zákonům a nařízením korporace Česká 

republika. Každý občan dostal své ROD-NÉ ČÍSLO… a jeho jméno napsané 

velkými písmeny v průkazu totožnosti postavení „otroka“ jen potvrzuje. Jsou to 

právě ona zmiňovaná velká písmena, tedy jméno i příjmení napsané verzálkami 

v našich dokladech, která nás „cejchují“ jako „otroky“. Např. JAN NOVÁK 

(diminutio capitis maxima, v zahraničí otrokem a doma prohlášen za mrtvého). 

Kdo má, či měl dříve své jméno napsané Jan NOVÁK (diminutio capitis media - 

ztráta občanských práv), znamenalo to otroka s o trochu většími právy, a kdo by 

mohl-měl být pro úřady „živý svobodný člověk“, musel by mít celé jméno malými 

písmeny, tedy jan novák.      

Zdroj: www.czechaslavakia.cz 

K věci: Listina práv a svobod 

 2/1993 Sb. Listina základních práv a svobod (zakonyprolidi.cz) 

Výpis CZECH REPUBLIC LTD s.r.o.z Obchodního rejstříku : 

Veřejný rejstřík a Sbírka listin - Ministerstvo spravedlnosti České republiky 

(justice.cz) 

https://uloz.to/fm/detail/wM3NW0p3Eu91/Qg7SPZzebTgx 

 

http://www.czechaslavakia.cz/
https://www.zakonyprolidi.cz/cs/1993-2
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-firma.vysledky?subjektId=998101&typ=UPLNY
https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-firma.vysledky?subjektId=998101&typ=UPLNY
https://uloz.to/fm/detail/wM3NW0p3Eu91/Qg7SPZzebTgx
https://uloz.to/fm/detail/wM3NW0p3Eu91/Qg7SPZzebTgx
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          „Když jsem se s touto „konspirací“ setkala asi tak před rokem poprvé“, píše 

autorka tohoto článku, „přišlo mi to naprosto šílené a trvalo mi dlouho, než jsem to 

pochopila. To ale není konspirace, to je jeden ze základních stavebních prvků 

otrokářsko – otrockého systému, v němž žijeme, v roli otroků soukromé 

korporace The Czech republic LTD…,“ tvrdí autorka a pokračuje - viz následující 

výběr z článku: 

Většina světa funguje v praxi na principu takzvaného lodního práva, 

pomocí kterého zotročují celý svět bankovní elity. A pozor, to není výmysl, 

tento právní systém skutečně existuje a používá se!  

V podstatě znamená, že všichni lidé (živé bytosti) jsou po šesti letech svého 

života označeni za ztracené na moři, protože se nenahlásili jako živé bytosti. Od té 

doby se člověk stává personou, (obchodním zbožím, otrokem), s personální 

kartičkou (občanským průkazem), ve firmě (o které lidé věří, že se jedná o stát). 

Každá persona je označena jedinečným rodným číslem, kódem pojištění a křestním 

listem… 

Systém prohlašuje člověka po šestém roku života za 

ztraceného na moři podle zákona z roku 1666. Tedy systém 

(matrix), představovaný úřady, soudy, policií atd. pak už 

nejedná se živým člověkem, ale s osobou (personou). 

Proč? Protože podle kosmických zákonů nesmíte nikomu 

brát svobodnou vůli. A „PERSONOU“ systém tento zákon 

obchází. 

Zdrojové právo, známé také jako Zemské právo 

… je právem fyzického těla se singulární esencí krista (ducha) nad 

celosvětovým námořním bankovním právem elit a nad národně kulturními právy 

států (společnostmi s.r.o)  Ze-mě. 

Toto právo vám garantuje vlastnictví majetku a pozemku, na kterém stojí 

váš dům. Do teď lidé nevlastní ani nemovitost, kterou zdědili, nebo si koupili. 

Při převodu nemovitosti se musí platit daň, při koupi nemovitosti se musí platit daň, 

ročně se musí platit daň za nemovitost a dále také platit poplatky katastrálním a jiným 

úřadům. Zamysleli jste se nad tím, proč to všechno musíte platit, když je to oficiálně 

vaše? 

Zdrojové právo je také právo na zdroj volné energie. 

Jedná se o energii, která se vyskytuje volně v přírodě. 

Nikola Tesla tento druh energie objevil a chtěl ji zpřístupnit                                                       
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 lidstvu. Nicméně byl umlčen elitami, které by přišly o 

zisky, kdyby mohli lidé čerpat energii zdarma. 

Zdrojové právo dále znamená být svobodným a 

nezávislým člověkem na uměle vytvořeném finančním 

systému, výhodném pro vládnoucí menšinu. 

Jak můžete vidět, tak elity to na nás vymysleli velmi „vyčuraně“. Naoko to 

udělaly tak, jako že máte možnost se řídit podle zdrojového práva a nebýt 

otrokem systému. Nicméně byste se museli do 6 let od svého narození nahlásit 

někam na úřad, že jste se neztratili na moři… 

Kdo z vás to v tomto útlém věku věděl a uměl číst/psát, aby nahlásil někde na 

úřad, že se neztratil na moři a že si přeje žít podle zdrojového práva? Skoro nikdo o 

tom neví ani teď v dospělosti, protože v systémově řízených školách vám o tom 

samozřejmě neřeknou, protože tam z vás vychovávají otroky. Systémová 

hláška zní: „Neznalost zákona neomlouvá“, takže podle systémové doktríny si 

za to můžeme sami… 

Tato „finta“ s lodním právem byla zneužita k psychopatickému plánu 

zotročení bílé rasy do NWO (new world order) Nového světového řádu… 

Zdroj: https://myspulesvet.org/2022/02/20/jak-lodni-pravo-zotrocuje-lidstvo-a-proc-je-

tak-dulezite-prejit-na-zdrojove-pravo-nejdulezitejsi-konspirace-vaseho-zivota/ 

 

 

https://myspulesvet.org/2022/02/20/jak-lodni-pravo-zotrocuje-lidstvo-a-proc-je-tak-dulezite-prejit-na-zdrojove-pravo-nejdulezitejsi-konspirace-vaseho-zivota/
https://myspulesvet.org/2022/02/20/jak-lodni-pravo-zotrocuje-lidstvo-a-proc-je-tak-dulezite-prejit-na-zdrojove-pravo-nejdulezitejsi-konspirace-vaseho-zivota/
https://www.youtube.com/watch?v=HMUpEHgx88s
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JAK TO, ŽE NEJSME STÁT, ALE KORPORACE? 

Při hledání odpovědi na tuto otázku se musíme vrátit do minulého století, 

na konec 80. let, anebo, ještě lépe do let těsně po druhé světové válce, která 

neskončila tak, jak nás učili ve škole - tedy, že definitivní porážkou fašismu. Ve 

skutečnosti válku ukončilo dohodnuté “jen příměří.“ Po něm pak následovalo 

nové rozdělení Evropy na dva velké nepřátelské tábory - blok socialistických 

zemí a blok zemí kapitalistických. A právě toto nastavení na dlouhá léta 

„zajistilo“ ve světě opět napětí a konflikty a odvedlo pozornost od … 

K věci… Co je právo  

Existují dva druhy zákonů, ale většina lidí to neví… 

Co je civilní právo? 

Občanské právo – Wikipedie (wikipedia.org)   

UCC jednotný obchodní zákoník  

513/1991 Sb. Obchodní zákoník (zakonyprolidi.cz) 

                                                                                  Jsou naše duše akcie? 

https://www.youtube.com/watch?v=HMUpEHgx88s&feature=youtu.be 

 

  

K věci… Otroctví: jak a kdy vzniklo, jak probíhalo do 2010 do zahájení 

nápravy... 

„Staleté okrádání a zotročování lidí x OPPT 1776 jako náprava“ je 

název skvěle vytvořeného informačního letáku ing. Tichého, který najdete na 

velmi „výživných“ stránkách www.poslovebudoucnosti-zlatyvek.info spolu 

s mnoha dalšími informacemi k zásadním otázkám současnosti. Církev 

okrádala po staletí lidi již při narození o jejich podíl na světovém 

bohatství, pak prodala jejich těla a nakonec i duše a dodnes v tom 

vlastně pokračují mnohé vlády světa… 

OTROCTVI OPPT: Dějiny vzniku a fungování OPPT (1) | Původní kultura, 

zvyky a obřady Slovanů (slovanskakosile.cz) 

 

 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Ob%C4%8Dansk%C3%A9_pr%C3%A1vo
https://www.zakonyprolidi.cz/cs/1991-513
https://www.zakonyprolidi.cz/cs/1991-513
https://www.youtube.com/watch?v=HMUpEHgx88s&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?v=HMUpEHgx88s&feature=youtu.be
http://www.poslovebudoucnosti-zlatyvek.info/
https://www.slovanskakosile.cz/2022/10/23/dejiny-vzniku-a-fungovani-oppt-1/
https://www.slovanskakosile.cz/2022/10/23/dejiny-vzniku-a-fungovani-oppt-1/
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Fašistická válečná zvěrstva byla sice celosvětově odsouzena slavným 

Norimberským procesem a řada nacistů tam svůj trest skutečně dostala, nicméně 

značné množství fašistických vůdců a hlavně vědců, kteří Říši sloužili, se z Evropy 

přesunulo do Ameriky, kde ve své činnosti tajně pokračovali… 

Už to dnes nejsou ojedinělé hlasy, které tvrdí nejen to, 

že 2. světová válka vlastně dosud neskončila, pokračovala 

po příměří celou tu dlouhou dobu dál utajeně a „jinak“, ale 

že to, co se nyní děje, je vlastně její další, už méně 

skrývané „dějství“, které má podle globalistů vyústit 

v definitivní a vítězný konec 2. světové války, o který 

usiloval i Hitler - tedy v ovládnutí a zotročení Země. 

Z dnešního pohledu začíná být čím dál jasnější, že i to poválečné rozdělení, a 

následných téměř 45 let života lidí v socialistickém táboře, ale i lidí v tom                                                                                                         

kapitalistickém, byly vlastně také předem připravené, naplánované „hry“, 

„experimenty“, “taktika“ mocných vládnoucích „elit“. Něco, jako přípravná fáze 

k pozdějšímu „velkému finále,“ které prožíváme nyní, směřujícímu už nepokrytě 

k NWO. Potřebovali zkrátka určitý čas – aby vyvinuli potřebné technologie, 

aby získali dostatek finančních prostředků, rozvinuli tajné vesmírné programy, 

aby dostatečně oslabili světovou populaci lokálními válečnými konflikty a 

hlavně, aby pořádně připravili svůj velký globální projekt – ovládnutí lidstva, 

tedy NWO…  

Na konci 80. let už nejspíš světové vládnoucí mocenské elity došly k závěru, 

že socialismus ve východním bloku „splnil svůj historický účel“ (a navíc situace v 

těchto zemích k velké změně byla už víc než zralá), takže mohlo dojít ke „svržení“ 

komunistických vlád a ke změně režimu, tedy k tzv. sametové revoluci 1989. 

        Tato událost přinesla další velkou změnu politického a hospodářského 

uspořádání ve světě a hlavně 

v Evropě. Z hlediska vládnoucích 

„elit“ bylo třeba v prvním plánu 

široce rozvinout celosvětový 

globalismus, vychovat „nové 

světové lídry“ (v Aspen institutu), 

jimi pak infiltrovat všechny vlády i 

důležité korporáty, a centralizovat 

politickou, hospodářskou a 

vojenskou moc v Evropě a ve 

světě… 
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K věci… Co se tu vlastně děje od roku 1989 

 

„…hej lidi, prodat společný majetek v privatizaci byla blbost, ale proč jsme náš 

soukromý majetek napsali na jejich jméno? A proč jsme vlastně lezli dělat 

otroky do veřejnoprávní korporace, když máme nárok na státní příslušnost a 

být příjemci výhod státu?“  Celý příspěvek zde… 

https://ulozto.cz/file/vCOUMSkwx3vX/co-se-tu-vlastne-deje-z-diskuse-

pdf#!ZJMxAmR2ZGRjMGR1A2L0AwN5LmtkBSu2Z3ufpJ9IswAYp2L1Mt== 

                                                                               Zdroj: Česká ovce, diskuse 

 

K věci… Jak to bylo v listopadu 89  

Velmi podrobný, věcný a zasvěcený rozbor jedné z nejdůležitějších událostí 

naší novodobé historie, včetně společensko-politických souvislostí a 

utajených faktů, přinesla Analýza 17. listopadu 1989, dílo respektovaného 

autora Miroslava Dolejšího. Jako disident dobře znal i celé zákulisí „akce“. Tato 

málo známá práce vznikla v roce 1990 a boří mýty „o sametu“ a spontánní 

lidové revoluci. O autorovi se ve Wikipedii dočtete, že: „byl publicista a 

„konspirační teoretik, podle něhož měla být sametová revoluce předem 

dohodnuté předání moci mezi komunistickými tajnými službami a špičkami 

disentu a že byl pravděpodobně nejdéle trestaný politický vězeň komunistického 

režimu v Československu“. 

 

 https://ulozto.cz/file/9iRNQNW2HMEW/analyza-17-listopadu-1-

pdf#!ZGqxMGR2Z2WvZwuyAzL4AmN1ZwIwMIqSGHuTISSBo2EVLmpjMD== 

https://ulozto.cz/file/vCOUMSkwx3vX/co-se-tu-vlastne-deje-z-diskuse-pdf%23!ZJMxAmR2ZGRjMGR1A2L0AwN5LmtkBSu2Z3ufpJ9IswAYp2L1Mt==
https://ulozto.cz/file/vCOUMSkwx3vX/co-se-tu-vlastne-deje-z-diskuse-pdf%23!ZJMxAmR2ZGRjMGR1A2L0AwN5LmtkBSu2Z3ufpJ9IswAYp2L1Mt==
https://ulozto.cz/file/9iRNQNW2HMEW/analyza-17-listopadu-1-pdf%23!ZGqxMGR2Z2WvZwuyAzL4AmN1ZwIwMIqSGHuTISSBo2EVLmpjMD==
https://ulozto.cz/file/9iRNQNW2HMEW/analyza-17-listopadu-1-pdf%23!ZGqxMGR2Z2WvZwuyAzL4AmN1ZwIwMIqSGHuTISSBo2EVLmpjMD==
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KONEC PRÁVNÍHO STÁTU A ZTRÁTA SUVERENITY 

           Polistopadový vývoj v 90. letech 20. století v naší zemi si už hodně z nás 

pamatuje: byli jsme tehdy mladí a euforicky šťastní, že komunistická totalita 

skončila, že konečně jsme svobodní, že můžeme cestovat a studovat bez 

omezení! Byli jsme přesvědčeni, že režim padnul, protože už prostě konečně 

padnout musel, vždyť už to nebylo únosné, aby trval dál! Všichni, a v celé Evropě, 

jsme tu změnu přeci tak moc chtěli, muselo se to už konečně povést! 

           Nadšeně jsme se vrhli do „svobodné“ budoucnosti. „Viditelné,“  

medializované protagonisty listopadových událostí, z nichž se pak mnozí stali politiky, 

jsme tehdy povětšinou uctívali, ne-li přímo milovali, aniž bychom se hlouběji 

zamýšleli nad tím, nakolik řídit náš stát skutečně umí a zda to s našimi národy myslí 

opravdu jen a jen dobře.  

Zkrátka, čelní představitelé československého státu měli, zvláště v 

prvních porevolučních letech, naši většinovou důvěru. Radovali jsme se z toho, 

že už konečně můžeme patřit k vyspělým, západním svobodným státům, jak se 

na zemi v srdci Evropy sluší.  

           Ani ve snu většinu z nás tehdy nenapadlo, že by to mohlo být jinak! Že 

by to mohlo být (zase!) „jaksi řízené“!? Od těch, co nám sice skrytě, ale ve 

skutečnosti vládli. Že „oni“ to tak měli v plánu, protože to tak potřebovali pro své cíle. 

A že protagonisté „sametové revoluce“ byli jimi dávno vybraní…?! Ne, nic 

takového nás, běžné „živé, pravé lidi“ opravdu v drtivé většině nenapadalo, a to 

vlastně až donedávna. Proto jsme ještě i dnes tak moc překvapeni, když zjistíme, že 

žijeme v korporaci – ve firmě ČR - a ne ve státě, v němž jsme se narodili my i naši 

rodiče, a že ve skutečnosti nejsme plnohodnotní občané, ale „novodobí otroci“…      

K věci…Michal Semín, jeden ze skutečných iniciátorů pochodu z roku 89, 

promluvil 

V užaslém ztišení mu naslouchali nejen policisté, ale i mnozí ti, jejichž rok 

narození spadal zjevně až do doby, kdy ze státního převratu organizovaného StB 

(v gesci CIA a KGB) byla vytvořena mystifikačně "Havlova sametová revoluce". 

„Drazí přátelé…jen vám chci po letech prozradit, že tváře, které máte s tehdejší 

studentskou revoltou mediálně spojené, neměly – až na nepatrné výjimky – s 

přípravou demonstrace nic společného. Sametový převrat jistě přinesl plody, po 

kterých jsme tehdy toužili… Nebo se nám to alespoň zdálo…Dnes, v režimu 

Lisabonské smlouvy, jsme opět, takřka ve všech důležitých ohledech, jako 

před těmi 33 a více lety, ve vazalském postavení. A většině našich politiků je to 

šumák…“  

Více - https://celostnivzdelavani.cz/michal-semin-jeden-ze-skutecnych-iniciatoru-

pochodu-zroku-89-promluvil 

 

https://celostnivzdelavani.cz/michal-semin-jeden-ze-skutecnych-iniciatoru-pochodu-zroku-89-promluvil
https://celostnivzdelavani.cz/michal-semin-jeden-ze-skutecnych-iniciatoru-pochodu-zroku-89-promluvil
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  Od začátku devadesátek jsme žili čím dál hektičtější „svobodný život 

neomezených možností“ v nám, dosud neznámém kapitalismu. Navíc nám do 

života ještě vstoupily nové fenomény - domácí počítače a mobilní telefony. 

Učili jsme se nové technologie, nadšeně vítali a hltali internet, mnozí i 

počítačové hry, propadali sociálním sítím a později i nekonečnému množství 

nejrůznějších aplikací v chytrých telefonech, které nám berou hodně času 

dodnes. 

Jak to komu „brzy šlo,“ bral si hypotéku či spotřebitelský úvěr, vždyť život 

na dluh přeci k západnímu stylu života nedílně patří. Těžce (většina) či lehce 

(menšina) jsme si zvykali na samostatnost ve stylu, co si sám urveš, to budeš 

mít…Na sledování a aktuální kontrolu politické scény nám už času ani energie 

moc nezbývalo. 

           Celkové nastavení naší nové „svobodné“ společnosti nás rychle 

posunulo k převážně konzumnímu způsobu života. Většina už má dlouho za svou 

nejoblíbenější a nejnavštěvovanější galerii nákupní centrum, kde pravidelně tráví 

hodiny, tlačíc nákupní vozík, v jedné ruce mobil, v druhé reklamní leták… A uznejte,  

že při surfu mezi nekonečnými regály si těžko můžete všímat, jaké se to u nás 

„nahoře“ dějí věci!  

A že se děly věci, a stále ještě dějí! Pod nosem nám naši 

politici rozprodávali do rukou cizáků to, co rodiče, 

prarodiče a jejich předci budovali po generace. A zejména 

vše, co zajišťovalo soběstačnost a vyspělost naší země. 

Přitom mělo upřímně a naivně hodně našinců zato, že 

vstupem do NATO (1999) a do Evropské unie (2004) či 

dalších mezinárodních celků, si určitě jen polepšíme! 

Léta ubíhala a všestranná devastace a úpadek naší společnosti, 

ekonomiky, morálky, kultury, zkrátka všech odvětví i aspektů našeho života, 

„úspěšně“ pokračovaly. Natolik úspěšně, že velké množství lidí si toho 

propadu vlastně ani nepovšimla. Vždyť mnozí by ještě i dnes opáčili – jakýpak 

úpadek? Vždyť přeci stále ještě si můžeme naplnit ten největší nákupní vozík až po 

okraj! 

           Nicméně, jednoho si musel všimnout asi postupně každý: že se v 

posledních letech u nás i ve světě „děje víc a víc věcí“, které nás, obyčejné lidi 

obdařené selským rozumem, nutí pochybovat o mnohém co tvrdí vládnoucí 

představitelé, co píší a říkají masmédia i řada tzv. odborných autorit… A čím dál 

víc se vkrádá podezření, které nedávná „doba koronavirová“ už proměnila prakticky v 

jistotu: že vlastně už dlouho nežijeme v právním státě! 
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Vše tedy nasvědčuje tomu, že celá příprava současného a 

dalšího vývoje u nás se děla a dosud děje promyšlenou, 

tzv. salámovou metodou. Jde o postupnou přeměnu, 

kterou se upravuje (a také porušuje) platná legislativa tak, 

jak mocní potřebují, ale aby si toho „lid obecný“ pokud 

možno nevšimnul… 

První klíčový krok, který nás už přímo dovedl až k dnešní 

„situaci,“ bylo rozdělení našeho státu ČSFR, tedy rozdělení 

Československé federativní republiky na dva celky, 

nazvané Česká republika a Slovenská republika. Toto 

rozdělení proběhlo bez referenda navzdory tomu, že platná 

ústava připouštěla rozdělení Československa pouze a 

výhradně jen platným referendem! 

V této souvislosti je nutné připomenout, že naše Československá republika 

byla v roce 1918 založena jako unitární, tedy nerozdělitelný stát, což bylo po válce 

potvrzeno i Benešovými dekrety. Navíc jsme ve chvíli dělení republiky neměli ani 

prezidenta (Václav Havel abdikoval, byl znovuzvolen později) a neměli jsme tehdy 

vlastně ani právoplatnou vládu - tedy nikoho, kdo by rozdělení tzv. kvalifikovaně, 

právoplatně „podepsal“! Přesto rozdělení proběhlo!   

Z těchto faktů tedy logicky plyne, že rozdělení našeho státu 

bylo protiústavní, tedy protiprávní, což by znamenalo jeho 

neplatnost. Zda ano či ne, bude nejspíš v nejbližší době 

„velmi horké téma“, které se bude muset veřejně a hlavně 

právoplatně a transparentně vysvětlovat a řešit… 

           Mnohé opoziční hlasy totiž tvrdí, že rozdělení našeho státu už tehdy bylo „v 

notách“ vládnoucí struktury, a naši politici už tehdy „jeli“ podle této jejich agendy. 

Vždyť rozdělený stát se jednak lépe „vykrádal,“ ale hlavně toto nové uspořádání 

umožnilo další zásadní změny, které mocní potřebovali k prosazení svých záměrů. 

Znáte tenhle? Sejdou se dva právníci a už po malé chvilce z toho vzniknou tři 

právní názory… 

V každém případě nás čeká v tomto ohledu hodně napínavé období, 

protože vláda se samozřejmě snažila rozdělení státu dodatečně legalizovat úpravou 

legislativy, nicméně jelikož od nepaměti existuje „železný zákon“, který praví, že z 

nepráva nemůže vzniknout právo, je otázka, jak „s tímto“ bude nakonec 

naloženo… 
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UTAJENÁ ZMĚNA SVĚTOVÉHO PRÁVA: 

ZRUŠENÍ A UKONČENÍ PANSKÝCH TRUSTŮ 

Zrušení a ukončení tzv. Panských trustů patří k dalším zásadním  

skutečnostem, které mění právní prostředí ve světě. Tyto Trusty byly ukončeny 

až v r. 2011 prostřednictvím série posvátných Listin oficiálně oznámených třem 

papežům, a to Bílému papeži Vatikánu, Černému papeži jezuitů a Šedému 

papeži benátských františkánů. Jedná se o listiny: 

O Ritus Probatus, vydána dne 12. června 2011, jejímž prostřednictvím byla 

oficiálně ukončena papežská bula z r. 1455 Romanus Pontifex (1. cestui Que Vie 

Trust); 

O Ritus Regis, vydána dne 15. srpna 2011, jež ukončila papežskou bulu z r. 1481 

Aeterni Regis – Věčná Koruna (2. cestui Que Vie Trust); 

O Ritus Verum, známá také jako 144 pravd, vydána dne 31. října 2011, jež jako 

poslední ze tří oficiálních a posvátných listin vydaných v roce 2011 definitivně ruší a 

ukončuje veškeré panské Trusty (včetně 3. cestui Que Vie Trust).  

O Motu proprio, nejvyšší forma právního předpisu, který se vztahuje na právní 

vztahy právního nástroje na této planetě s platností od 1. září 2013 uvádí ve 

skutečnost, že všichni zaměstnanci společností, které jsou založeny podle 

římského práva (tedy všichni členové, manažeři, ředitelé, úředníci a zaměstnanci 

soudů, vlád, orgánů činných v trestním řízení, bank, inkasních agentů, atd.) již  

K věci…. Co vyplývá ze zákonů 

Ze znění následujících, stále platných a nezrušitelných zákonů vyplývá, že k 

rozdělení Československé federativní republiky vlastně nejspíš nedošlo, že 

následné korporace ČR a SR jsou soukromé subjekty, a tudíž po dni 1. 11. 1991 

jsou veškeré novely „jejich“ zákonů, následně vydané zákony, vyhlášky, nařízení 

a jejich novely neplatné. Citace Ústavního zákona č. 327/1991Sb.Čl.1 odst.(2) a 

citace ze Zákona č. 424/1991 Sb. o sdružování v politických stranách a hnutích 

03-ceskoslovenske-zakony-stale-platne-pdf (sami-sebou.com) 

Jsme stále Československo, tvrdí 23stránkový rozbor faktů a zákonů v 

historických souvislostech 

https://uloz.to/file/vzF8ZkoWQx4u/jsme-stale-ceskoslovensko-verze-ze-dne-25-4-

2023-

pdf#!ZGRmBGR2ZmtmZJHkAJR4Lwx2AwRmAUH0rSSBqUqOoRyQYJIuAj== 

 

https://sami-sebou.com/soubory/listiny/03-ceskoslovenske-zakony-stale-platne-pdf
https://uloz.to/file/vzF8ZkoWQx4u/jsme-stale-ceskoslovensko-verze-ze-dne-25-4-2023-pdf%23!ZGRmBGR2ZmtmZJHkAJR4Lwx2AwRmAUH0rSSBqUqOoRyQYJIuAj==
https://uloz.to/file/vzF8ZkoWQx4u/jsme-stale-ceskoslovensko-verze-ze-dne-25-4-2023-pdf%23!ZGRmBGR2ZmtmZJHkAJR4Lwx2AwRmAUH0rSSBqUqOoRyQYJIuAj==
https://uloz.to/file/vzF8ZkoWQx4u/jsme-stale-ceskoslovensko-verze-ze-dne-25-4-2023-pdf%23!ZGRmBGR2ZmtmZJHkAJR4Lwx2AwRmAUH0rSSBqUqOoRyQYJIuAj==
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nejsou imunní a od téhož data jsou a budou osobně odpovědní za trestné činy a 

podvody, které spáchali proti lidskosti, stejně tak jako za zbavení svobody, za 

zabavení domů, aut, peněz a investic.  

Microsoft Word - Listina pro nahlášení ztráty OP, Sebeurčení a vystoupení z 

korporace ČR.docx (Čahínas (novijaganasepata.cz) 

http://www.friendware.net/final_writs_rome/final_writs_Master_Trusts.html 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PRVNÍ A NEJČISTŠÍ PRAVIDLA = KONY STAVBY SVĚTA 

Když už probíráme právo, nesmíme zapomenout na snad vůbec největší 

konspiraci mocných „elit“ a zločin jimi na „právu“ spáchaný. Místo, aby 

vládnoucí politici sami prosazovali, aby se o KONECH STAVBY SVĚTA učily už 

malé děti ve školách, protože pak by společnost jimi řízená zcela sama a 

přirozeně vzkvétala, skutečnost je taková, že jsou před drtivou většinou 

světové populace dodnes zcela utajené. I to ukazuje na záměr vládnoucích 

struktur uvrhnout lidstvo do nevědomosti… 

Kony jsou vlastně Slovansko-árijské Védy, původní nezkreslené duchovní 

Poznání. Byly po celá staletí dobře ukryté před predátory - myslelo se, že jsou 

zničené - a tak se je naštěstí nepodařilo zničit, přepsat, zmanipulovat… jak se to 

dařilo u jiných duchovních nauk.  

Naši předci se nepodřizovali zákonům, protože zá-kon vnímali jako něco, 

co je za Konem. Byl to pro ně nástroj vlády Temných sil, protože zá-kon 

stanovuje co je správné a co nikoli pouze z pohledu těch, kteří zákon tvoří. Však  

K věci… Kdy nastoupil Nový světový řád v ČR a kdo za to může 

Petr Bílý ve svém videu na konci května 2023, detailně a s příslušnými 

dokumenty v ruce, které průběžně ukazoval na kameru, rozebral hlavní problém 

současné doby, kterým je stále aktuálnější hrozba Nového světového řádu 

(NWO). Tvrdí, že NWO vlastně už u nás začal a podmínky pro jeho zavedení 

v ČR připravili naši politici už v roce 2000, kdy se Parlament ČR začal zabývat 

vládním návrhem novelizace Ústavy ČR, která byla schválena a platí od 1. 6. 

2002. Do 1. 6. 2002 naše vnitrostátní zákony byly nadřazené mezinárodním, 

mohli jsme si tedy sami o sobě rozhodovat, nebyli jsme povinni mezinárodní 

právo implementovat do našeho právního systému. Od přijetí nové Ústavy už 

tomu tak není, už nejsme svrchovaný stát a jsme povinni se podřídit tomu, co 

nám nařídí mezinárodní organizace, do kterých jsme vstoupili.  (Proto např. 

emisní povolenky, Green deal, pandemie a další „šílenosti“, které vymyslely 

Evropská komise a WHO - nevolené orgány, a my musíme udělat, co nařídí). Petr 

Bílý navrhuje i cestu k nápravě tohoto stavu… 

https://www.youtube.com/watch?v=I1zgkV9aip0 

 

https://www.novijaganasepata.cz/%C4%8Dah%C3%ADnas/cah%C3%ADnas.html
http://www.friendware.net/final_writs_rome/final_writs_Master_Trusts.html
http://www.friendware.net/final_writs_rome/final_writs_Master_Trusts.html
https://www.youtube.com/watch?v=I1zgkV9aip0
https://www.youtube.com/watch?v=I1zgkV9aip0
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samotný Kon znamená konání dle svědomí. A konání na základě zákona 

vnímané jako správné, vůbec nemusí být správné podle Svědomí. Proto se naši 

předci řídili Kony, uvedenými ve Slovansko-Árijských Védách. 

Kony Stavby Světa představují souhrn Pravidel, na kterých je celý náš 

svět postaven. Tedy pravidel, přes které tzv. nejede vlak! Což potvrzuje fakt, že 

je odjakživa až dodnes dodržují absolutně všichni, kteří tzv. vědí, oč jde… 

Mocní zejména, a to bez rozdílu, zda patří mezi dobré síly Světla nebo k zlým 

silám Temných. Takovou sílu mají tyto KONY, jelikož patří k hlavním zákonům 

Vesmíru, daným Stvořitelem! Všichni kdo je znají a dobře je pochopili, vědí, že 

jejich nedodržování se nikomu nevyplatí. 

Dodržování a plnění Konů vede lidi k osobnímu rozvoji a k harmonickému 

životu. Narušování a nedodržování Konů naopak - osobní vývoj každého brzdí a 

on pak musí všechny „negativy odpracovávat“ (Karma). A to opět tak, že 

neexistuje pardon. Všechny Kony Stavby Světa jsou vzájemně propojeny a jeden 

druhému nikdy neprotiřečí. Mnohé Kony jsou důsledkem jiných Konů, a proto je jich 

značné množství.  

Každý člověk zodpovídá svou budoucností a svým životem za vědomé, 

úmyslné pokoušení, navádění, lež a záměnu významů. Každý zodpovídá svou 

budoucností a svým životem za to, že se nachází na svém stupni evolučního 

vývoje – každý zná své místo… 

• Svoboda vůle: Nikdo nemá právo ovlivňovat právo výběru kohokoli kromě 

sebe. 

• Sebenazvání: Co prohlásím, to i jsem. 

• Přístup: Každý zná své místo. Pouze nacházení se na svém stupni 

Duchovního vývoje nevede k nové Karmě. 

• Čistota Krve: určuje přístupy. Míchání čisté Krve s cizorodou vede ke 

genetickým poškozením a vymření Rodu (k sebezničení). 

• Tři rozměrnosti - každý má právo vytvářet sobě podřízenou reálnost o tři 

rozměrnosti pod svojí. 

• Kyvadlo: Jakákoli krajnost se přemění na opačnou se stejnou silou. 

• Nezastavení Zla: Jakékoliv nepřekažení Zla vede k jeho narůstání. Kdo se 

stal svědkem Zla a nevykonal nic k jeho překažení, stává se spoluviníkem – 

což vede k nové Karmě. 

• Příčinně-následný řetěz: Všechno má svou příčinu a následek. Náhody 

neexistují. Co zaseješ – to sklidíš. 

• Podoba: Stejné přitahuje stejné. 

• Identita: Jak uvnitř, tak navenek. Vnitřní a vnější svět je identický. 

• Míra: Ve všem musí být míra. 
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• Zachování energie: Pokud někde něco přibylo, znamená to, že někde jinde 

něco ubylo. 

Dokud byl člověk v přímém napojení - kontaktu se svým tvůrcem (Stvořitel, 

Zdroj, pro někoho Bůh), řídil se zcela samozřejmě těmito KONY, respektoval 

vždy a za všech okolností svobodnou vůli svoji i všech ostatních, takže byl zároveň 

v jednotě sám se sebou, s ostatními lidmi i světem okolo, a byl tehdy 

nepodrobitelný.  

Ale byly tady síly, které chtěly lidstvo ovládnout. A tyto 

síly stály před problémem: jak odstranit svobodnou vůli 

člověka, a přitom neporušit jeden z nejzákladnějších Konů 

stavby světa? Způsob našli, a používají ho dodnes: se svojí 

vlastní svobodnou vůlí si každý může dělat, co chce – a 

tudíž ji může třeba i někomu odevzdat. Dobrovolně! Jen je 

třeba ho o tom přesvědčit, aby to udělal!!! 

Nejprve bylo tedy třeba člověka odříznout od ZDROJE, přerušit jeho přímé 

napojení na Stvořitele a prázdné místo zaplnit jinou „absolutní autoritou“ - 

náboženstvím. To se bude jen tvářit, že vede ke Stvořiteli, ale ve skutečnosti to 

bude jinak. A řešení bylo na světě!  

Postavili mezi člověka a Stvořitele prostředníka - církev! 

Dál už to pak bylo podobné, jako ve hře na tichou poštu. Stvořitel řekne: „miluj“, a 

k člověku dorazí „zabij“… Tak nějak například docházelo ke všem těm hrůzám a 

náboženským válkám, pakliže výklad zjednodušíme.  

A když to pak po letech začalo lidem docházet a církve přestaly být tak 

všemocnou autoritou, Temné síly musely vyměnit „kulisy a herce“, ale taktiku 

nechaly, protože se náramně osvědčila.  

Na řadu přišla demokracie!  Všichni jste svobodní, můžete si vybrat, jak chcete 

žít. Dejte nám svůj hlas a my to zařídíme.  

No – a my jsme to udělali, a děláme to od té doby stále. Dáváme jim ve 

volbách svůj hlas, čímž jsme vlastně dobrovolně odevzdali svoji svobodnou 

vůli „někomu“ a ten „někdo“ má – s naším souhlasem – právo o nás 

rozhodovat! Neboli, vlk se nažral a koza zůstala celá… 

Temné síly mají v rukách naši svobodnou vůli, a přitom 

neporušily základní Kony stavby světa! 
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Dál už to řídí „logika“: všechno, co ve světě tito „majitelé naší svobodné vůle“ 

udělají, vlastně dělají s naším souhlasem, takže při naplnění dalšího Konu, který zní: 

Všechno má svoji příčinu a následek, co zaseješ, to sklidíš, 

se nemůžeme divit, když se jeden velký a těžký následek „rozsype“ na milion 

menších, z nichž každý si najde toho „svého“ človíčka…, protože se to všechno 

stalo s jeho souhlasem! A on - my - pak jen „zíráme“ a nadáváme, že „velké svini“ se 

nestane nic, zatímco my se brodíme v problémech… 

Zdroje: https://www.podtatransky-kurier.sk/za-zrkadlom/kony-stavby-sveta 

https://slovanskalipa.cz/kony-stavby-sveta/ 

https://www.tartaria.sk/kony-stavby-sveta/ 

  

                     

 

     

              Vědomé Bytí podle živého člověka a OPPT – KnihyA 

 

 

 

 

https://www.podtatransky-kurier.sk/za-zrkadlom/kony-stavby-sveta
https://slovanskalipa.cz/kony-stavby-sveta/
https://slovanskalipa.cz/kony-stavby-sveta/
https://www.tartaria.sk/kony-stavby-sveta/
https://www.tartaria.sk/kony-stavby-sveta/
https://knihya.cz/vedome-byti-podle-ziveho-cloveka-a-oppt/
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 S temnotou není třeba nijak zvlášť bojovat, stačí ji vystavit 

světlu, neboť světlo temnotu spolehlivě rozpustí… 

                                                                                Jan Amos Komenský       

 

TO CO SE DĚJE JE OPAK TOHO, CO BY SE DÍT MĚLO! 

Spravedlivý a evolučně nejrychlejší vývoj lidstva je spojen s nikoli 

pyramidovým, ale s horizontálním systémem uspořádání společnosti. Tento systém 

je založen na spolupráci a ne na konkurenčním boji. Je to systém, který stojí na 

bratrství mezi všemi lidmi, na hledání a sdílení pravdivých informací a na 

harmonickém rozvoji lidstva s ohledem na ekologii celé planety a ostatních 

organizmů na ní. 

V této době nastává čas odhalení a konec ohlupování, 

zotročování a hrůzovlády, kterou lidstvo muselo jako 

zkušenost absolvovat po celé věky.  

Celoplanetárně se zformovaly a aktivizovaly mocné 

síly, které si plně uvědomují, že lidstvo nemůže 

dlouhodobě surfovat na vlně konzumu, ničení a devastace 

přírodních a lidských zdrojů a na vlně luciferského principu 

ovládání, egoizmu a boje o moc, pokud nemá být naše 

planeta zničena. 

Jsme na prahu vzniku nového společenského uspořádání, které ale musí být 

založeno na spolupráci a přátelství a nikoli na konkurenčním boji, které ctí lidstvo 

jako svobodné duchovní bytosti a respektuje všechny kultury jako důležitou a 

inspirující součást nového světa. 
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• Každý z nás má obrovskou mentální moc, kterou pokud uplatníme, 

vytvoříme zázraky. Svým pozitivním přístupem a láskou ke všemu 

a ke všem pomůžeme sobě, svému okolí a ke svržení negace na 

celé planetě.  

• Změníme tak kolektivní vědomí a urychlíme tak dlouho 

očekávanou změnu.  

• Zlu a negaci učiníme přítrž tím, že bude co nejširší lidská 

společnost informována o těchto skutečnostech.  

• Přispějme my všichni tomu, aby tak dlouho skrývaná a utajovaná 

pravda ve všech oborech lidské činnosti postupně probublala do 

celé společnosti. 

Podle: celostnivzdelavani.cz/to-podstatne-na-zacatek 

 

ODKUD POCHÁZÍME, KDE JE NAŠE HVĚZDNÁ RODINA?  

                           

                                            

 

 

 

„Někdo věří stále na Boha, a 

přitom jste každý z vás Bůh. 

Jakpak to? Každá lidská Duše má 

„božskou esenci“ a vyvíjí se od 

zrnka až po Posportus což je 

Stvořitel. Nejvyšší cíl v tomto 

Prostoru (Vesmíru) je stvořit si 

vlastní Prostor, což odpovídá stupni 

vývoje 45. Duše, jíž se podaří 

dosáhnout tohoto 45. vývojového 

stupně, si může stvořit vlastní 

Vesmír. Proto je nekonečné 

množství Prostorů (Vesmírů), jejich 

Dimenzí, různých sil, atd.. Dalším 

stupněm je Gova (MnohoVesmír)…  

    

https://celostnivzdelavani.cz/to-podstatne-na-zacatek
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O Jsem Persuánes Auroran Dift Lavus a tímto Vám představuji náš Rod. 

Vytvořil nás Lidský Rod P“urites cca 1,2 mld. Pozemských let zpět. Jsme Lidským 

Rodem ve více jak 130 Galaxiích, 15 300 Planetách a v počtu víc než 300 mld. 

Jedinců. Persuánes je slovo významu Světlonoš. Ten, který přináší Světlo Probuzení 

a Lásky do Temna. Byli jsme stvořeni pro boj s Draky v Temnotě i jako Osvoboditelé 

Planet napadené Temnem. Bojujeme pouze za Lidské Rody ve Světle.. 

O Slovanský národ Gána Sepata – Čahínas byl vytvořen Lidským Rodem 

Persuánes a Boshunites před 530 tis. Lety pozemskými. Počátek jejich existence 

byl vykonán na jihovýchodním úpatí hory Jelmaki (dnes Ural).  

O Slovanský Národ byl pojmenován po Persuánes Faho Čahinu Efeku 

(Čahínas – v překladu Staročeši) a první jazyk Čahínština (v překladu 

Staročeština). Národ byl stvořen pro ochranu této Gána Sepata  (planety Země) a její 

Biosféry před nájezdy cizích Rodů, které drancovaly jiné Gána. 

O Tato Gána (planeta Země) je velmi výjimečná. Je to velkolepá síla Života 

v malém obalu, což jinde v Prostoru není tak běžné. Proč se tak stalo? Protože o 

tuto Gána se zde válčilo mnoho milionů let. Vždy tu byly Rody, které chtěly 

silou využít potenciál Gána. Vítězové vždy drancovali. Poražení byli vyhlazeni 

(např. Atlantidas, Lemurana, Tarutima a mnoho dalších). V obdobích klidu a míru 

zde vyvstaly Rody Persuánes, Alterus, A-ont, Samiru, Bafinas, Nepenu, Ghosu, 

Plasimas a další. 

O Slovanský národ má v sobě určitý Gen Rodu P“urites, který se nedá 

zničit v DNA a byl dán do Biostrojů záměrně. Proč? Protože tuto Tranuk 

(hvězdnou soustavu) stvořili P“urites a tudíž jsou Slované propojeni se vším, co 

zde jest. Z dnešní populace je tedy Slovanský Národ tím nejstarším. Slované byli 

utvořeni do dalších Rodových linií: 

• 1) Kazamin (proto se dnes tato země nazývá Kazachstán, byť si myslí, že 

nejsou Slované) 

• 2) Rusanin (dnes Rusové, Bělorusové, Poláci a Kaligové – oblast Kalingradu) 

• 3) Čávanit (dnes Ukrajinci, Chorvaté, Slovinci, Čechoslováci, Bosenci a 

Srbové) 

• 4) Maribat (dnes Bulhaři, část Rumunů – okolí oblasti Constans, Černohorci, 

Kosovci, Hercegovci a část Albánců na severu) 

O I přesto, že se v průběhu věků promíchali s jinými Národy, které v pozdější 

době vytvořily Rody Kupus a Tefeso, Gen P“urites se uchovává jen tam, kde má. 

Slovanský Gen je dle plánu po celé Gána a nyní má své poslání. Osvobodit tuto 

Gána od všeho škodlivého, nastolit Mír, Lásku a budoucnost pro další Rodové 

linie, které čekají na svůj vznik.  
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O Proto se Temno snažilo vyhladit hlavně Slovanský Národ. Věděli dobře, 

že je hrozbou pro všechno Temné. Po dohodě Rodů Tefeso, Kupus, Afimas, 

Persuánes, Hesbrions a Boshunites bylo stvrzeno, že pouze Slovanský Gen může 

otevřit Archy a číst v nich. Ostatním bude přístup odmítnut. Slované jsou prvními 

skutečnými Gána Sepatas vytvořeni v Odvaze, Lásce, Srdečnosti. Na to byste 

neměli zapomínat.“                         

                                     (vysvětlivky: Gána=Země, Sepatas=Lidé, biostroj=tělo) 

Tyto a mnohé další informace snad ze všech oblastí života, včetně vesmírné 

mapy lidských rodů (viz obrázek) a jejich charakteristik, ale především rannou 

historii Slovanů, nám v této, pro nás velevýznamné době přináší posel 

z Vesmíru Auroran Dift Lavus, vtělený Persuánes, který už prý druhé desetiletí 

žije „obyčejný život našince“ u nás, mezi námi a s námi.  

Je tedy převážně v Česku, v lidském těle a můžete se s ním seznámit jak na 

internetu, FB či Youtube, tak na osobních setkáních a vzdělávacích besedách, které 

pořádá pro vegany, a načerpat od něho spoustu nových poznatků, informací a 

moudrých rad, které se ve škole ani z MSM nedozvíte. Jak Auroran zdůrazňuje, 

poslů z Vesmíru z přátelských planet, s úkolem pomoct nám lidem (kterým říká 

Sepatas) přežít planetární vzestup, je s námi na Zemi mnohem víc, málokterý se 

však takto „zviditelňuje“… 

Zdroje: 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=1390969908029919&set=gm.508644706474

0271&idorvanity=4301742136544105 

     Čahinas  Sepatas (novijaganasepata.cz) 

 

PLANETÁRNÍ VZESTUP ZEMĚ ZE 3D DO 5D UŽ PROBÍHÁ 

Je to tak, v současnosti prožíváme nejen rozsáhlou globální hospodářskou, 

politickou a společenskou krizi, ale jako obyvatelé planety Země jsme současně i 

pod zásadním a nesmírně významným astronomickými vlivem, který ve 

Vesmíru v naší galaxii právě probíhá.  

Tady a teď, v přímém přenosu: naše matička Země prožívá 

planetární frekvenční vzestup a my, lidé ho tím pádem 

prožíváme spolu s ní. 

Tento cyklus Země, který v současnosti již běží, může ve Vesmíru nastat vždy 

jednou za cca 26 000 let. A ten nynější spočívá, zjednodušeně řečeno v tom, že se 

při něm naše planeta Země z frekvenční „hustoty“ 3D „přesouvá“ přes 4D výše,  

https://www.facebook.com/photo/?fbid=1390969908029919&set=gm.5086447064740271&idorvanity=4301742136544105
https://www.facebook.com/photo/?fbid=1390969908029919&set=gm.5086447064740271&idorvanity=4301742136544105
http://novijaganasepata.cz/
http://novijaganasepata.cz/
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do 5D. Což už má - a bude mít čím dál víc - zcela zásadní vliv na vše, co se na Zemi 

nachází, ale i na to, co se na ní odehrává.  

I my lidé, chceme-li tento frekvenční vzestup přežít, 

musíme se, spolu se svojí planetou, stejně jako fauna i 

flora a ostatní živé bytosti, na tyto vyšší frekvence přeladit! 

Musíme svá těla, ale i mysl, na tuto „hustotu“ 

překalibrovat. 

První větší změny už začaly v roce 2021. Kdo si stáhl do svého mobilu či 

počítače speciální aplikaci, tzv. Schumannovy rezonance, může tento 

planetární frekvenční vzestup sledovat každý den. Zatímco vibrace Země byly 

dlouhou dobu (tisíce let) cca 7,83 hertzů, už víc než 2 roky stoupají, a nyní již 

prakticky denně, sice různě, ale značně rostou, i na hodnotu mnohanásobnou. 

Nejčastěji jsou kolem hodnot 20 až 40 hz, umí ovšem vyskočit třeba i nad 100 hz.  
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Většina lidí se stoupajícími frekvencemi pozoruje různé tělesné i 

psychické změny, ale i potíže jako jsou bolesti hlavy, kloubů, únavu, změny nálady 

a jiné. Což je prý vlastně normální (tělo si zvyká) a nemělo by to způsobit žádné 

trvalejší zhoršení zdravotního stavu.  

Navíc DNA nás, Slovanů má jednu obrovskou výhodu: dokáže se vracet 

zpět k původnímu nastavení, i když se nám ji už dlouho snaží oslabovat a měnit 

elektromagnetickým zářením (vysílače 5G), injekcemi, kontaminovanou vodou i 

vzduchem, toxickými potravinami a léky, atd. Přesto je pravděpodobné, že když je 

nám nyní, v průběhu frekvenčního planetárního vzestupu hůř, tak se právě „děje 

oprava,“ probíhá větší úklid - čištění našeho organismu… 

 

       

 

 

 

ZMĚNA FREKVENCÍ PŘINÁŠÍ I ZMĚNU PARADIGMA 

Se změnou zemských frekvencí přichází vždy i změna způsobu 

uvažování lidí, protože i oni nyní musí zvýšit své vibrace. Proto tento 

astronomický jev přináší sice postupnou, ale zásadní změnu paradigma 

společnosti.  

A to je karta, na kterou musíme nyní „sázet nejvíc“, protože bohužel stále ještě 

hodně lidí „neví, která bije,“ a co hůř, mnozí nejsou pořád ještě schopni ani ochotni 

se o to zajímat. Je proto důležité šířit pravdivé informace o stavu a vývoji světa, 

v němž se nacházíme, aby každý, pod vlivem nových kosmických energií dostal 

reálnou šanci se poučeně rozhodnout, jak chce dál žít.  

       

 

 

 

 

 

 

 

K věci: Kalijuga končí a pomalu nastává nový planetární cyklus 

(57) Kalijuga končí a pomalu nastává nový planetární cyklus - YouTube 

https://www.youtube.com/watch?v=lCFb0ATD9sg&t=17s
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Každý z nás by se měl právě nyní rozhodnout, zda chce 

zůstat ve starém světě, ve 3D, který se rozpadá a míří do 

velké Temnoty, kde ho v blízké budoucnosti čeká NWO 

tedy Nový světový řád, založený na (jejich!) pravidlech, kde 

nejspíš už bude naplno v roli otroka – biorobota, 

odkázaného na to, co mu „panstvo dovolí“, NEBO zda chce 

„abgrejdovat do Světla“, do 5D, jako svobodný, živý, 

zodpovědný člověk, který o sobě bude plně rozhodovat a 

bude svědkem i spolutvůrcem nové, svobodné 

společnosti! 

 

VIBRACE: 

K NEJVYŠŠÍM  PATŘÍ LÁSKA, K NEJNIŽŠÍM STRACH 

Pro laika není vůbec jednoduché pochopit vliv zemských vibrací na nás 

lidi, a s tím i spojenou, postupnou změnu společenského paradigmatu. Když 

podstatu tohoto vlivu zjednodušíme, dá se přiblížit následovně.  

Předlouhou dobu, tisíce let, kdy naše planeta Země byla tzv. ve 3D 

hustotě, nízké vesmírné energie, které tehdy vládly, vlastně „podporovaly“ 

všechno, co se na Zemi dělo. Včetně toho, jak a v čem jsme byli vychováni. Tedy 

„to“ myšlení, ale i jednání a chování lidí, které vyústilo do našeho konkrétního 

uspořádání světa. Zkrátka v to, co stále ještě prožíváme a dobře známe, a vlastně 

pro mnohé je to doteď bohužel jediný možný model života.  

Čímž je myšleno především - dravčí soupeření, princip „silnější vyhrává“, 

neustálé posuzování a porovnávání, rozdělování a kastování, „jednoznačné proti-

kvality“ jako jsou černá - bílá, světlo - tma, špatné - dobré, zlo -dobro, a tak dále. 

A nyní v 5D, budeme muset opustit tyto zavedené škatulky a naučit se ty 

protiklady spojovat, a třeba i zjišťovat, že není jednoduše dobro a zlo, že dobro 

je vlastně harmonické vyrovnání světla a temnoty…. Zkrátka, astronomicky 

nám začalo paradigma Vodnáře, které nese úplně jiné principy než to minulé, 

jiný způsob žití, uvažování a tvoření, nese principy založené na čisté lásce, 

přátelství a spolupráci.  
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Už brzy skončí svět a život, tak jak ho známe, skončí platnost mnohých 

myšlenek a pohledů na svět, které platily 2000 let… a budou nahrazeny novými 

myšlenkami, pohledy a přístupy…  

A ty nové už budou stát na jiných základech: na solidaritě a spolupráci, na 

spojování dualit, na prvoplánové ochotě se pokaždé dobře dohodnout a hlavně 

na principech, v nichž současná vládnoucí rivalita, vykořisťování, parazitismus 

a usurpování moci už nebudou mít žádný prostor. Protože skrze změnu vibrace 

nastane i změna v lidském myšlení. 

Jakoby se sám Vesmír už na tu hrůzu, kterou na Zemi působíme, nemohl 

dívat, a rozhodl se nás „přeladit“ po svém: tedy, že nám začal zvyšovat vibrace! 

Jeho působení si můžeme představit tak, že jsme temná komora, a jakmile (ten 

Vesmír) začne do nás pouštět víc a víc paprsků světla, tím vlastně začne v nás 

rozpouštět to temné uvnitř… 

Zdroj a podrobný výklad - videa Míši Matějčkové: 2022 2022 FINÁLNÍ BITVA ...aneb 

CO se skutečně DĚJE ?! | Cyklicky k sobě - Bing video  

 

 

VELKÉ ZMĚNY BUDOU, ALE JAKÉ, ZATÍM NEVÍME 

Mnozí teď nejspíš vyrukují s otázkami na téma Ale… 

• …jak dlouho tohle „přelaďování našich frekvencí“ bude trvat?  

• … a vůbec, kolik lidí ty změny bude chtít akceptovat?  

• … a kolik je naprosto nepřijme a nenechá se takto „přeladit“? 

• … co pak?  

Ano, to jsou otázky namístě, nicméně asi nikdo na ně nezná přesnou 

odpověď. Což ovšem, na druhé straně, nic nemění na faktu, že tyto změny už běží 

a jsou nezastavitelné.  

Každý z nás, obyvatel této planety Země, který se nad 

současností nezamyslí, bude ji zcela ignorovat a pojede ve 

starých kolejích, může mít smůlu… Proč? Protože ten, kdo 

si vědomě ponechá své osobní vibrace na velmi nízké 

úrovni, bude mít nejspíš velký problém konečný planetární 

frekvenční vzestup do 5D zvládnout. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=tKeGiXzx0KY&t=1371s
https://www.youtube.com/watch?v=tKeGiXzx0KY&t=1371s
https://www.youtube.com/watch?v=tKeGiXzx0KY&t=1371s
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Existuje dokonce teorie „paralelního řešení,“ (kterou si ale osobně vůbec 

neumím představit): že lidé, kteří cíleně zůstanou ve své nízké vibraci, protože si 

přejí zachování starého světa a především pak ti, kteří ostatním velmi škodili, 

zůstanou po konečném frekvenčním vzestupu ve 3D. Prý však nikoli ve 3D, v němž 

jsme žili před Covidem, nýbrž v tom digitálním koncentráku, který pro nás chystají 

globalisté…!?  

Nicméně, jak už bylo řečeno, (nejspíš) nikdo zatím neví, kdy přesně ke 

konečnému planetárnímu vzestupu Země dojde a jak to vlastně celé tady na 

Zemi bude dál.  

            

 

 

 

 

 

 

 

 

Je samozřejmě asi nereálné, aby se „včas probudili“ všichni lidé, aby 

pochopili co se děje, aktivně začali makat na svém vlastním vibračním 

vzestupu a následně i na přípravě společenských změn k nápravě světa. 

Avšak i pro tuto situaci má pro nás Vesmír řešení.  A nejspíš to bude 

řešení podle zákonů kvantové fyziky: v souladu s nimi totiž stačí určitý počet 

„probuzených“ vysoko vibračních lidí v populaci, který pak dokáže do 5D 

„překlopit“ i ty ostatní, aspoň trochu připravené…  

        

 

 

 

 

 

                

K věci…. Času na vzestup už moc nemáme! 

Kvalifikované odhady říkají, že dokončení frekvenčního vzestupu Země by 

mělo proběhnout nejpozději do roku 2030. Potvrdil to Gregg Braden, 

významný multidisciplinární vědec ve své online přednášce Emoční kódy pro 

vzdělávací mezinárodní společnost Younity, v lednu 2023. Připomněl prosincové 

datum roku 2012, kdy měl údajně „nastat konec světa“ a uvedl s ním spojený 

složitý matematický vzorec. Tím se dá podle něj zjistit, jak dlouhé je ono časové 

rozmezí pro vesmírný cyklus trvající 5 125 let. Výpočtem získáte něco kolem 36 

let - 18 let před rokem 2012 a 18 let poté. A 18 let po roce 2012, znamená rok 

2030. Tehdy nás tedy podle této teorie čeká konec proměny, kterou nyní 

sledujeme… 

                                                                                                                           K věci: Inspirace duše 

Velký kvantový posun, ke kterému na Zemi nyní dochází, je součástí naší 

duchovní transformace…- více ve 3min. videu 

(57) Finální rozdělení lidstva se blíží - YouTube 

https://www.youtube.com/watch?v=rZSfPzY7gF8&t=35s
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MUSÍME ZMĚNIT KÓD MATRIXOVÉHO OTROCTVÍ 

… a začít svobodně uvažovat na základě dějinných zkušeností, a ne 

podle záměrně vykonstruovaných programů. Dokud se lidské duše rodily do těl, 

aby pochopily kosmické zákonitosti, respektovaly je a rozvíjely, tak byly v souladu s 

Vesmírem a civilizace se tvořivě vyvíjela. Vedle toho ale vznikly parazitické systémy, 

které svým přístupem, arogancí a nepoučitelností postupně stále více lidstvo 

degenerovaly, takže zákonitě začalo směřovat ke své postupné totální zkáze 

                              Zdroj: Nová chronologie dějin (1. díl) (celostnivzdelavani.cz)

      

                                                             

                                                                   

 

 

V den, kdy věda začne studovat nefyzikální 

jevy, udělá za jednu dekádu větší pokrok 

než za všechna předchozí staletí své existence. 

                                                                                                Nikola Tesla 

 

 

https://celostnivzdelavani.cz/nova-chronologie-dejin-1-dil
https://celostnivzdelavani.cz/nova-chronologie-dejin-1-dil
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7 VĚCÍ, KTERÉ OVLIVŇUJÍ NAŠI VIBRAČNÍ FREKVENCI  

Vibrace v kvantové fyzice znamená, že všechno je energií. I my jsme 

energií, vibrující na určitých frekvencích. Každá vibrace se rovná pocitu ve 

vibračním světě, kde existují dva druhy vibrací, pozitivní a negativní. Jakýkoliv 

náš pocit pak způsobí, že vyzařujeme vibraci, která může být pozitivní nebo 

negativní. 

1. Myšlenky – každá myšlenka vysílá frekvenci do Vesmíru a tato 

frekvence se vrací do místa vzniku, takže pokud máme negativní myšlenky, 

myšlenky odcizení, smutku, hněvu, strachu, tak se tyto negativní vibrace k nám zase 

vrátí zpět. Proto je velmi důležité, abychom neustále dbali na kvalitu svých myšlenek 

a naučili se rozvíjet co nejpozitivnější myšlenky. 

2. Komunita – lidé kolem nás přímo 

ovlivňují naši vibrační frekvenci. Pokud se 

obklopujeme šťastnými, pozitivními a odhodlanými 

lidmi, vstoupíme také do této vibrace. Pokud se 

ale obklopujeme lidmi, kteří si stále stěžují, 

pomlouvají, jsou nespokojení a pesimističtí, tak 

se mějme na pozoru a buďme obezřetní! 

Frekvenční pole, kterého se můžeme stát součástí, 

může snížit naši frekvenci natolik, že nám 

zabrání využívat zákon přitažlivosti v náš 

prospěch. 

3. Hudba – hudba vytváří silné frekvenční pole. Pokud jen posloucháme 

hudbu, která je o smrti, zradě, smutku, opuštění, bude to vše zasahovat do toho, jak 

vibrujeme. Věnujme pozornost slovům hudby, kterou posloucháme, může snížit naši 

vibrační frekvenci. A pamatujme: přitahujeme si do života přesně to, na jaké úrovni 

vibrujeme. 

4. Věci, na které se díváme: když sledujeme programy, zprávy, 

filmy, které řeší neštěstí, smrt, zradu, násilí atd. náš mozek to přijímá jako realitu 

a uvolňuje do těla spoustu chemie, která ovlivňuje naši vibrační frekvenci. 

Sledujme věci, díky kterým se cítíme dobře, příjemně, harmonicky a pomohou nám 

vibrovat na vyšší frekvenci. 

5. Atmosféra – příjemná, nepříjemná, napjatá, disharmonická, kreativní, 

přátelská, ať už doma či v práci, nebo pokud trávíme spoustu času v 

neorganizovaném a špinavém prostředí, přímo ovlivňuje naši vibrační frekvenci. 

Zlepšujme proto prostředí a atmosféru ve svém okolí, zorganizujme jakékoliv  
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zlepšení a ukliďme své prostředí. Ukažme Vesmíru, že jsme schopní přijímat 

mnohem více pozitivních podnětů a také se starejme o to, co už máme! 

6. Slovo – pokud jsme neupřímní, pomlouváme, lžeme, předstíráme nebo 

mluvíme špatně o věcech a lidech, ovlivňuje to naši vibrační frekvenci. Abychom 

udrželi svou frekvenci vysoko, je důležité opustit zvyk stěžovat si a špatně mluvit o 

druhých. Takže se vyhněme negativnímu dramatu a nepodceňujme to, co 

vypustíme ze svých úst. Každé vyslovené slovo se k nám vrátí nebo se stane 

dýkou letící prostorem, která se nakonec zabodne do našeho srdce. Buďme plně 

zodpovědní za volby ve svém životě! 

7. Vděčnost – pozitivně ovlivňuje naši vibrační frekvenci. Toto je zvyk, 

který bychom měli co nejvíce začlenit do svého života. Začněme děkovat za 

všechno, za dobré věci, ale i za to, co považujeme za špatné. Děkujme za všechny 

zkušenosti, které jste prožili. Hledejme ve všech věcech, i v těch zdánlivě naprosto 

negativních, poučení a skrytý pozitivní náboj. Vděčnost otevírá dveře k tomu, aby 

se v našich životech děly dobré věci. 

Zdroj: Celostní vzdělávání (celostnivzdelavani.cz) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                K věci:  Jsme vysílači a přijímači energie  

Cokoli vysíláte, budete přitahovat zpět… Frekvence, s níž rezonujete, 

nakonec určí to, co přitáhnete do svého života. Pozitivní a vděčný postoj k 

vám přitáhne věci, za které můžete být vděční, zatímco negativní a stěžující si 

postoj vám přinese negaci a důvody k nářkům. Takže vylaďte svou frekvenci tak, 

aby byla přesně taková, jakou byste chtěli přijímat, a uvidíte, jak se váš život 

změní. Klíč ke šťastnému životu spočívá v pochopení, že se musíte stát tím, co 

chcete přijímat, a že musíte vždy dávat, než začnete něco očekávat na oplátku. 

Jazykem vesmíru je frekvence, takže si dávejte pozor na to, v jaké frekvenci 

vibrujete, protože ta určí, jaká bude symfonie vašeho života.  

Zdroj: Telegram, Laura, překlad Marha Scholler  

https://celostnivzdelavani.cz/
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CO MÁME DĚLAT, ČÍM ZAČÍT?                                                                                                                                                  

Každý musí v sobě najít sílu svého Ducha, aby překonal nízkofrekvenční 

manipulace, ať už pochází z pozemských či mimozemských zdrojů, nepodlehl 

pokušení "Temna" a vytvořil v sobě pevnou hráz, která definitivně zastaví 

napodobování parazitického vzoru, ať už ze strachu nebo ze zištných důvodů. 

Vědomí a probuzení lidé si musí zachovat svou lidskost, svědomí a nesmí se zapojit 

do otevřeného či skrytého parazitování na ostatních. To nejcennější co lidstvo má je 

soudržnost lidí… bez lidské sounáležitosti a spolupráce nemohou dlouhodobě obstát, 

přežít ani ti nejúspěšnější jedinci.  

…každá společnost, která přijme a toleruje násilí, lež, 

korupci, zamlčování, manipulaci a zneužívání, zákonitě 

doputuje na své evoluční cestě k hluboké propasti, do 

které nakonec spadnou všichni, kteří dovolili tento vývoj: 

chudí i bohatí, "chytří" i zmanipulovaní, "vzdělaní" i 

nevědomí, naivní i poučení, včetně těch zdánlivě 

nedotknutelných "božských elit". 

Jestliže ve společnosti převládne nevědomost, nemorálnost, egoismus a 

přirození vůdcové, morální autority a duchovní elity nebudou vyslyšeny, tak toxické 

myšlenky zakalí lidské kolektivní vědomí a zaplaví celou společnost jako biblická 

potopa. Potom vývoj celé takové civilizace bude završen a všichni bez rozdílu v 

takto vzniklé špíně nakonec "utonou".  

Zatím se ale stále nacházíme v silně napadeném 

parazitickém systému a naše možnosti jsou omezeny 

přetrvávající nemorální diktaturou, ve které jsme nyní 

nuceni přežít. Hlavním úkolem, který nás ale stejně nemine, 

je změna tohoto nepřijatelného stavu. Definitivně můžeme 

tento lidem nepřátelský režim změnit jen společně, svým 

odhodlaným a vědomým přístupem… 

Je na každém, zda skloní otrocky hlavu, bude mlčet a svou nečinností a 

němým souhlasem se bude propadat do soukolí duchovního pekla nicoty, 

nebo aktivně přispěje k osvobozování a transformaci Země a lidstva. 

Zdroj: Nová chronologie dějin (1. díl) (celostnivzdelavani.cz) 

 

https://celostnivzdelavani.cz/nova-chronologie-dejin-1-dil
https://celostnivzdelavani.cz/nova-chronologie-dejin-1-dil
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JAK TEDY KONKRÉTNĚ PŘISTOUPIT K PROBLÉMŮM, 

ABYCHOM SKUTEČNĚ MĚLI ŠANCI SVĚT ZMĚNIT? 

Například tak, že namísto toho, aby se na statisícové protivládní 

manifestaci na Václaváku emotivně a dopodrobna z tribuny dvě hodiny 

vypočítávalo to, co je všechno špatně, že se tam bude ty dvě hodiny se 

stejným emotivním nábojem mluvit o tom, co a jak chceme dosáhnout, jaké 

výsledky chceme brzy ve společnosti mít a jak bude krásné v takovém 

uspořádání žít! 

 

Odhlédneme-li od otázky, zda nějaká manifestace může či nemůže změnit 

společnost, jde v tu chvíli totiž o fyzikální zákon. A ten spočívá v tom, že když na 

K věci: Nepodlehnout manipulaci médií  

Jak média manipulují, jakou mají v zásadě jednoduchou strategii, velmi názorně 

vysvětluje už starší článek: 

Informace odjinud - cesta do jiné dimenze (frekvence) online - ODJINUD - 

STRATEGIE MANIPULACE PROSTŘEDNICTVÍM MASMÉDIÍ (estranky.cz)) 

K věci: Názorný příklad práce masmédií 

Takzvaní novináři z MSM, chcete-li presstituti, se občas sami chytí do vlastních 

sítí. Dne 15. 2. vyšel článek s názvem: Zelenskyj udělil brigádě čestné jméno. 

Stejné nesla i nacistická jednotka. Ale o 14 hodin později byl novinář klepnut 

svým chlebodárcem přes prsty a článek rychle upravil. Posuďte sami Zdroj: 

Zprávy ze dne 6. 6. 2Q23 | Zprávy ze dne šestého června 2Q23 – tadesco.org 

 

 

https://informaceodjinud.estranky.cz/clanky/odjinud/strategie-manipulace-prostrednictvim-masmedii.html#:~:text=Prvotn%C3%ADm%20prvkem%20spole%C4%8Densk%C3%A9%20kontroly%20je%20strategie%20odv%C3%A1d%C4%9Bn%C3%AD%20pozornosti%2C,z%C3%A1plavy%20nebo%20zaplaven%C3%AD%20neust%C3%A1l%C3%BDmi%20rozptyluj%C3%ADc%C3%ADmi%20a%20nepodstatn%C3%BDmi%20informacemi.
https://informaceodjinud.estranky.cz/clanky/odjinud/strategie-manipulace-prostrednictvim-masmedii.html#:~:text=Prvotn%C3%ADm%20prvkem%20spole%C4%8Densk%C3%A9%20kontroly%20je%20strategie%20odv%C3%A1d%C4%9Bn%C3%AD%20pozornosti%2C,z%C3%A1plavy%20nebo%20zaplaven%C3%AD%20neust%C3%A1l%C3%BDmi%20rozptyluj%C3%ADc%C3%ADmi%20a%20nepodstatn%C3%BDmi%20informacemi.
https://tadesco.org/zpravy-ze-dne-sesteho-cervna-2q23/
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tak velkém shromáždění věnuje svou energii tolik lidí něčemu, tak to něco 

roste a sílí (což ale platí nejen na shromážděních, ale i u jednotlivců). Takže ten dav 

vlastně tím, že mluví a přemýšlí o věcech, které jsou nežádoucí a negativní, 

dává svou sílu těm, kdo tu negaci tvoří, tedy „škodičům,“ místo aby ji (ten dav) 

nasměroval na své vlastní cíle. Aby využil energetickou sílu tolika lidí k posílení 

svých konkrétních záměrů, které jdou vlastně opačným směrem…  

 

Je to v zásadě jednoduché: kam napřeme energii, tam 

to roste – bez ohledu na to, zda jde o směr pozitivní, či 

negativní. 
 

Už tedy jistě chápete, proč se říká, že žádná demonstrace nic nevyřeší?! Tedy 

kromě toho, že lidi na ní dostanou třeba informaci o tom, co dosud nevěděli… 

Když už tedy demonstraci, tak na ní dávat energii tomu, čeho 

shromáždění lidé chtějí dosáhnout, kvůli čemu se vlastně sešli. Tudíž tam 

přemýšlet a mluvit především o řešení problémů a hlavně o nových cílech, nikoli 

převážně o problémech samotných. Pokud to lidé na takové demonstraci dokáží, 

s dostatečnou mentální silou a emočním potenciálem, můžou něco změnit, a to i 

zcela zásadně. Protože  

 

ve Vesmíru platí, že žádná fyzická síla nemá na sílu 

mentální! 

 

POKUD JSME O NĚČEM SKUTEČNĚ PŘESVĚDČENI, NAŠE 

SRDCE VYSÍLÁ ENERGII 5000x SILNĚJI, NEŽ NÁŠ MOZEK 
                    

            Když jsme ve stresu, máme sníženou inteligenci a snížené vědomé 

vnímání. Pod vlivem stresu nemůžeme jasně myslet a činit vědomá rozhodnutí. 

Je pro nás tedy podstatně těžší vymanit se z naší energie strachu a vytvořit 

pozitivní rezonanční pole. A to není všechno. Když usneme se strachem a stresem, 

nejenže si bereme jejich energii s sebou do spánkového podvědomí, ale zároveň ji 

ukládáme do své paměti, protože – jak ukázaly výzkumy mozku – obsah paměti se 

ukládá v noci. V důsledku toho se energie strachu stává naší pravdou. Co na první 

pohled možná vypadá neškodně, má dalekosáhlé důsledky. Jak se dostaneme z 

tohoto kruhu? Jednoduše tak, že z něj vystoupíme. Náš život leží v našich rukách. A 

jen tam také patří. 

Na jaké filmy se například díváte? Prožívá váš filmový hrdina bezvýchodné 

situace, nemoci, smrt milovaných lidí nebo finanční krachy? Náš mozek neumí  
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rozlišovat mezi fantazií a realitou. Podvědomí ukládá tyto zkušenosti do paměti 

a uspořádává další informace na základě těchto nových zkušeností. Sledujeme 

filmy, které nás přivedou do rezonančního pole, jež bychom na vlastní kůži nikdy 

nechtěli prožít. Často a intenzivně věnujeme pozornost zprávám, které nás šokují 

a vzbuzují v nás odpor, hnus a nechuť. Zákon přitažlivosti zapůsobí a my se 

identifikujeme s něčím, čím vůbec nechceme být. Abyste sami sobě ukázali, jak 

odlišně by váš život mohl probíhat, měli byste sobě a svému tělu věnovat jen 

prospěšnou energií… 

Energie srdce ovlivňuje hmotu kolem nás 

…jsme neustálými vysílači a příjemci. Prostřednictvím energie našeho 

srdce, naší DNA a energie našeho mozku, reprezentované silou našich 

myšlenek vysíláme neustále, ať už chceme nebo nechceme, navenek impulzy, 

které se setkávají s energií jiných lidí.  

Pokud se jejich energie nacházejí ve stejném rezonančním poli, nemohou 

dělat nic jiného, než s naší energií rezonovat. V opačném případě zůstanou naší 

energií nedotčeni. Současně jsme přirozeně také my přitahováni jejich energií, 

jestliže kmitá stejně jako ta naše. ..  

Díky tomuto spojení se všemi ostatními můžeme úplně nově zamíchat 

kartami svého života, protože tak získáváme možnost změnit vše kolem nás. A 

je jedno, zda se chceme uzdravit, hledáme přátele nebo chceme do svého života 

přitáhnout hluboký milostný vztah. Protože jsme spojeni se všemi, přivede nás naše 

rezonanční pole, které v sobě vytváříme svými myšlenkami a svou vírou, k 

rezonančním polím jiných lidí. Jestliže cíleně použijeme tuto schopnost, o které 

většina lidí neví, otevírá se nám možnost přetvořit náš život podle naší vůle. 

Důležitým předpokladem ale je, abychom znali pravý obsah našich myšlenek a 

přesvědčení a nesmíme se nechat ovlivnit pochybnostmi…    

      

Podstatné pro výsledek je hluboké přesvědčení v srdci. V našem životě 

se projevuje všechno to, čemu nejvíce věříme, na co nejvíce myslíme, a je 

jedno, zda se chceme uzdravit nebo dosáhnout výjimečných úspěchů. O čem 

jsme přesvědčeni, to se uskuteční. Pochopitelně se tak ale potvrzují i naše 

obavy, pokud jim v našich myšlenkách věnujeme energii…  

Dokud se budeme oddělovat od své tvůrčí síly a 

nebudeme se považovat za tvůrce vlastního vesmíru, bude 

k nám náš život opravdu přicházet jako proud 

nepřehledných a zdánlivě náhodných událostí. 

Zdroj: Celostní vzdělávání (celostnivzdelavani.cz) 

https://celostnivzdelavani.cz/
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K věci:  Co bychom také o sobě měli vědět 

Za 90 % stresu a strachu v našem životě je zodpovědný náš 

vlastní mozek! Většina z nás má totiž mozek „prvoplánově nastavený“ 

na stres a strach, což nás nutí vidět realitu horší, než jaká doopravdy je. S 

takovýmto naladěním pak pro nás vlastní mozek stresující situace přímo 

vyhledává, nebo i klidné situace interpretuje jako stresující, podle úsloví 

“kdo hledá, najde…” 

 

K věci: V srdci máme ty nejmoudřejší mozkové buňky 

…a zatímco náš mozek nám spoustu věcí kazí, naše srdce je 

schopné to napravovat. Ne nadarmo se přece říká, že se máme řídit právě 

srdcem! Potvrzuje to i objev, učiněný v roce 1991 a publikovaný v roce 

1994: jedná se o objev 40.000 specializovaných buněk v lidském srdci, 

kterým vědci říkají senzorické neurity. Jsou to v podstatě mozkové 

buňky, neurony, ale nenacházejí se v mozku, nýbrž v srdci. Tato neurální 

síť přemýšlí, cítí, učí se, pamatuje si, vnímá nezávisle na mozku, který 

máme v hlavě. A právě na naší schopnosti získat k těmto neuronům 

přístup, aby nám umožnily hluboké stavy intuice a léčení, závisí ta nejvyšší 

úroveň našeho mistrovství používat vlastní intuici jako kompas v životě. 

Tedy dělat něco, co žádná jiná forma života nesvede... 
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CO SI POČÍT SE SOUČASNOU REALITOU? 

5 tipů, jak může jednotlivec přispět k pádu současného matrixu 

           Naším společným cílem je v prvé řadě docílit pádu tohoto MATRIX 

otrockého systému, vytvořeného pro malou hrstku tzv. “elit” k ovládání zbytku 

populace a položit základy pro tzv. nový zlatý věk. Cílem našich protivníků je 

totální zotročení lidstva, naším cílem je velké probuzení do reality, poznání 

skutečné pravdy a osvobození se z tohoto otrockého systému. Jak tedy ze 

situace vyplývá, tyto dva systémy nemohou fungovat bok po boku. 

Je to buď my (nás > 99% populace) nebo oni (< 1% 

nejmocnějších psychopatů), 

kteří se snaží zbavit nás majetku, 7,5 mld. lidí na Zemi fyzicky zlikvidovat a zbytek 

uvrhnout do otroctví v podobě biorobotů (Grafen v covid vakcínách a napojení na 5G 

sítě – více na KATEGORIE - Stop 5G 

 

Nejdůležitější je tedy pro nás nejdříve vědět, co se opravdu 

děje a proč. Kdo je původcem toho všeho zla a co s tím 

sleduje. 

 

 

 

 

 

K tomu je zapotřebí 

nastudovat informační 

materiály. Vše do sebe 

zapadá, a jakmile vám 

informace vytvoří celou 

mozaiku dnešního světa, 

jste připraveni tyto 

znalosti využít k pomoci 

sobě a probuzení 

ostatních. 

                                    

  

       

https://stop5g.cz/
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...  

 

POZOR! Ne všichni budou k této tvrdé pravdě nakloněni a připraveni, 

takže se obrňte trpělivostí a svůj názor ostatním nenuťte. Kdo se probudit 

nechce, je to jeho volba a bude probuzen nuceně okolnostmi. 

Kromě osvětové činnosti a probouzení ostatních lidí existují jednoduché 

kroky, které může každý z nás jako jednotlivec udělat pro pád tohoto MATRIX 

systému. Zde je top 5 tipů, co pro to udělat. 

 

1. Bankovní účet 

 

Udržujte na bankovním účtu pouze minimální množství finančních 

prostředků (zbytek investujte ideálně do cenných kovů – zlato / stříbro, 

nemovitosti apod.). Držte si tam finance tak na max 2-3 měsíce dopředu. Bankovní 

sektor je pro kabalu hlavním zdrojem finančních příjmů. Pokud přestanou mít 

finanční prostředky na financování svých plánů, nastává pro ně dříve či později 

GAME OVER. 

 

2. Jídlo od farmářů 

 

Nakupujte potraviny od farmářů a dalších lokálních pěstitelů / chovatelů. 

Většina velkých potravinových řetězců vlastní opět kabala. Tím podpoříte i svoje 

vlastní zdraví. 

 

3. Pravda a osvěta 

 

Ignorujte, co si o vás kdo myslí a buďte sví – probouzejte a šiřte pravdu 

a osvětu kde to jen jde. Víte, proč spoustu sexuálních deviantů a pedofilů nedostala 

spravedlnost? Protože oběti se bály „o tom“ mluvit – obávaly se, že se na ně ostatní 

budou dívat skrz prsty, nebo jim bylo nepříjemné.. 

 

           Mluvit se o tom ale musí a co nejvíce, a neustále, i když je to těžké a 

nepříjemné. Až jedině díky tomu, že se tyto věci dostanou k široké veřejnosti, budou 

soudy a další instituce včetně médií nuceny pod silným tlakem jednat a věci se 

konečně dají do pohybu. Brbláním o problémech v hospodě s kamarády u piva nikdy 

nikdo nic nezměnil. 

           Vůbec se nezaobírejte tím, co si o vás kdo myslí a jak vás “škatulkuje”. 

Tak si o vás bude myslet, že jste blázen, co potřebuje vyšetřit, no a co? Kdyby se 

významní lidé, co společnosti nějak přispěli (vědci, sportovci, veřejně známé 

osobnosti), zastavili před první překážkou, pomluvou nebo odmítnutím ze strany 

přátel a nejbližších, tak by nikdy nedokázali to, co nakonec dokázali a upadli by v 

zapomnění. 
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4. TV a mainstream 

 

          …dnešní šílená doba dělá vše proto, abychom byli v nepohodě. Důležité 

je udržovat si pozitivní pohled na aktuální situaci a blízkou budoucnost. 

NESLEDUJTE TV a mainstream!! Jsou nástrojem deep state cabal pro 

udržování neustálého strachu, nejistot a velmi nízkých vibrací. Je to jejich 

hlavní nástroj, díky kterému dokázali tak dlouho udržovat tak obrovskou masu 

populace a tak neskutečně dlouho v nevědomí a poslušnosti. 

           Ono je totiž velice jednoduché dojít po práci domů, pustit si hlavní zprávy na 

půl hodiny a myslet si, že mám aktuální relevantní informace o tom, co se ve světě 

děje a můžu jít v klidu spát. Bohužel opak je pravdou. Pokud člověk chce opravdu 

vědět, co se ve světě děje a jak věci fungují, musí tomu investovat nemalé množství 

úsilí a občas fungovat jako detektiv, který porovnává 10-15 nezávislých zdrojů a 

zaškrtává si případné varianty, které jsou pravděpodobně pravdivé. 

           Ano v TV a na seznam.cz vám nebudou lhát v tom, že Sáblíková vyhrála 

zlato… apod. To jsou informace, kde vám samozřejmě mohou říci pravdu a nijak to 

jejich agendu neovlivní… 

My všichni máme svoji vlastní frekvenci a společně tvoříme 

celek, kolektivní vědomí a frekvenci na této planetě. Čím 

vyšší frekvence, tím lepší situace pro 99,99 % populace na 

této planetě! 
 

           Základem je tedy odbourat veškeré strachy a ideálně být v naprosté 

harmonii, pohodě a lásce k sobě i ostatním. Ano, nebude to jednoduché, na 

druhou stranu nikdo nikdy neřekl, že to jednoduché bude. Neznamená to však strkat 

hlavu do písku před realitou. 

5. Meditujte a vizualizujte si lepší svět 

Meditace je skvělý nástroj pro navyšování vlastních vibrací a navození vnitřní 

pohody. Vizualizace je úžasný a velmi mocný nástroj k přitahování vysněné 

reality. Viděli jste dokument – The Secret? Jak si lidé pozitivním myšlením a 

vizualizacemi vyléčili rakoviny, nebo jiné nemoci, i když nad nimi doktoři dávno zlomili 

hůl? Tak přesně tak to funguje, o tom to je a každý to umíme. Ideálně před spaním 

si udělejte vizualizaci nádherného budoucího světa, kde se všichni mají dobře 

a jsou spolu v lásce. Tyto vizualizace, které jsou dobré pro celé lidstvo, jsou ty 

nejmocnější a také nejúčinnější. Stačí 5 minut před spaním. 

Převzato:  Great awakening – Great awakening (velke-probuzeni.cz) 

Zdroj: 5 tipů, jak může jednotlivec přispět k pádu současného matrixu – tadesco.org / 

https://www.velke-probuzeni.cz/
https://www.velke-probuzeni.cz/
https://tadesco.org/5-tipu-jak-muze-jednotlivec-prispet-k-padu-soucasneho-matrixu/
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14 nadčasových pravd, které mají moc nás osvobodit  

           Existují mocné, nadčasové pravdy, které, pokud by byly společností 

široce přijaty, měly by sílu změnit běh lidských dějin a osvobodit lidstvo ze 

spárů démonických globalistů. Proto se globalistické síly zoufale snaží potlačit 

zvláště těchto 14 nadčasových pravd. 

            Všechny pravdy, které nechtějí, abychom věděli, jsou označeny jako 

dezinformace, zatímco lži a propaganda propagovaná establishmentem jsou 

označeny přezdívkou "fakta". Takže zde je mocných 14 nadčasových pravd, které 

mohou porazit démonické globalisty, kteří se snaží vyhladit lidstvo: 

           1) Bůh (vědomí, zdroj, stvořitel – bez ohledu na jméno) je skutečný. 

Existuje tvořivá, inteligentní síla, která přesahuje vesmír a dává smysl vašemu 

bytí. Pokud si neuvědomíte, že jste byli stvořeni za určitým účelem, pak se váš život 

zdá nesmyslný a budete odpojeni od samotné síly, která vás přivedla k existenci. 

2) Bůh a Matka Příroda již zdarma stvořili všechny léky, které potřebujete 

– přírodní lék na každou nemoc již existuje, včetně léků na rakovinu. Tyto drogy jsou 

uloženy v přírodním světě kolem nás, jen čekají na to, aby byly shromážděny a 

nasazeny ve prospěch lidstva. Celý smysl zdravotnictví (v USA je to FDA, CDC, 

AMA atd., u nás je to Ministerstvo zdravotnictví, ŠÚKL, ÚVZ atd.) je pokusit se vás 

učinit slepými k přírodní medicíně, která činí toxické léky farmaceutických firem 

zastaralými. 

3) Technologie pro neomezenou volnou energii již dávno existují a byly 

lidstvu odepřeny, stejně jako byl lidstvu odepřen ivermektin, aby se maximalizovaly 

oběti covidu (možná zápal plic, chřipka, paraziti nebo jiné patogeny, které zabíjejí). 

Globalisté vědí, že pokud je energie dostupná a hojná, lidstvo nemůže 

být snadno zotročeno. Proto pracují na potlačení technologií volné energie, zatímco 

ničí konvenční energetickou infrastrukturu, aby vytvořili nedostatek energie. 

4) Nejsme první vyspělou civilizací na planetě Zemi ani v naší sluneční 

soustavě. Nebudeme ani poslední. Některé předchozí civilizace pravděpodobně 

vlastnily technologie a duchovní chápání mnohem lepší než jsou naše. 

5) Současný režim u moci je satanský kult čistého zla, který udržuje svou 

moc propagandou, cenzurou a tištěním peněz, dokonce obětuje děti a mnoho jeho 

představitelů se živí jejich krví (adrenochrom). Rituální obětování dětí je také 

schváleno americkou FDA, která ve skutečnosti najímá lidi, aby odstranili hlavy a 

další orgány z potracených lidských plodů, aby s nimi mohli následně provádět 

experimenty s cílem vytvořit "humanizované myši", kromě jiných zrůdností. 

6) Globalisté usilují o globální "hack" lidstva. Studovali neurologii lidské 

rasy a nyní organizují manažerské programy, které se zmocňují mozkové neurologie, 

aby dosáhli poslušnosti u lidí. Jedna z používaných metod se nazývá "sociální 

poslušnost" a spoléhá na to, že velké skupiny lidí uvěřily nehorázným lžím. To  
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způsobuje, že mnoho lidí jde s davem, místo aby uplatňovali své vlastní racionální 

uvažování. Například celý "trans kult" je prosazován technikami společenské 

konformity/poslušnosti, které se snaží přesvědčit lidi, že je v pořádku mrzačit 

genitálie nevinných dětí. 

7) Moderní vakcíny jsou navrženy tak, aby dosáhly globální depopulace a 

ničeho jiného. Celý příběh o vakcínách je krutá lež, která ospravedlňuje pokračující 

injekce biologických zbraní do miliard lidí. Přesvědčit lidi, aby si aplikovali smrtící 

biologické zbraně, je pro globalisty snazší než fyzické zabíjení, která se odehrálo 

během holocaustu. 

8) Nedostatek zdrojů (jídlo, energie, léky) je navržen tak, aby vás udržel v 

otroctví a v neustálém stavu strachu. Přitom neexistuje žádný důvod pro 

nedostatek zdrojů na planetě Zemi, protože jídlo, sluneční světlo, voda, semena, 

teplo a další zdroje jsou hojné a dokonce vytvořené přírodou zdarma. 

9) Média neustále šíří nenávist, protože nenávist je nejnižší vibrační 

emoce, která odvádí pozornost od vyšších myšlenek, ambicí a úspěchů. Účelem  

sdělovacích prostředků je odvádět obyvatelstvo od míru, harmonie a úspěchu, 

vytvářet paniku, bídu a násilí, aby vlády měly ospravedlnění pro uplatňování větší 

kontroly nad životy občanů. 

10) Jídlo je záměrně otráveno, aby se váš mozek udržel ve stavu 

zmatenosti a duševní nemoci. To je důvod, proč je lidská strava "obohacena" o 

toxické pesticidy, herbicidy, GMO (geneticky modifikované organismy), 

hormonální disruptory a těžké kovy. 

11) Čím více CO2 je v atmosféře, tím více plodin a volných potravin roste 

na celém světě. Plodiny a stromy milují CO2. Terraformace (program umělé 

změny klimatu) je útok na atmosféru s cílem dosáhnout globálního hladomoru 

odstraněním CO2 z atmosféry. Výsledkem bude globální hladomor a neúroda. 

12) Peněžní systém je zmanipulován tak, aby zajistil, že vaše peníze vám 

budou moci být vždy ukradeny (a nikdy nebudete schopni finančně pokročit). 

Robert Kiyosaki říká, že akciový trh je finanční verzí "chleba a her", takže lidé navždy 

zůstanou uvězněni v každodenní honbě za živobytím (tzv. krysí závod) a nikdy se z 

toho nedostanou. Pouze zlato, stříbro a kryptoměny mají budoucnost, protože každá 

fiat státní měna se zhroutí. Pokud chcete mít nějaký majetek, který vám zbude po 

pádu oficiální měny, uchovávejte jej ve vlastní úschově. Bankovní vklady, penzijní 

fondy, akcie společností atd. se nepovažují za fyzické držby. Tyto formy 

bohatství budou zkonfiskovány vládami nebo nebudou k dispozici v 

bankrotujících bankách. 

13) Mimozemšťané jsou skuteční a přenos jejich technologie na lidi je 

skutečný, ale vlády touží po technologii pro sebe, aby vytvořily zbraně a kontrolní 

systémy, místo aby tyto technologie používaly k poskytování hojnosti lidstvu. Ve 

vesmíru nejsme sami. 
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14) Tvá mysl je přenašečem poznání a ty jsi odrazem Boží moci 

(TheContagiousMind.com). Síla našeho hlasu + záměru může změnit vesmír. 

Řekněte to a pomůžete to uskutečnit. Vaše mysl a hlas mohou doslova 

"naprogramovat" strukturu vesmíru. Ale nikdo v mainstreamové kultuře vám o tom 

neřekne, protože establishment chce, abyste si mysleli, že jste bezmocní. 

Autor: Mike Adams, Zdroj: NaturalNews.com,  

Editovali: Badatel.net - Najobľúbenejšia stránka o zdraví a tt 

 

AKTUÁLNÍ INDIVIDUÁLNÍ ŘEŠENÍ – JÍT MIMO NĚ 
 

Hodně lidí je už ze současné situace ve světě a hlavně pak v zemi, v níž 
žijí, natolik frustrováno, že „prostě musí něco udělat, něco změnit, dát najevo 
svůj absolutní nesouhlas s korupčním systémem nepřátelským k lidem,“ a 
proto se rozhodnou se od něj  odstřihnout - a jít dál už tzv. mimo ně… 

 
      
 
 

 
 
 
 
 
 
Stačí je  
neposlouchat  
a odejít... 

 
 
 

 
V posledních měsících přibývá Čechů (ale i Slováků), kteří se necítí být 

občany - otroky korporace Česká republika LTD., ale považují se stále za 

Ćechoslováky, a proto úřadům vrací či ztratí občanku. Podstatné na tom je, že 

bez náhrady, aby tak manifestovali to, že neuznávají tzv. veřejně právní moc 

korporace Česká republika LTD. Což zdůvodňují logickým argumentem, že s touto 

„firmou“ nemají uzavřenou žádnou smlouvu a nemají s ní tudíž nic společného. Navíc 

československého občanství se nikdy vědomě nevzdali, stále se považují za 

Čechoslováky, žijící na území Československa. Místo občanky si někteří vyrobí jiný, 

„československý“ doklad v souladu s právem na sebeurčení, které nám 

zajišťuje Listina práv a svobod.  Například tzv. Lapitaku, což je Listina sebeurčení. 

Mají pak možnost se sdružovat v děržavách. 

 

https://www.naturalnews.com/
https://www.badatel.net/
https://www.badatel.net/
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Kam pro inspiraci, informace, zkušenosti, či pomoc 
 

 
„Pomocnou ruku dieržavy“, jako záložku s kontakty cca 

20 míst u nás, kde už děržavy fungují, najdou zájemci na 
výživných stránkách Mojmíra a Renaty -
 http://www.czechaslavakia.cz/. Tato dvojice natočila a zdarma 
odvysílala v posledních letech mnoho „školících“ videí, kde 
vysvětluje veřejnosti smysl, význam, platnost a dopady 

ústavních zákonů a vůbec legislativy, která „řídí“ naše životy. Včetně výkladu 
historických i aktuálních souvislostí a také historických slovanských kořenů, z nichž 
bychom měli čerpat. Na adrese (62) czechaslavakia - YouTube vysílají Mojmír a 
Renata pravidelné „mesiacne rieci“ a „férovky“, většinou k aktuálním záležitostem. 
„Sedm let se zabýváme referendum principem občan v odporu…,“ řekl například 
Mojmír v jednom z nedávných vysílání, když „zavadil“ o jedno z nezadatelných práv 
člověka podle Listiny práv a svobod, kterým je právo na odpor, neboli aktuální téma 
dneška… 

 
 

Projekty děržaví pro ty, kteří už vystoupili, nebo chtějí 
vystoupit z korporace ČR, podporuje a má v plánu je i 
vystavět, skupina kolem Aurorana Dift Lavuse. Na 
stránkách Djeržavi (novijaganasepata.cz) každý zájemce najde 
koncept DJERŽAV pro konkrétní lokace a jejich podrobnější popis. 
Na https://novijaganasepata.cz/ jsou rovněž rady a návody, jak 

„jít mimo ně“, včetně potřebné listiny, která může sloužit jako předloha pro 
komunikaci s úřady a jinými korporátními institucemi, ohledně ztráty Občanského 
průkazu, odchodu z korporace ČR a Sebeurčení, o zrušení datových schránek, 
živnostenských listů atd. Základ této Listiny tvoří výčet zákonů a listin, jejichž obsah 
sdělení a uvedené skutečnosti „vedly k nevratnému prozření a k rozhodnutí opustit 
tuto hru korporátu s námi, jako živými bytostmi, jež byly uvedeny v omyl.“ 

 
 

 
S praktickými kroky a způsobem jak „jít mimo ně,“ lidem 

radí a pomáhá už víc než rok dnes už značně propracovaný 
projekt Sami sebou, který „postavili“ a vedou Narin a Danika – 
viz  www.sami-sebou.com.   Řeší jak právní stránku odchodu, tak 
i krok po kroku postup, co a kdy udělat. Kam se obracet, jaké listiny 
sepsat, kdy a komu je doručit, v jakém pořadí, atd. Tento projekt 

také spolupracuje s už vzniklými děržavami v Čechách, které sdružují našince – 
„bývalé občany-otroky“, kteří už z korporace ČR odešli. Jakkoli Narin a Danika 
považují oficiální odchod ze „státní“ korporace za důležitý až stěžejní, zdůrazňují, že 
si každý musí tento krok dobře rozmyslet a ujistit sám sebe, že na něj má tzv. 
„koule“. Protože musí počítat s tím, že bude muset čelit různým nepříjemnostem ze 
strany veřejně právních orgánů… 

http://www.czechaslavakia.cz/
https://www.youtube.com/channel/UC95XdpkHsHM4BVsyKiGdR_w
https://novijaganasepata.cz/djer%C5%BEavi/djerzavi.html
https://novijaganasepata.cz/
http://www.sami-sebou.com/
http://www.czechaslavakia.cz/
https://novijaganasepata.cz/
http://www.sami-sebou.com.
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O konkrétní kauzu, která je však pro běžného člověka 

hůře pochopitelná, protože je značně nepřehledná a složitá, se 
opírá Společenství legitimních věřitelů České republiky -
 https://www.slvcr.cz/, které, jak uvádí na svých stránkách, 
bojuje za obnovu právního státu, jenž “nám byl, všem občanům 
ČSR, prachsprostě ukraden a postupně rozkrádán… Jsme 

společníci legitimního věřitele ČR, Ing. Jana Macháčka, bytem…“, kterému vznikl 
zákonný nárok na náhradu škody, vedený u Ministerstva spravedlnosti pod číslem 
jednacím... a vzhledem k tomu, že Ing. Jan Macháček neobdržel v zákonné lhůtě, od 
5. 11. 1997 do 5. 5. 1998, ze svého zákonného nároku ani korunu, stala se z nároku 
pohledávka za Českou republikou…“ V rámci této kauzy Legitimní věřitelé ČR 
bojují i proti nelegálnímu rozdělení Ćeskoslovenska. Akce a události kolem 

SLVCR je možné sledovat i v reportážních videích na  (53) DOMOVINA - 

ČESKOSLOVENSKÝ NÁRODNÍ VYSÍLAČ - YouTube 
  
  

Také zájmový spolek POSLOVÉ BUDOUCNOSTI - Zlatý 
věk má za jeden ze svých cílů podporu obnovy 
Československa a právního státu, prvoplánově byl však 
založený pro podporu projektu Poslové 
budoucnosti, www.poslovebudoucnosti-zlatyvek.info. Tento 
projekt vytváří rozsáhlou síť virtuálních "poštoven" v ČR i 

v zahraničí, za účasti spolupracovníků, tzv. pošťáků, kteří pomocí přednášek, 
videí, publikací a dalších vzdělávacích a informačních materiálů šíří 
myšlenku zavedení nového světového finančního systému GESARA/NESARA. 
Tvůrčí tým projektu, vedený ing. Jaroslavem Tichým, pravidelně 
vysílá přednášky, debaty a rozhovory, v nichž mapuje současnou situaci u nás a ve 
světě, především co se týká stavu ekonomiky a finančnictví, a vysvětluje možnosti a 
východiska dalšího vývoje…Videa může každý najít na (420) POSLOVÉ 
BUDOUCNOSTI - Zlatý věk - YouTube 

 
                 Zprávy z galaxie (420) Zprávy z Galaxie - Oraa Nataru Shari - 

YouTube  
Jsou snad nejunikátnější a nejzajímavější projekt mezi těmi, 
které lidi u nás probouzejí, vzdělávají a nabíjejí pozitivní 
energií, protože je obsahově nejvšestrannější. Vytváří ho už 
víc než dva roky překladatelka Andrea Svobodová 
Křešová, která letos na jaře po 13ti letech opustila funkci 

starostky jedné české obce. Andrea se neomezuje pouze na překlady videí nebo 
knih z angličtiny, ale umí si sama sehnat zajímavé hosty do živého vysílání, 
s nimiž si povídá a rozbírá nejrůznější atraktivní témata. Jejími hosty tak už 
byli například - od supervojáků z tajných vesmírných programů, přes experty na 
Účinnou pomoc při akutních obtížích či na Hvězdný původ lidstva, po znalce pátrající 
po Alchymii nacismu či Síle autopatie… a mnozí další. Andrea byla nejspíš vůbec 
první, kdo začal ve veřejně přístupných videích zpovídat vtěleného Persuánse 
Aurorana, který žije u nás, a prolomila tak hradbu, za kterou se do té doby skoro 
nikdo z běžných lidí nepodíval. 

https://www.youtube.com/@Andrea62819
https://www.slvcr.cz/
https://www.youtube.com/@domovina-ceskoslovenskynar9393
https://www.youtube.com/@domovina-ceskoslovenskynar9393
http://www.poslovebudoucnosti-zlatyvek.info/
https://www.youtube.com/@zlaty-vek
https://www.youtube.com/@zlaty-vek
https://www.youtube.com/@Andrea62819/streams
https://www.youtube.com/@Andrea62819/streams
https://www.slvcr.cz/
http://www.poslovebudoucnosti-zlatyvek.info.
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Pavel Zítko 
O Pavlu Zítkovi píše Wikipedie, že: „je český aktivista, jedna z 

nejviditelnějších postav české dezinformační scény… aktivní dezinformátor a 

šiřitel hoaxů, na Facebooku ho sleduje přes deset tisíc lidí…“ Skutečnost je taková, 

že Pavel Zítko byl hned v roce 2020 mezi vůbec prvními, kteří nejen pochopili 

oč vlastně v pandemii Covid 19 jde, a že vnucovaná vakcína představuje velké 

nebezpečí pro zdraví, ale také ihned začal „jednat“ - vysílat videa pro nejširší 

veřejnost, v nichž velmi systematicky a intenzivně mapoval a vysvětloval aktuální 

situaci. Neboli, přinášel informace značně odlišné, až opačné od těch v MSM! Na 

jeho stránkách Srdcem pro vlast Srdcem pro Vlast (sprov.cz) najdete velké 

množství debat, faktů, informací a názorů nejen jeho vlastních, ale i mnoha 

odborníků, kterým MSM nedala prostor a kteří měli co k pandemii a společenské 

situaci říci. 

Pavel Zítko je rovněž velký zastánce jednotného Československa, bojuje 

za obnovení právního státu a stojí za aktuální Deklarací lidu Československa, viz 

níže. Tvrdí, že mezinárodní uznání protiprávního rozdělení Československa 

v roce 1989 by znamenalo i současnou anulaci následných našich „členství“, 

především v NATO a EU, což by Čechům i Slovákům velmi usnadnilo a 

urychlilo návrat k právnímu státu, který by mohl být konečně přátelský ke svým 

obyvatelům… 

Deklarace-lidu-Ceskoslovenska-27.5.2023.pdf | Powered by Box 
Jak z toho ven 28. díl - Vysílání se Zdeňkem Mojmírem Ponertem (rumble.com) 

(20+) Facebook 
  

 

Tipy na některé další zajímavé a kvalitní zdroje informací 
 
Zákony bohatsví – Tomáš Lukavec 
(53) Zákony Bohatství - YouTube 
  
Skutečný život – Jaroslav Grunwald 
(53) Skutečný život - YouTube 
  
Mirka Halamová 
(53) PORTÁL TRANSFORMÁCIE A PLEJÁDSKE-VESMIRNE KONTAKY - YouTube 
  
Paralelně 
https://paralelne.cz/   Zprávy, videoreportáže, glosy 
 
KNIHYA 
KnihyA – Přeji vám, abyste v životě našli Světlo a Pravdu… j.b. (Q) WWG1WGA 

 
 Inovace republiky 
(420) Inovace Republiky - YouTube 

https://sprov.cz/
https://app.box.com/s/j2nuj6nmb9k2a7n64g66uadfnin134zf
https://app.box.com/s/j2nuj6nmb9k2a7n64g66uadfnin134zf
https://rumble.com/v13eutl-28.-dl-vysln-se-zdekem-mojmrem-ponertem.html
https://rumble.com/v13eutl-28.-dl-vysln-se-zdekem-mojmrem-ponertem.html
https://www.facebook.com/profile.php?id=100094074429518
https://www.facebook.com/profile.php?id=100094074429518
https://www.youtube.com/c/Z%C3%A1konyBohatstv%C3%AD
https://www.youtube.com/c/Z%C3%A1konyBohatstv%C3%AD
https://www.youtube.com/@Skutecnyzivot
https://www.youtube.com/@Skutecnyzivot
https://www.youtube.com/@portaltransformacieaplejad151
https://www.youtube.com/@portaltransformacieaplejad151
https://paralelne.cz/
https://knihya.cz/
https://knihya.cz/
https://www.youtube.com/@InovaceRepubliky
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Cesty k sobě 
Homepage - Cesty k sobě (cestyksobe.cz) 
(53) Cestyksobe - YouTube 
   
Inspirace duše 
(53) Inspirace duše - YouTube 
  
Celostní vzdělávání 
Celostní vzdělávání (celostnivzdelavani.cz) 

 
Tadesco 
tadesco.org – stránky tm – zprávy z celého světa 
  
Otevři svou mysl 
 Zpravodajství z otevřených zdrojů (otevrisvoumysl.cz) 
  
Badatel 
Badatel.net - Najobľúbenejšia stránka o zdraví   
  
Křesadlo 
Vaše světlo ve tmě (kresadlo.com) 
  

            Poznámka: Výše jmenované projekty včetně těch, které jsou uvedeny pod 
texty jako zdroje, jistě nejsou na českém netu „k našemu tématu“ úplně všechny, 

které stojí za to sledovat, proto se vyplatí hledat a vybírat „podle svého srdce“, tedy 
podle toho, co s vámi tzv. „rezonuje“… 

 
 
 

POZOR ALE!  
Pod líbivou nabídkou může být opak toho, co chceme 
 

Při sjíždění internetu, ve snaze najít si pro sebe 
vhodnou inspiraci, relevantní informace a případná řešení, 
je nicméně třeba značné opatrnosti v duchu hesla důvěřuj, 
ale prověřuj. Totiž ne vše, co se tváří jako že tzv. „je super 

a konečně pro lidi“, je takové i ve skutečnosti… 
 

Jako hlavní příklad, kdy by měl být člověk hodně ve střehu, může posloužit 

opravdu velký projekt, který působí už asi v 50 zemích světa, a u nás se jmenuje 

Tvořivá společnost Tvořivá Společnost (creativesociety.com), (53) Tvořivá 

společnost - YouTube . Po přečtení jeho hlavních deklarovaných zásad, na 

kterých projekt stojí, bude asi každý normální, slušný člověk nadšený a s obsahem 

bude souhlasit. Jakmile však si dá práci a „lustruje“ záměry tohoto projektu víc, 

https://www.cestyksobe.cz/
https://www.cestyksobe.cz/
https://www.youtube.com/@Cestyksobe
https://www.youtube.com/@Cestyksobe
https://www.youtube.com/@Inspiraceduse
https://www.youtube.com/@Inspiraceduse
https://celostnivzdelavani.cz/
https://celostnivzdelavani.cz/
https://tadesco.org/
https://tadesco.org/
https://otevrisvoumysl.cz/
https://otevrisvoumysl.cz/
https://www.badatel.net/
https://www.badatel.net/
https://kresadlo.com/
https://kresadlo.com/
https://creativesociety.com/cs
https://www.youtube.com/@tvorivaspolecnost
https://www.youtube.com/@tvorivaspolecnost


 71 

JAK Z TOHO? 
narazí třeba například i na nejspíš přední zásadu hlavního lídra projektu p. 

Danilova, guru Allatry alias Tvořivé společnosti. A ta už rozhodně přijatelná pro 

většinu nebude! Pan Danilov v jednom rozhovoru vysvětluje, kdo má v TS právo být 

člověkem, kdo má právo na statut člověka: "...ale pokud se někdo vzbouří, a vzbouřit 

a vzepřít se může jen zvíře a ne člověk, znamená to, že se tato zvířata musí 

zabezpečit...takové zvíře nemůže mít právo a postavení člověka... je to taková 

kategorie ne-lidí. Pokud se někdo postaví proti Tvořivé společnosti, ztrácí 

navždy postavení člověka." O statutu člověka měl rozhodovat centrální 

mezinárodní výbor...  

 

Jako další příklady, kdy je na místě velká opatrnost, bychom u nás mohli najít 

různá hnutí, politické strany i proklamačně nepolitická uskupení či nejrůznější 

organizace, ale i „silné“ jednotlivce, kteří prý mají návody, jak zlepšit náš svět, 

a tak usilují o přízeň co nejširší veřejnosti. Například svolávají protivládní 

demonstrace, atd.… V těchto případech je opravdu třeba velmi důkladně zjišťovat, 

oč jim ve skutečnosti jde. Nicméně, ať to s námi se všemi myslí tak nebo onak, 

stejně je v současném nastavení světa s nejvyšší pravděpodobností nereálné, aby 

„jejich politickou cestou“ ke kýženému řešení – zlepšení a nápravě skutečně došlo.   

 

Je dobré si uvědomit, že pokusů zlepšit svět na 

politických platformách bylo už v lidské historii opravdu 

hodně, ba příliš mnoho, a s takovými „výsledky“, že je už 

asi nutné říct konečně a naprosto nekompromisně DOST! 

 

Je víc než jasné, že POLITIKA UŽ ZE SVÉ PODSTATY 

NENÍ SCHOPNA PŘINÉST LIDEM POHODU, ZDRAVÍ, MÍR A 

PROSPERITU, VŽDYTˇ V NÍ JDE VŽDY V PRVNÍM PLÁNU O 

ZÁJMY TĚCH KONKRÉTNÍCH JEDNOTLIVCŮ A JEJICH 

SKUPIN! ZÁJMY LIDÍ - OBYVATEL JSOU U POLITIKŮ VŽDY 

AŽ NA ÚPLNĚ POSLEDNÍM MÍSTĚ! 

 

POLITIKA JE VE SKUTEČNOSTI PARAZITNÍ SYSTÉM… 

Proto dost už politických stran i straniček, lobbistů, 

ale i vlivných „neziskových“ organizací! Ze současné 

„situace“, kdy většině reálně hrozí zkáza, nás může vyvést 

na světlo jen TOTÁLNÍ ZMĚNA SYSTÉMU finančního i 

společenského, ale BEZ POLITIKŮ! 
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Politiky by měli PRO ŘÍZENÍ JEDNOTLIVÝCH 

REZORTŮ nahradit SKUTEČNÍ ODBORNÍCI. STAROSTOVÉ 

obcí by pak měli být doslova a do písmene SPRÁVCI 

svěřeného území, což ostatně už někteří (výjimky) jsou… A 

volit by si je měli lidé zezdola, ve stylu: znám ho (jí) 

osobně, vím tedy koho a proč ho (jí) volím… 
 

 

 

Možností, jak uzdravit a napravit tento nemocný svět, 
je jistě víc, nicméně funkční celosvětový transformační 

model změny současného Temna v nový Zlatý věk je 
vymyšlen už dávno, a někde už dokonce začal… 

 
GESARA - NESARA (ZNOVU) NA STARTU 
 

Světová ekonomika kolabuje už mnoho let, takže asi nejen odborníkům 

musí být jasné, že takhle to už dál prostě nepůjde!  Různých opravných 

opatření, reforem, polonových i nových systémů bylo už vyzkoušeno mnoho - 

bez kýženého výsledku. A jelikož mocní svět nastavili „hodně globálně“, tak se 

díky pokročilé globalizaci dostal do globálního – obřího! - průšvihu. Logicky by 

si tedy náprava měla vyžádat i globální řešení… 

 

Tím řešením může a chce být Gesara - Nesara, která ostatně v některých 

státech světa už odstartovala (v Brazílii). Jde o již vlastně starší celosvětovou 

dohodu, jak změnit společensko - hospodářský systém ve světě z už dlouho 

nevyhovujícího, generujícího dluhy, násilí, války a utrpení, v takový, který nejen 

vyřeší hlubokou ekonomickou krizi, ale bude i k lidem přátelský a mnohem 

spravedlivější. 

U nás GESARU / NESARU podporuje společnost POSLOVÉ 

BUDOUCNOSTI - Zlatý věk, z.s. Celosvětovou dohodu GESARA (Global Economic  
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Security and Reformation Act, čili Zákon o globálním ekonomickém zajištění a 

reformě) vnímá jako nejlepší prostředek umožňující implementaci nového 

světového finančního systému a souvisejících celospolečenských změn. Proto 

se už několik let aktivně podílí na přípravě české a slovenské (případně 

československé) verze této agendy pod názvem NESARA a zabývá se především 

rozsáhlou osvětou.. 

Starý světový finanční systém spolu s kolabujícím kapitalismem 

končí. Jeho zdroje jsou vyčerpány, jeho peníze jsou nekryté a zbývají jen 

nesplatitelné dluhy. 

Světoví globalisté organizovaní nejen ve velkých finančních institucích a 

nadnárodních společnostech, ale též v organizacích jako je OSN, EU, či Světové  

ekonomické fórum, Světové banka, ECB, MMF, BIS, Bilderberg, Klub 300 a v 

dalších se proto snaží převést svět do Nového světového řádu (NWO) a vrátit 

ho tak pomocí fašistických metod do modernější podoby středověku. 

V případě jiných řešení by se totiž globalisté museli podělit o jimi 

nakradené peníze a o získanou moc s ostatními lidmi. To ale globalisté zásadně 

odmítají, a proto chtějí lidstvo zbavit veškerého majetku, počet lidí na Zemi 

zredukovat až o více než 7 mld. (ze 7,8 mld. až na pouhých 500 mil., z toho 

převážnou většinu z nich změnit na bioroboty). Jejich oficiální informační výstupy 

se tím již nikterak netají a v současné době byla globalisty zahájena už poslední 

etapa před vstupem do NWO pod názvem Great Reset, spočívající v: 

 

• likvidaci malého a středního podnikání, přerozdělení zdrojů a trhů ve        

prospěch nadnárodních monopolních korporací, 

• zbavení všech občanů veškerého majetku – k tomu slouží i uměle    

vyvolaná inflace a neúměrné zvyšování cen energií a PHM, 

• neomezeném přistěhovalectví, avšak jinak při omezení cestování, 

• neomezeném tisknutí hodnotově nekrytých peněz FEDem a v růstu 

inflace, 

• povinném očkování, osobních uhlíkových povolenkách, 

• zvýšeném zdanění, zvýšené závislosti lidí na státu, 

• likvidaci cca 90 % obyvatel planety, 

• dálkovém řízení a kontrole přeživšího zotročeného zbytku lidí – v 

zavedení politického systému čínského typu (sociálních kredity, 

malometrážního ubytování), 

• zavedení 4. průmyslové revoluce s prolínáním fyzického, digitálního a 

biologického světa (připojení lidských mozků přímo ke cloudu a dolování 

lidských myšlenek a vzpomínek z mozků lidí). 

 

Oproti tomu přichází ale nový světový finanční systém s podporou 

GESARA/NESARA, který má za cíl:   
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☺ vytvořit podmínky pro přechod lidstva do „Zlatého věku“ s důrazem na 

existenci národních států, klasické rodiny (táta-máma-děti), na obnovu jejich 

ekonomik, vzdělanosti a kultury, 

☺ zajistit návrat k hodnotově krytým národním měnám (zlato, suroviny, pšenice 

atd.), zamezit inflaci i deflaci, odbourat většinu daní, zjednodušit státní správu, 

☺ umožnit další rozvoj lidstva při využití mnoha dosud před lidstvem 

uschovaných vynálezů a patentů, vč. různých kosmických technologií (a to i v 

oboru lékařství – tj. lidi uzdravit, nikoliv pouze trvale léčit).    

      

Jde tedy o střet dvou zásadně odlišných civilizačních 
modelů. Jde současně o lidskou volbu mezi: smrtí či 

zotročením na straně jedné a životem s možností dalšího 
rozvoje lidstva na straně druhé. 

 

Jde ale rovněž o lidskou volbu ohledně budoucí podoby lidstva, tj. mezi 

bioroboty, vytvořenými z přeživších lidí v rámci transhumanizace prováděné 

očkováním na straně jedné, a plnokrevnými lidmi na straně druhé. 

 

Pokusy o změnu světového finančního systému už proběhly: 

1963 - pokus o likvidaci FEDu a vydání nového amerického dolaru (červeného) plně 

krytého zlatem – skončil vraždou prezidenta Johna Fitzgeralda Kennedyho; 

2001 – vyhlášení zákona NESARA prezidentem Clintonem bylo zabráněno 

atentátem na Dvojčata v New Yorku dne 11. 9. 2001 (hodinu před vyhlášením 

zákona…); 

2022 - ? (zatím boje na Ukrajině s cílem opět tuto změnu odložit). Vojska NATO na 

straně Ukrajiny přitom bojují za zachování dosavadního krachujícího systému a za 

přechod do NWO. I v tomto případě musí platit zásada 3x a dost! Mír za cenu 

zachování dosavadního systému s následnou likvidací většiny lidstva není řešením! 

 
Co je a co obsahuje GESARA 
 

GESARA je dohoda připodepsaná všemi státy formou dodatku k 

Pařížské klimatické dohodě z r. 2015. Navazuje na americký zákon NESARA. 

Dosud byla tato dohoda utajena, neboť pro její aplikaci do celosvětové praxe 

nenastaly vhodné podmínky, Trump nicméně prosadil její podpis v době výkonu 

své prezidentské funkce. A o to šlo. Tedy o její registraci na mezinárodní scéně v 

době, kdy byla její existence v podobě amerického zákona NESARA v samotných 

USA zatajena. Proto si její podpis formou dodatečného přílepku k Pařížské klimatické 

dohodě, podepsané všemi státy světa (jediná toho druhu), Trump vynutil. 
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Jejím hlavním úkolem je vytvořit podmínky k prosazení nového 

světového finančního systému do praxe. Obsah této dohody je znám, má v 

zásadě 3 části: 

První  část - Vyhlášení dohody GESARA - okamžité provedení těchto 3 kroků: 

 1) Globální a veřejné prohlášení globálního svátku – tzv. Jubilea neboli 

odpuštění všech dluhů a univerzální reset planetární Země/lidstva zpět 

na univerzální systém společné správy v transparentním dobrém stavu s 

ostatními členskými bytostmi Galaktické Federace. 

2) Implementace GESARA jako univerzálního ústavního rámce pro 

globální správu věcí veřejných ve všech 209 suverénních zemích podle tajné 

dohody podepsané na Pařížském summitu o změně klimatu z roku 2015, počínaje 

obnovením republiky Spojených států (a zároveň ukončením Korporace USA). 

3) Hromadné odhalení existujícího nelidského (mimozemského) života na 

povrchu a pod povrchem této planety a v celé naší sdílené galaxii. 

Druhá část sestává ze souhrnu jednorázových či přechodných opatření, hlavně: 

a) Povinnost vypsat nové nezmanipulované volby v každé zemi světa do 

120 dní od vyhlášení (hlasování pomocí kvantového systému, nezkorumpovatelné!) 

b) Zrušení všech forem daňového systému, kromě jednotné daně z 

obratu ve výši 17 %. 

c) Přetransformovat vládní systém ve funkční a silně redukovaný nástroj. 

d) Zločinci, kteří se jakýmkoliv způsobem podíleli na aktivitách proti 

lidstvu (Covid, farmaceutický průmysl, obchod s lidmi, jejich orgány, Adrenochrom, 

atd.) budou zatčeni a souzeni. 

e) Zruší se stávající otrocký právní systém založený na námořním 

právu a zavede se systém nového právního systému na principech respektování 

člověka jako svobodné bytosti – obecné právo. 

f) Základní nepodmíněný příjem – každý živý člověk bude mít právo 

dostávat pravidelně základní příjem, aby měl zajištěny podmínky k přežití po dobu, 

dokud budou existovat peníze v té podobě, jak je známe dnes. 

g) Bude odtajněno asi 6000 Cabalou utajovaných patentů, které zahájí 

prosperitu lidstva. Mezi tyto patenty patří generátory volné energie, antigravitační 

pohony, léčebné tachyonové technologie a další. 

Třetí část - sestává zatím z 25 bodů, v nichž jsou uplatněny především potřeby USA 
(podrobněji viz PDF). Tyto body bude nutné v národní agendě NESARA adekvátně 
přizpůsobit podmínkám a potřebám konkrétního státu. Některé body z 
dohody GESARA bude nutné promítnout přiměřeně i do ústavy jednotlivých států. 

 
Zdroj: TÉMATA :: poslovebudoucnostizlatyvek (poslovebudoucnosti-

zlatyvek.info) 
(PDF) Perspective Chapter: The GESARA NESARA -Toward a Thousand 

Years of Golden Age? An Economic Anthropology of the New Global Financial 
System in the Light of a Quantum Heterodoxy Written By IntechOpen From the 

Edited Volume Capitalism -Theories and Empirics in a New Dawn [Working Title] 
Author Information (researchgate.net) 

https://www.poslovebudoucnosti-zlatyvek.info/menu/
https://www.poslovebudoucnosti-zlatyvek.info/menu/
https://www.researchgate.net/publication/369482565_Perspective_Chapter_The_GESARA_NESARA_-Toward_a_Thousand_Years_of_Golden_Age_An_Economic_Anthropology_of_the_New_Global_Financial_System_in_the_Light_of_a_Quantum_Heterodoxy_Written_By_IntechOpen_From
https://www.researchgate.net/publication/369482565_Perspective_Chapter_The_GESARA_NESARA_-Toward_a_Thousand_Years_of_Golden_Age_An_Economic_Anthropology_of_the_New_Global_Financial_System_in_the_Light_of_a_Quantum_Heterodoxy_Written_By_IntechOpen_From
https://www.researchgate.net/publication/369482565_Perspective_Chapter_The_GESARA_NESARA_-Toward_a_Thousand_Years_of_Golden_Age_An_Economic_Anthropology_of_the_New_Global_Financial_System_in_the_Light_of_a_Quantum_Heterodoxy_Written_By_IntechOpen_From
https://www.researchgate.net/publication/369482565_Perspective_Chapter_The_GESARA_NESARA_-Toward_a_Thousand_Years_of_Golden_Age_An_Economic_Anthropology_of_the_New_Global_Financial_System_in_the_Light_of_a_Quantum_Heterodoxy_Written_By_IntechOpen_From
https://www.researchgate.net/publication/369482565_Perspective_Chapter_The_GESARA_NESARA_-Toward_a_Thousand_Years_of_Golden_Age_An_Economic_Anthropology_of_the_New_Global_Financial_System_in_the_Light_of_a_Quantum_Heterodoxy_Written_By_IntechOpen_From
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VÍME, CO ZÁSADNÍHO SE DĚJE A SOUHLASÍME S TÍM?  
 
Poslední léta nám všem přinesla tolik šoků, nenormálních situací a 

nežádoucích novinek, že k těm, kteří se nikdy o politiku a společenské dění 

nezajímali, přibyly masy dalších lidí - ti už jaksi „z pudu sebezáchovy“. Celkově 

náročná doba a zvláště pak ohrožující aktuální dění „ve stádiu příprav,“ se totiž 

vždy snáší lépe, když se ho všímáme co nejméně a uzavřeme se do své 

bubliny… Jenže v tomto případě je takovýto přístup značně kontraproduktivní!  

 

Nejenže „jim“ tak pomáháme v klidu plnit jejich agendu – ale hlavně jde o to, 

že je to agenda proti nám, že jim prochází hladké zavádění opatření, která nám 

hodně škodí. Oč jde například? O mnohé, a především o děti!  

 

Přibývá dětí, které se dožadují operace na změnu pohlaví 

 

Ve Velké Británii zjistili, že už 20 % dětí je „najednou“ LGBTQ! Děti se 

takto identifikují ovšem na základě velmi čilé aktivity charitativních organizací, které 

pro děti tvoří vzdělávací materiály a školského systému, který se na výuce trans 

ideologie na základních školách ochotně podílí.  

Britská vláda má nyní na krku kvůli tomuto faktu žalobu. Přesvědčivé 

argumenty pro zrušení PSHE (Osobní, sociální a zdravotní výchovy) v podobě, v jaké 

se v současnosti vyučuje u dětí ve Velké Británii, podává Dr. Anna Loufti, vedoucí 

právního oddělení projektu Bad Law: „genderová ideologie se stala hlavním proudem 

v našich třídách, což způsobuje nevýslovnou újmu dětem a jejich rodinám; 

indoktrinuje děti, aby věřily, že se narodily ve "špatném" těle; a podporuje zranitelné 

děti a dospívající, aby se fyzicky odtrhli od reality tím, že se vzdají svého 

biologického pohlaví kvůli jakési mýtické "genderové identitě" - což v některých 

případech vede k nebezpečným lékařským experimentům s blokátory puberty, 

hormony na křížení pohlaví a chirurgickým zákrokům, jakož i k rozpadu rodinných 

vztahů.“  Více k tématu na https://otevrisvoumysl.cz/neni-to-prirozene-proc-je-20-deti-

najednou-lgbtq/ 

Sex ve škole na Slovensku: děti musely předvést orál i anál 

 Vystrašení rodiče z Košic si ztěžují na sexuální kurz ve škole! Děti musely na 

konci kurzu ve dvojicích pantomimou ukazovat, že správně pochopily výklad, 

sexuální polohy a druhy sexu, včetně homosexuálních…(zprávy, Telegram) 

 

 

 

https://otevrisvoumysl.cz/neni-to-prirozene-proc-je-20-deti-najednou-lgbtq/
https://otevrisvoumysl.cz/neni-to-prirozene-proc-je-20-deti-najednou-lgbtq/
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Sexuální tábory pro děti 

Ideologie LGBTQ se dostala i na letní tábor pro děti Pride v New Yorku, 

"založený na principech inkluze". Tábor prý pomáhá mnoha dětem „vymalovat léto 

jasnými barvami“. Je to místo, kde jsou tyto děti nejen tolerovány, ale i 

oslavovány. Program je zaměřen speciálně na potřeby dětí LGBTQ + a dětí lidí z 

těchto komunit. Nejasně sexuálně orientované děti či jenom „hodně zvědavé,“ se 

tedy scházejí na táborech, aby upevnily svou sexuální zmatenost? Zdá se to být 

spíše hodně zvrácené a deviantní… a jak správně píše autorka zprávy, propagátoři 

patří naléhavě na psychiatrické lehátko - přinejmenším…(Martha Scholler, Telegram) 

Nenormálních, nemoudrých, 

nelogických, škodlivých až likvidačních 

opatření a nařízení ze strany vládnoucích „elit“ 

bohužel přibývá, a není naše povinnost se ptát, 

jestli jsou z jejich hlav, nebo je dostali nařízené 

(a možná i hodně zaplacené) od těch, kterým 

slouží. Jdou prostě proti nám, obyčejným 

lidem! Jdou proti zdravému rozumu! 

• Nebo budeme snad spolu s nimi tvrdit, že 

existuje několik desítek pohlaví, když víme, že 

jsou jen dvě? 

• Že rodinu mohou tvořit dva muži s cizí 

ženou, k tomu najatou pro zplozené dítě? Nebo 

dokonce, že může klidně děti rodit muž?  

• Necháme si nabulíkovat, že kdo nejde 

s Bruselem, klaní se Moskvě? 

• Schválíme politické policii monitorovat 

zaměstnance veřejné správy, zda náhodou 

nepodléhají tzv. antisystémovému smýšlení?  

• Budeme klidně přihlížet tomu, že u nás 

přibývá politických vězňů? 

• Dovolíme vládě rostoucí cenzuru? Aby 

nám vypínala weby?  

• Budeme s nimi hrát „zelenou hru“ na 

globální oteplování, když vědci dávno zjistili, že 

se nekoná?   

• A hru na ve všech pádech a oborech 

skloňovanou Udržitelnost? Udržitelnost čeho? 

Jejich politických postů? Zeleného byznysu? 

Aktivit šílené Gréty?  
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JAK Z TOHO? 

• Chceme, aby nám elity diktovaly, co smíme či co musíme jíst, čím a kdy 

topit, kdy a kam cestovat, prostě jak žít?  

• Necháme si otravovat potraviny záměrně přidávanými chemikáliemi a 

parazity? Nebo kupovat třeba uměle vyrobenou rýži? 

A k čemu jsou nám „svobodné volby“, když bez ohledu na to, jak 

dopadnou, je o většině našich zákonů předem rozhodnuto za hranicemi naší 

země? Když o tom, jak budeme žít, nerozhoduje ani tak námi zvolená politická 

reprezentace, jako nadnárodní organizace, mocné korporace, nadnárodní kapitál 

či síť aktivistických neziskovek, mnohdy také financovaných ze zahraničí?  

 

 

K věci… Jak se indoktrinuje společnost? 

Pusťte si tento 5min. skvělý komentář s reportáží, a dozvíte se, jak se stalo, 

že je „najednou“ tolik lidí „genderově“ jinde.  Není to nakonec dílo samotné 

vládnoucí propagandy? Toto video také dává za pravdu Donaldu Trumpovi - 

jeho univerzálnímu výroku: Lidem to nestačí říct, lidem se to musí ukázat… 

(72) Gender agenda - Jak probíhá indoktrinace? "Česko hledá talent" je toho 

názornou ukázkou. - YouTube 

 

 

 

K věci… „Bomba čenichovka“: Covid summit v Evropském parlamentu  

„Koronavirový podvod začal už v roce 1965…“, řekl známý Dr. David Martin 

na 3. Mezinárodním covid summitu, konaném v Evropském Parlamentu 

3/5/2023. Ve své přednášce potvrdil zjištění i jiných odborníků, že „Covid-19 

byl aktem biologické války spáchané na lidstvu. Věda byla zneužita za 

účelem zisku a plánované genocidy…“ Tedy dlouho zamýšlená, záměrná 

akce, kterou podpořily snad všechny vlády světa.  

https://rumble.com/v2s1xfg-covid-summit-v-evropskm-parlamentu-proslov-dr.-

davida-martina.html 

https://www.youtube.com/watch?v=NHdy4yBP37g
https://www.youtube.com/watch?v=NHdy4yBP37g
https://www.youtube.com/watch?v=NHdy4yBP37g
https://rumble.com/v2s1xfg-covid-summit-v-evropskm-parlamentu-proslov-dr.-davida-martina.html
https://rumble.com/v2s1xfg-covid-summit-v-evropskm-parlamentu-proslov-dr.-davida-martina.html
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JAK Z TOHO? 

Mělo by být v osobním zájmu každého, komu jeho vlastní 

osud a tenhle všestranně nemocný svět není šumák, aby 

sebou nenechal manipulovat, aby hledal pravdu ve 

skutečnostech a ne v MSM, a vše vyhodnocoval vlastním 

rozumem a hlavně svým srdcem… 

Aby se snažil pochopit „proč a jak,“ a případně i odpustit… 

Aby „k tomu všemu teď“ zaujal co nejdřív osobní postoj, 

který pak logicky promítne do zcela konkrétního osobního 

přání a rozhodnutí, jak chce žít dál. V jakém světě, jaké 

společnosti. Co chce, a čemu říká DOST! 

A pak si ten vysněný svůj další život třeba podrobně 

„vymodeluje“ ve svých představách, aby si ho, jako 

soukromý video-sen, mohl co nejčastěji „žít“ (jako by už 

byl skutečný), ve své vlastní hlavě… 

Tohle na začátek „probuzení“ úplně stačí! 

Lidstvo je na křižovatce cest  

Zeptejte se sami sebe: Souhlasím se svými činy? Jsem provázen 

láskou? Když si dostatečně velké množství lidí vytvoří vědomě svou vlastní 

realitu, pak vybudujeme novou planetu. Jsme v přechodném období, omezeném 

časoprostoru určeném pro změny. Vidíme rozkol světa na dva úplně odlišné 

vesmíry. Duše, které zůstanou uzavřeny v poli porozumění 3D, se budou 

probouzet do vibrační dimenze odpovídající jejich vlastní frekvenci, a ti, kteří 

otevřou své srdce nekonečnosti vesmíru, budou pokračovat zde ve svém vývoji. 

Nově narozené děti jsou již probuzené bytosti, stavitelé nového světa. Tento 

rozkol nebude pravděpodobně trvat déle než 20 let. Máte na výběr, vše je ve 

vašich rukou. Je to právě nyní, kdy je potřeba přemýšlet, činit, rozhodnout 

se, oživit vaše sny. Neboť vše se dalo do pohybu… Jedna cesta vede k 

diktatuře fašistické, komunistické, světové, která bude kontrolovat naše životy a 

naše myšlenky. Druhá se otevírá směrem ke svobodě a může nabídnout 

potenciál, který nebyl na světě, jak jej známe, ještě vyzkoušen. 

Je těžké si vybrat, což? Vybrat si mezi vězením a rájem!            David Icke 
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DOSLOV 

Stále pevně věřím v prvoplánovou dobrotu a zdravý rozum většiny lidí, a 

to i přes tuhle nesmírně náročnou, lidem nepřátelskou dobu, která je už dlouho 

„vymknutá z kloubů a šílí“ a obrátila mnohé kvality naruby.  

Už nějakou dobu vím, že opravdu nic není náhoda, i když jsem sama za 

mlada začínala v roli „oběti“ a „život se mi prostě děl“… A to často tak, jak jsem 

nechtěla, takže mi po čase zákonitě muselo dojít, že si za to můžu vlastně sama, že 

hláška Každý svého osudu strůjce, není prázdná fráze. Že mám prostě na výběr: 

buď oběť vlastního života, nebo jeho tvůrce.  

Jakmile jsem si tedy „navlékla kabát tvůrce“, mnohé dost brzy, a vlastně 

všechno posléze, se začalo měnit k lepšímu. No, ne že by mi to šlo hladce hned, ale 

už mám natrénováno, takže můžu potvrdit, že pozice tvůrce je skutečně to 

nejlepší, co pro sebe, celé své okolí a svůj život můžete udělat. 

Právě teď nastala ta existenčně nejdůležitější chvíle, kdy je třeba si to 

pořádně připomenout! Ten tvůrce v nás totiž funguje nejen pro nás samé, ale i 

pro všechny ostatní, doslova pro celý svět kolem nás, s přesahem do Vesmíru!  

Pouze naše „tvořivá, pozitivní energie v lásce“ nás nyní může zachránit. 

Jen ale tehdy, když nás, kteří si chtějí na troskách tohoto starého, temného 

rozpadajícího se světa, vybudovat svět nový čistý a láskyplný, bude co nejvíc! 

Na ten bordel tady, pouhý úklid nestačí, musí se vybudovat všechno znovu. 

Jakmile se konečně zastavíme a uvědomíme si vážnost situace, v níž se 

nacházíme, máme šanci pochopit, že prožíváme vlastně úžasnou, vpravdě 

ojedinělou transformační dobu. A to až tak unikátní, že se prý „tohle“ ještě 

nikdy nejen na planetě Zemi, ale ani v našem Vesmíru, dosud nedělo! Aby 

planeta frekvenčně vzestoupila i s živými lidmi! Vždy změně předcházela nějaká obří 

katastrofa s totální depopulací. Celá okolní Galagie nás teď napjatě sleduje, jak… 

Zvládneme to! Už přece máme za sebou vzestup z 3D přes 4D, „na začátek“ 5D. 

A stále jsme tady - a mnozí v plné síle. Tak si to, prosím, nepokažme!  

S láskou 

© táňa malipa tučková, srpen 2023 

 

P. S.: Jsem starobní důchodkyně s mladou plejádskou duší, bývalá redaktorka a 

editorka. Tahle e-kniha je můj příspěvek k aktuální transformaci (doufám a věřím, že 

bude ku prospěchu). Z pohledu pozemské statistiky věku dožití žen mám před sebou 

ještě možná i dvě desítky let. Pokud je pravda, že jako duše jsme stály na účast 

v „téhle šou“ frontu, ráda bych se Zlatého věku na Zemi určitě nejen dožila, ale i 

zúčastnila se jeho budování. Abych těm, které se sem nedostaly, měla co vyprávět… 
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